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15€

vsako nedeljo

po osebi

Maistrova cesta 13, Kamnik
Tel.: 01 / 830 31 00

e-mail: info@hotelkamnik.si
www.hotelkamnik.si
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Brunch

V letoπnjem letu mineva 100 let, 
odkar je v Zgornjem Tuhinju priËelo 
biti hrabro in veliko gasilsko srce. Z 
æeljo pomagati soËloveku, z obilico 
volje, truda in poærtvovalnosti so 
krajani v decembru 1911 ustano-
vili gasilsko druπtvo. Vztrajno in 
pogumno, predano in srËno so tu-
hinjski gasilci s svojim prostovoljnim 
delom, nesebiËno pomoËjo sokraja-

Kamnik je  bi l  minu-
li konec tedna prizoriπËe 
gorskega in cestnega ko-
lesarjenja ter triatlona. V 
sklopu tridnevnih dogajanj 
pod skupnim imenom Kam-
sport 2011 pa so organiza-
torji πportnim prireditvam 
dodali tudi πËepec zabave s 
koncerti skupin Soul Fin-
gers, Slon in sadeæ in Feπta 
band.

Sobota je bila v zname-
nju gorskih kolesarjev. 14. 
Kamniπki kros 2011, nad 
katerim bedi kamniπki Cal-
cit Bike Team, je kot ena 
najpomembnejπih gorsko-
kolesarskih prireditev v 
Sloveniji πtela za slovenski 
pokal, Pokal Alpe Adria, 
prviË pa je uvrπËena tudi 
na koledar mednarodne ko-
lesarske zveze UCI. VeËje 
πtevilo gledalcev je v mesto 
privabila atraktivna odprta 
tekma v πprintu po sistemu 
izpadanja (na sliki).

Seveda bo, πe najmanj tri bodo naredili zagnani Ëlani domaËega Kul-
turnega druπtva Priden moæic, da jih bo skupaj deset. Letos od 7. do 20. 
avgusta. Trije odri bodo spet stali malo drugaËe. Otroπki oder bo ponov-
no na parkiriπËu pred Kavarno Veronika, VeËerni oder ob stari knjiænici, 
Glavni oder ostaja na Malem gradu, prizoriπËa ostalih dogodkov, tistih 
nam vseh ljubih DDVjev, pa bodo posejani vsepovsod, od ©utne do Trga 
svobode, Parka Evropa, hotela Malograjski dvor, Majolke, Zapric in πe 
kje. Poleg muzike bomo deleæni πe malo likovne ume(s)tnosti, uliËnega 
gledaliπËa, razπirjenega programa za otroke v parku Evropa, spet nekaj 
arhitekturnih posegov v staro mestno jedro, pa nekaj πporta (lokostrelci, 
plezalci, med dvema ognjema, kolesarski πprint ...)

Ognjemeta ne bo, deæja pa tudi ne.

Po pogovoru z æupanom obËi-
ne Kamnik Marjanom ©arcem v 
prejπnji πtevilki Kamniπkega Ob-
Ëana smo potrkali na vrata dveh 
oddelkov obËinske uprave. Obis-
kali smo mag. Matjaæa Srπo, vod-
jo oddelka za gospodarske javne 
sluæbe, in Majo Hauptman, vodjo 
oddelka za premoæenjsko-pravne 
in sploπne zadeve. V pogovorih 
predstavljata svoje poglede in 
reπitve problemov, ki se nas 

Vesele in prijetne poËitnice!
Poletje in teæko priËakovane poËitnice so konËno tu. Za πolarje, di-

jake in πtudente dobra dva meseca prostega Ëasa, zabave, dogodivπËin 
s prijatelji, pa tudi lenarjenja. Seveda tudi za vse, ki se vsakodnevno 
spopadamo z vse zahtevnejπimi sluæbenimi obveznostmi, v tem Ëasu na-
stopi zasluæenih vsaj nekaj dni oddiha. Naj bodo aktivni ali lenobni, na 
morju, ob jezerih ali rekah, v hribih, zdraviliπËih ali na turistiËni kmetiji 
∑ v vsakem primeru se imejte lepo, da se boste letoπnjih poËitniπkih dni 
πe posebej radi spominjali! urednica Saπa MejaË

Dragi bralci, pred vami je predpoËitniπka πtevilka Kamniπkega obËana. 
Tudi ustvarjalci vaπega zvestega informativnega sopotnika si moramo 
malce oddahniti, da se bomo z novimi moËmi in sveæimi idejami lotili 
ustvarjanja aktualnih in zanimivih vsebin po vaπi meri. Avgustovska 
πtevilka bo med vami v petek, 26. avgusta. Rok za oddajo Ëlankov in 
fotografij je v petek, 19. avgusta, zahvale in oglase pa lahko oddate πe 
v sredo, 24. avgusta, v uredniπtvu v Kamniku, Glavni trg 23, tel.: 01/83 
91 311, 041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net
Aktualno πtevilko Kamniπkega obËana lahko prebirate tudi v elek-
tronski izdaji na www.kamnik.si ali tam pobrskate po arhivskih πte-
vilkah.

KOLESARSKI PRAZNIK V KAMNIKU
V nedeljo pa je 5. Maraton Alpe Scott, eden najatraktivnejπih 

kolesarskih maratonov pri nas, na πtart v Kamnik (na sliki desno) 
privabil 693 kolesarjev in kolesark, ki so se spopadli s 130 kilo-
metrsko potjo z 2000 metri viπinske razlike, ki jih je vodila Ëez tri 
alpske prelaze: Jezerski vrh, PavliËevo sedlo in »rnivec. 

Reportaæa o Kamsportu 2011 - kolesarskih dogajanjih in 
triatlonu na 8. in 9. strani.

Vsi æupanovi moæje in æene ... Gasilci PGD Zgornji Tuhinj praznovali

Gasilstvo v Tuhinju 
æe sto let kroji æivljenje

Gasilci veterani PGD Zg. Tuhinj so s staro roËno brizgalno iz leta 1912 
prikazali, kako so gasili vËasih.

nom in drugim v nesreËi ter s pisa-
njem zgodovine gasilskega druπ-
tva in gasilstva v Zgornjem Tuhinju 
nadaljevali vse do danaπnjih dni. Na 
zadnjo pomladno soboto, 17. junija, 
so sveËano obeleæili okrogel in visok 
mejnik, ki pomembno zaokroæuje 
obdobje in delo veË generacij tu-
hinjskih gasilcev.

VeË na 3. strani.

najbolj dotikajo v vsakodnev-
nem æivljenju. Upamo, da bodo 
njuni predlogi reπili kar najveË 
konkretnih primerov in se bo 
v ObËini Kamnik v bliænji pri-
hodnosti vzpostavilo ravnovesje 
med æeljami, nameni in dejansko 
situacijo. V naslednjih πtevilkah 
Kamniπkega ObËana boste lahko 
prebrali pogovore tudi z dru-
gimi vodji oddelkov obËinske 
uprave.  VeË na 2. strani. 

Veselje, razigra-
nost, vriπË in smeh 
otrok in mladine 
pa se je v teh dneh 
naselil predvsem na 
odbojkarska igriπËa 
in bazen Pod skalco, 
kjer smo obiskali po-
Ëitnikarje, reportaæo 
objavljamo na 11. 
strani. 

Naj spomnimo, da Mladinski center Kotlovnica ves Ëas πolskih 
poËitnic za otroke od 1. do 3. razreda organizira poËitniπko varstvo 
s πportnimi in drugimi aktivnostmi.

KAMFEST 2011 BO!
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                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 16.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 17. 
ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo. GrafiËna priprava
in tisk Set d.d., 7. 7. 2011.

KljuË do dobrega 
delovanja kolektiva 
mag. Matjaæa Srπe

Oddelek za gospodarske javne 
sluæbe izvaja naloge na podroËju 
obveznih in nekaterih izbirnih 
lokalnih gospodarskih javnih slu-
æb, skrbi za vzdræevanje in raz-
voj obËinske komunalne infra-
strukture, opremljanje stavbnih 
zemljiπË in varstvo okolja.

Kako ste sprejeli nove zadolæitve 
v obËinski upravi ObËine Kamnik, 
ki vam jih je prinesla nova funk-
cija vodje oddelka za gospodarske 
javne sluæbe? Katere so vaπe pred-
nostne naloge?

Nove zadolæitve v obËinski 
upravi sem sprejel z izzivom, 
saj se zavzemam za prijazno, k 
obËanom usmerjeno in uËinko-

Vsi æupanovi moæje in æene ... ∑ 1. del
Po pogovoru z æupanom obËine Kamnik Marjanom ©arcem v prejπ- 

nji πtevilki Kamniπkega ObËana, smo potrkali tudi na vrata dveh 
oddelkov obËinske uprave. Obiskali smo mag. Matjaæa Srπo, vodjo 
oddelka za gospodarske javne sluæbe, in Majo Hauptman, vodjo od-
delka za premoæenjsko-pravne in sploπne zadeve. Zastavili smo jima 
nekaj vpraπanj o aktualnih in pereËih temah. Predstavila sta nam svoje 
poglede, opaæanja in reπitve problemov, ki se nas najbolj dotikajo v 
vsakodnevnem æivljenju. Upamo, da bodo njuna zagotovila in pred-
logi reπili kar najveË konkretnih primerov in se bo v ObËini Kamnik 
v bliænji prihodnosti vzpostavilo ravnovesje med æeljami, nameni in 
dejansko situacijo. V naslednjih πtevilkah Kamniπkega ObËana boste 
lahko prebrali pogovore tudi z drugimi vodji posameznih oddelkov 
obËinske uprave. Æe po tokratnem pogovoru pa smo dobili obËutek, 
da se na obËinski upravi dejansko trudijo biti bliæje obËankam in ob-
Ëanom.

vito javno oz. obËinsko upravo. KlasiËni model javnega upravljanja 
je potrebno spremeniti z novim upravljanjem javnega sektorja, 
ki pozornost usmerja k uËinkovitosti, konkurenci, avtonomiji in 
na posameznike, se pravi na obËanke in obËane naπe obËine. Za 
prednostne naloge sem si zadal uËinkovitost dela, prilagoditev 
okolju in potrebam obËanov, usmeritev k rezultatom, inovativnost 
in uspeπnost.

Katera so najpogostejπa vpraπanja, s katerimi se KamniËanke in 
KamniËani obraËajo na vas? 

Najpogostejπa vpraπanja se nanaπajo na urejanje in vzdræevanje 
obËinskih cest. Predvsem si vsi æelijo, kakor tudi obËinska uprava, 
da bi bile najbolj obremenjene obËinske ceste Ëim prej asfaltirane, 
kar je povezano z niæjimi stroπki vzdræevanja, boljπimi in varne-
jπimi pogoji voænje v zimskih razmerah itd. 

V katerih delih obËine Kamnik so trenutno πe vedno kritiËne 
toËke pri vzpostavitvi optimalne komunalne infrastrukture in 
oskrbe s pitno vodo? Kako jih reπujete?

Prioritetna naloga Oddelka za gospodarske javne sluæbe je za-
gotovo uËinkovita izvedba kohezijske sklada. Kohezijski sklad je 
poseben sklad EU, ki deluje v okviru regionalne oz. kohezijske 
politike EU za pomoË dræavam Ëlanicam, katere morajo nameniti 
velik del sredstev izboljπanju okolja in razvoju prometne infra-
strukture. 

Predmetni projekt predstavlja celovito urejanje odvajanja in 
ËiπËenje odpadne komunalne vode na obmoËju poreËja Kamniπke 
Bistrice. V projektu sodeluje sedem obËin: Cerklje na Gorenjskem, 
Domæale, Kamnik, Komenda, Mengeπ, MoravËe in Trzin. Projekt 
predvideva nadgradnjo obstojeËe centralne Ëistilne naprave Do-
mæale- Kamnik in opremljanje posameznih aglomeracij s kanali-
zacijskim sistemom v obËinah, kjer kanalizacijsko omreæje πe ni 
zgrajeno v zadostni meri t.j. (aglomeracijo Zg. Stranje - zajema 
obmoËje Stranj, BistriËice, Æupanjih njiv, Stahovice, GodiËa) t.j. 
aglomeracijo Kamnik, kjer je neurejeno obmoËje Tunjic, ki spada 
v to aglomeracijo. ObËina Kamnik pa v projekt vkljuËuje tudi 
povezovalni kanal proti Tuhinjski dolini, od Vrhpolj do ©martnega 
v Tuhinju.

Nam kot poveljnik kamniπke Civilne zaπËite lahko poroËate kje 
ste æe uspeπno odpravili posledice zadnjega neurja in kje vaπa pri-
zadevanja za vzpostavitev normalnih razmer πe potekajo?

Glede uspeπne odprave posledic zadnjega moËnega neurja v 

Kamniku septembra 2010 lahko povem, da je obËinska uprava 
skupaj z CZ Kamnik v dveh mesecih po neurju v celoti sanirala 
vse poπkodovane obËinske ceste, za kar je bilo porabljenih cca. 
120.000 evrov. Posebna zahvala gre zagotovo komisiji za ceste, ki 
je uËinkovito izvedla svoje naloge, skupaj z koncesionarjem KPK 
d.d. Komisija za plazove, v kateri tudi sam sodelujem, je v prvih 
dveh tednih opravila terenske oglede preko 60 plazov v obËini. 
Na podlagi dobro pripravljene dokumentacije, je obËina takoj 
po neurju priËela s sanacijami najhujπih plazov (nujni geotehni-
Ëni ukrepi) ter jih sanirala do konca leta 2010. Za vse izvedene 
sanacije v letu 2010 bo obËina pridobila preko 200.000 evrov od 
Ministrstva za okolje in prostor. V letu 2011 bo saniranih πe sedem 
plazov, ki so bili s strani strokovnjakov za plazove uvrπËeni v I. 
prioriteto. Prav tako je komisija za plazove v preteklem mesecu 
opravila oglede vseh πe nesaniranih plazov z namenom izdelave 
strokovne analize in podlage za nadaljnje naËrtovanje. V prihodnje 
se bom πe naprej zavzemal za uËinkovito in poπteno odpravo po-
sledic naravnih nesreË, saj menim, da je nujen strokoven pristop 
na tem podroËju. 

Ali obËina Kamnik æe Ërpa dræavna sredstva za lokalni energetski 
koncept obËine Kamnik? 

V akcijskem programu LEK je navedenih 16 ukrepov oz. ak-
tivnosti, ki so tudi okvirno finanËno ovrednotene. V letoπnjem 
proraËunu za izvajanje ukrepov ni zagotovljenih finanËnih sred-
stev. Potekajo razgovori v zvezi z realizacijo projekta DOLB. V 
pripravi je πtudija, ki bo pokazala upraviËenost takega projekta. 
Dejstvo je, da v primeru eventualne odloËitve za izvedbo pro-
jekta ObËina ne more kandidirati na javnem razpisu Ministrstva 
za gospodarstvo za sofinanciranje daljinskega ogrevanja na lesno 
biomaso, saj lahko kandidirajo le podjetja, ki izvajajo tovrstne 
projekte. 

Kako bi opisali medsebojno sodelovanje znotraj vaπega oddelka in s 
celotno obËinsko upravo ter æupanom?

Medsebojno sodelovanje znotraj oddelka in s celotno obËinsko 
uprava ocenjujem kot zelo uspeπno, kar je zagotovo rezultat do-
brega predhodnega sodelovanja, ko sem opravljal naloge viπjega 
svetovalca za cestno-prometno dejavnost. Menim, da je odkrit in 
spoπtljiv odnos do sodelavcev kljuË do dobrega delovanja kolek-
tiva, ki je hkrati pogoj za uËinkovito delovanje celotne obËinske 
uprave. Sodelovanje z æupanom Marjanom ©arcem bi lahko opisal 
z besedama ≈nad priËakovanji«, saj se zavzema za uËinkovitost 
dela, potrebe obËanov, usmeritve k rezultatom, inovativnost in 
uspeπnost obËinske uprave. 

ObËina ni okorna in neprilagodljiva 
institucija

 Oddelek za premoæenjsko-pravne in sploπne zadeve opravlja naloge 
na podroËju urejanja premoæenjsko-pravnih in sploπnih zadev, skrbi za 
reπevanje stanovanjske problematike obËanov, upravno poslovanje in 
informatizacijo obËinske uprave ter opravlja nadzor nad izvajanjem ob-
Ëinskih predpisov, mirujoËim prometom in izvaja druge naloge s podroËja 
obËinske komunalno-redarske sluæbe.
Katere so vaπe prioritete v obËini Kamnik, ki ste si jih zadala kot 
vodja Oddelka za premoæenjsko-pravne in sploπne zadeve? 

Moja prva prioriteta seveda je in tudi mora biti zagotavljanje 
zakonitosti dela obËinske uprave. To nujno pomeni tudi aæurno 
spremljanje veljavne zakonodaje. Seveda brez dostopnosti sluæbe 
obËanom ne gre. S sodelavci se trudimo, da smo v Ëim veËji meri 
dosegljivi oz. dostopni. Ne æelimo obËanom dajati vtisa, da je ob-
Ëina okorna in neprilagodljiva institucija, ki ji je malo mar za posa-
meznega obËana. Res je ∑ problemi so πtevilni in raznovrstni. Vseh 
ne moremo reπiti, se pa trudimo, da jih reπimo Ëim veË ∑ seveda v 
skladu z veljavno zakonodajo in proraËunskimi moænostmi.

Konkretnih prioritet z delovnega podroËja oddelka, ki ga vodim, 
je veË: vsekakor intenzivno delamo na formalno-pravni ureditvi 
lastniπtva na stvarnem premoæenju obËine (tako na premoæenju, ki 
je æe v lasti obËine, kot tudi na premoæenju, ki ga je obËina v 
skladu z veljavno zakonodajo dolæna pridobiti v svojo last). Inten-
zivno, predvsem pa z veliko mero ËloveËnosti in individualnega 
pristopa, je potrebno urejati stanovanjsko podroËje. Kar zadeva 
nadzor nad izvajanjem obËinskih predpisov, pa sem zagovornik 
ideje, da se veliko veË naredi s preventivo kot pa s kaznovanjem. 
Zato se slednjega posluæujemo le v primerih, ko opozorilo ne 
doseæe svojega namena.

Katere so najpogostejπe teæave obËank in obËanov, s katerimi se 
obraËajo na Oddelek za premoæenjsko-pravne in sploπne zadeve? 
Kako jih reπujete?

Zadeve, v katerih se obËani obraËajo na nas, so raznovrstne. 
Dejstvo je, da je zelo veliko cest na obmoËju obËine Kamnik πe v za-
sebni lasti in te pogosto niso odmerjene. ©e zlasti v zadnjem Ëasu, 
ko so obËani s strani pristojne geodetske uprave prejeli poskusni 

izraËun vrednosti nepremiËnin, se obraËajo na obËinsko upravo 
z zahtevo, da se dejansko stanje tudi formalno-pravno uredi. 
Ker gre za obseæno problematiko, katere reπevanje zahteva tudi 
ogromna proraËunska sredstva, se Oddelek za premoæenjsko-pra-
vne in sploπne zadeve razliËno loteva reπevanja. Nekateri lastniki 
so pripravljeni svoja zemljiπËa odstopiti brezplaËno. V takπnem 
primeru se pogodba pripravi nemudoma; prav tako formalno-pra-
vna ureditev v Zemljiπki knjigi. V primeru, da je lastnik zemljiπËe 
sicer pripravljen brezplaËno odstopiti, vendar ga je predhodno 
potrebno odmeriti, se pripravi predpogodba, s katero se lastnik 
zaveæe, da bo zemljiπËe brezplaËno prenesel na obËino v zameno 
za to, da obËina na svoje stroπke naroËi oz. izvede parcelacijo. 
Tudi tovrstni primeri se reπujejo prednostno. V primeru, da æelijo 
lastniki svoje zemljiπËe, po katerem poteka cesta, obËini odsvojiti 
odplaËno, pa se takπna zahteva reπuje (glede na æe omenjeno 
omejitev finanËnih sredstev v proraËunu) glede na vrstni red pri-
spele vloge, potrebnost parcelacije, pomembnost lokacije, moænost 
dogovora glede viπine kupnine, itd. 

V delokrog oddelka sodi tudi stanovanjsko podroËje, zato se 
obËani pogosto obraËajo na nas s proπnjo po reπitvi ali pomoËi pri 
reπevanju njihovih stanovanjskih problemov. Tudi tu je, æal, najveËji 
problem omejitev finanËnih sredstev v proraËunu. ObËina Kamnik 
je sicer v skladu z veljavno zakonodajo lastnica 155 neprofitnih 
stanovanj, vendar je teh bistveno manj kot je prosilcev oz. obËa-
nov, ki so za pridobitev takπnih stanovanj zainteresirani. Deloma 
to pomanjkanje saniramo z odloËbami o subvencioniranju træne 
oz. neprofitne najemnine, za katero lahko pod pogoji, doloËenimi 
z veljavnimi predpisi, zaprosijo obËani, ki sami ne zmorejo plaËe-
vati najemnine za stanovanje, katerega najemniki so. Te odloËbe so 
sicer za obËane najbræ veË kot dobrodoπle, v veËini primerov pa 
seveda ne morejo reπiti finanËne situacije posameznega prosilca. 

Glede funkcionalnih oz. pripadajoËih zemljiπË k veËstanovanjskim 
objektom je potrebno omeniti, da ObËina Kamnik oz. pristojen 
Oddelek za urejanje prostora æe pripravlja osnutek akta, ki bo 
doloËil osnovne pogoje in izhodiπËa za doloËitev povrπine ter 
poznejπe formalno-pravne ureditve lastniπtva. Gre za zahtevnejπe 
besedilo, pri pripravi katerega bo potrebno upoπtevati æe izvedene 
oz. predvidene komunalne vode, dostopne in intervencijske poti, 
skupna parkiriπËa, formalno-pravno varstvo zelenic,... Po uveljavitvi 
omenjenega akta bo predvidoma potrebno z etaænimi lastniki ene-
ga ali veË veËstanovanjskih objektov skleniti ustrezno pogodbo.

Zadnje Ëase v javnosti posebej odmeva merjenje hitrosti s stacio-
narnim radarjem. Kaj lahko poveste o tem?

ObËinska uprava skupaj z usposobljeno organizacijo dvakrat me-
seËno izvaja merjenje hitrosti s stacionarnim radarjem z namenom 
preventivnega delovanja in umirjanja prometa. ObËina Kamnik æeli v 
najveËji moæni meri prispevati k Ëim veËji prometni varnosti najπib-
kejπih oz. najbolj ogroæenih udeleæencev v prometu. Nikakor ni cilj 
izvajanja meritev napolnitev obËinskega proraËuna, zaradi Ëesar je 
bila namera o izvajanju meritev tudi vnaprej objavljena na spletu ter 
v drugih sredstvih javnega obveπËanja. Moram poudariti, da je akcija 
po naπem mnenju veË kot uspeπna, saj iz meseca v mesec ugotavljamo, 
da je krπiteljev Ëedalje manj oz. so vozniki Ëedalje bolj osveπËeni. Tako 
je bilo npr. v marcu, ko smo z akcijo zaËeli, na podlagi ene izvedene 
meritve izreËenih cca. 140 opozoril in 40 glob, v juniju pa je bilo na 
osnovi ene izvedene meritve izreËenih cca. 25 opozoril in 30 glob.
Na kakπen naËin poteka dodeljevanje posojil mladim druæinam 
v obËini Kamnik? Se je trend priseljevanja mladih druæin v naπo 
obËino ustalil?

Dodeljevanje posojil poteka na osnovi javnega razpisa, ki ga pravi-
loma vsako leto objavi ObËina Kamnik. Za letoπnje leto je bil razpis 
æe objavljen in v juniju tudi zakljuËen. Ne gre pa spregledati dejstva, 
da kakπnega posebnega zanimanja za takπna posojila v zadnjem obdo-
bju ni zaznati. Tako je v letoπnjem letu na razpis prispela ena sama 
vloga, zaradi Ëesar se postavlja vpraπanje o smiselnosti razpisa s takπ-
no vsebino - oz. z drugimi besedami: v prihodnjem letu bo potrebno 
razpisne pogoje po mojem mnenju vsaj nekoliko spremeniti.

Kje in kako vidite moænosti za ureditev starega mestnega jedra? Ali 
lastniki hiπ v srediπËu mesta in na ©utni dejansko koristijo pravico 
za pridobitev finanËnih sredstev za obnovo fasad, streπne kritine 
in stavbnega pohiπtva na spomeniπko zaπËitenih stanovanjih ali 
stanovanjskih stavbah v obËini Kamnik?

Vsekakor je staro mestno jedro obmoËje, ki ga je zaradi nje-
govih πtevilnih pozitivnih lastnosti vredno πe posebej pozorno 
obravnavati, pri tem pa ne dopustiti, da mu ta posebna pozornost 
≈ne da dihati«. ObËina po mojem mnenju najveË lahko naredi s 
primernimi predpisi, ki bi posredno ta prostor zaπËitili, a hkrati 
pospeπili razvoj, mu morda dali nekatere nove dimenzije, nov 
zagon. Seveda je predpis laæje napisati, kot pa ga utemeljiti in 
pravilno izvajati. Zato sem zagovornica ideje, da je takπne predpise, 
ki tako pomembno posegajo v æivljenje obËanov, potrebno pisati na 
osnovi predhodno izvedenih πtudij, morda tudi delavnic, na katerih 
bi sodelovali strokovnjaki in zainteresirana javnost in na katerih 
bi se ≈izkristalizirale« najboljπe ideje, ki bi jih πele nato prelili v 
predpis. 

Brez dvoma k moænosti za ureditev starega mestnega jedra 
prispevajo tudi razni razpisi, ki jih v skladu s proraËunskimi mo-
ænostmi zagotavlja obËina. Razpis, ki ga omenjate, obËani seveda 
poznajo in se nanj tudi prijavljajo. ObËina Kamnik upraviËencem 
sofinancira obnove spomeniπko zaπËitenih objektov, Ëe dela iz-
vedejo skladno s pogoji Zavoda za varstvo naravne in kulturne 
dediπËine Slovenije, OE Kranj. Lani je bilo na voljo 22.000 evrov 
proraËunskih sredstev in prav vsa smo v skladu z razpisnimi pogoji 
tudi razdelili. Letos bo razpis objavljen v drugi polovici leta, na voljo 
pa bo enak znesek.
Ali bodo inπpektorji in komunalna redarska sluæba dejansko stali za 
vsakim smetnjakom in pregledovali vsebino odvræenih vreËk? Kdo 
v obËini Kamnik lahko napiπe globo in kazen, Ëe obËan nepravilno 
sortira odpadke ∑ po novem predpisu tudi bioloπke odpadke?

Nadzorna sluæba prekrπkovnega organa ObËine Kamnik je v 
letoπnjem letu æe izvedla dve skupni akciji s podjetjem Publicus, 
izvajalcem javne sluæbe ravnanja s komunalnimi odpadki v obËini 
Kamnik, in sicer z namenom ugotavljanja pravilnega loËevanja 
komunalnih odpadkov, posebno πe na ekoloπkih otokih. Nadzori 
tako na ekoloπkih otokih, v obmoËjih veËstanovanjskih enot, kot tudi 
pri individualnih uporabnikih, se bodo izvajali tudi v prihodnje. Tudi 
izvajalec javne sluæbe ob samem prevzemu odpadkov preverja 
pravilnost odlaganja, morebitne krπitelje s pisnim opozorilom opo-
zori na nepravilnost, v primeru ponavljajoËih se nepravilnosti pa 
o tem obvesti tudi nadzorno sluæbo. 

Da kar naravnost odgovorim na vaπe vpraπanje: izvrπevanje 
Odloka o naËinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne 
sluæbe ravnanja s komunalnimi odpadki v ObËini Kamnik je v 
pristojnosti pristojne nadzorne sluæbe obËine. Omenjeni predpis 
izrecno predvideva tudi izrek sankcije. Do danes globa v zvezi z 
nepravilnim odlaganjem odpadkov πe ni bila izreËena, saj tako 
koncesionar kot tudi obËina deluje v prvi vrsti preventivno ∑ to-
rej z opozarjanjem, osveπËanjem,... Je pa res, da je stanje na tem 
podroËju dokaj neurejeno in dejstvo je, da vËasih le opozorila 
ne zadostujejo. Zato bo v prihodnje potrebno bistveno aktivneje 
izvajati tudi nadzor na tem podroËju. Konec koncev gre za po-
droËje, kjer prav vsakdo s svojim ravnanjem lahko naredi nekaj 
dobrega. In lahko zagotovim, da se ob svojem delu vsakodnevno 
sreËujem z vse veË okoljsko in tudi sicer visoko osveπËenimi obËani, 
ki jim ni vseeno, v kakπnem okolju æivimo. 

Vodja oddelka za gospodarske 
javne sluæbe mag. Matjaæ Srπa, 
podsekretar: ≈Nove zadolæitve 
v obËinski upravi sem sprejel z 
izzivom, saj se zavzemam za pri-
jazno, k obËanom usmerjeno in 
uËinkovito javno oz. obËinsko 
upravo.«

Vodja oddelka  
za premoæenjsko-
pravne in  
sploπne zadeve 
Maja Hauptman, 
podsekretarka: 
≈Ob svojem delu 
se vsakodnevno 
sreËujem 
z vse veË 
okoljsko visoko 
osveπËenimi 
obËani, ki jim ni 
vseeno,  
v kakπnem  
okolju æivimo.«

OBVESTILO
Investitor, Odvetniπka druæba GrËar, obveπËa, da bo zaradi izvedbe 
prenove zunanjπËine zgradbe na podlagi dovoljenja ObËine Kamnik πt. 
371-0041/2011-6/3 (2) z dne 28.6.2011 izvedena popolna zapora 
javne poti Zaprice (cesta od Kolodvorske 18 do ©utne - ob objektu 
©utna 52) v Ëasu od 15.7. do 30.7.2011 ter popolna zapora ploË-
nika v dolæini objekta ©utna 52 v Ëasu od 15.7. do 15.8.2011.



PGD Zgornji Tuhinj je ob svojem 
visokem jubileju pripravilo veliko 
gasilsko parado, ki se je v taktih 
godbe Lukovica vila po domaËem 
kraju. SveËano so v njej plapolali 
prapori gasilskih druπtev, strumno 
so korakali gasilci, ponosno so se 
predstavljala gasilska vozila. V pa-
radi je sodelovalo preko 100 gasil-
cev iz GZ Kamnik in GZ Komenda, 
manjkala ni mladina in ne veterani 
s staro roËno brizgalno iz Tuhinja. 
Ne le s parado, tudi z obnovo ga-
silskega doma, so tuhinjski gasilci 
pospremili svoj okrogli praznik. Po 
odprtju in blagoslovu obnovljene-
ga gasilskega doma, tuhinjski gasil-
ci so obnovili tudi kip sv. Florjana, 
je sledila osrednja slovesnost na 
πportnem igriπËu. Praznovanja se je 
udeleæilo veliko krajanov in drugih 

ANA DESETNICA  
PO KAMNI©KO

Minuli petek in soboto so se na kamniπkih ulicah ponovno predstavili 
domaËi in tuji uliËniki, cestni umetniki, ki ustvarjajo predstave na prostem. 
OdliËno prizoriπËe pred cerkvijo Marijinega vnebovzetja je na koncu dalo 
zavetje in senco tudi odliËnima belgijskima uliËnikoma, sicer Ëlanoma 
enega najvplivnejπih evropskih uliËnih gledaliπË The Primitives. ©e bolj 
pomembno je, da je nastopila tudi veËina mladih slovenskih uliËnikov, ki 
se kali na ©UGLI, ©oli uliËnega gledaliπËa. Erika Borπtner, Slavko TrivkoviË 
in Anja Pibernik, ki je pod okriljem KDPMja tudi organizirala kamniπki 
del festivala, so trije od nove generaracije, in, kar je najbolj zanimivo, vsi 
trije æivijo v naπem mestu. V predstavah so se jim pridruæili tudi njihovi 
sedanji in nekdanji soπolci iz vse Slovenije.

Predsednik slovenske vlade Bo-
rut Pahor, predsednica hrvaπke 
vlade Jadranka Kosor in direktor 
kamniπkega Calcita Matevæ Kirn 
so 8. junija v GospiÊu slovesno 
poloæili temeljni kamen za nov 
proizvodni obrat Calcita oziroma 

Gasilstvo v Tuhinju æe sto let kroji æivljenje

obiskovalcev, med njimi tudi visoki 
gostje, in sicer namestnik poveljni-
ka GZS Joæe Berlec, æupan obËine 
Kamnik Marjan ©arec, namestnica 
poveljnika CZ za ljubljansko ob-
moËje Elza Majcen, poveljnik CZ 
Kamnik Matjaæ Srπa, predsednik GZ 
Kamnik Marjan Semprimoænik, po-
veljnik GZ Kamnik Janez Repanπek 
ter Ëastni poveljnik GZ Kamnik in 
Ëastni obËan obËine Kamnik Joæe 
Berlec st. Predsednik PGD Zgornji 
Tuhinj Matjaæ Bajde je ob tej pri-
loænosti strnil nekaj misli o druπtvu, 
njegovem delovanju in vpetosti v 
kraj: ≈Na vsak naËin gasilstvo kroji 
naπe æivljenje, saj gasilsko druπtvo 
s πtevilnimi aktivnimi Ëlani in Ëlani-
cami diha in æivi s krajem. Elana za 
delo nam ne manjka, kar priËajo 
πtevilne uspeπno opravljene nalo-

ge, ki smo si jih zadali. Zmoremo le 
skupaj in le na ta naËin smo uspeπ-
no zakorakali tudi v stoto leto 
delovanja druπtva. Tako, kot so 
pomembni trdni temelji stavbe, so 
pomembni tudi trdni temelji dru-
πtva, ki so jih Ëlani skozi vseh 100 
let dograjevali, negovali in skrbno 
Ëuvali. 100 let delovanja je okrogel 
mejnik, ki pomembno zaokroæuje 
obdobje in delo veË generacij ga-
silcev, ki so bili predani gasilstvu v 
Zg. Tuhinju. Pri svojem delu so se 
sreËevali tako z lepimi, kot tudi 
teækimi trenutki. A vendar, bili so 
moËni, vztrajni, pogumni. Radi in z 
veseljem danes nadaljujemo njiho-
vo plemenito delo z æeljo po novih 
in novih pridobitvah in uspehih. 
Ker gre tok æivljenja in razvoj teh-
nike hitro naprej, se z njim pojav-
ljajo tudi nove pridobitve in seveda 
tudi nevarnosti. Temu gasilci danes 
namenjamo posebno pozornost. 
Razvojna in ustvarjalna pot druπtva 
se kaæe na izobraæevalnem in tek-
movalnem podroËju. V svoje vrste 
vkljuËujemo mlade gasilce, velika 
veËina gasilcev se nadalje izobraæu-
je, saj se zavedamo, da je prav delo 
na operativnem podroËju nenehno 

podvræeno izobraæevanju in uspo-
sabljanju, zato bodo naπe sile tudi 
v naprej prvenstveno usmerjene k 
temu. Posodobljen vozni park, na 
kar smo πe posebej ponosni, nam 
ob usposobljenosti omogoËa, da 
svoje delo opravimo kvalitetno in 
strokovno, predvsem pa nam skraj-
πa pot do vseh, ki potrebujejo naπo 
pomoË.« Svoj govor je predsednik 
PGD Zg. Tuhinj zakljuËil z zahvalami 
vsem, ki so in πe danes pomagajo 
druπtvu ter z obljubo krajanom in 
πirπi druæbi po dobrem sodelovanju 
ter pomoËi ob nesreËi in stiski tudi v 
prihodnje. Po besedah visokih go-
stov, ki so izrekali Ëestitke gasilcem 
PGD Zg. Tuhinj za njihov jubilej in 
pohvale za uËinkovito ter dobro 
delo, je bil predstavljen kratek 
pogled v 100-letno zgodovino ga-
silstva v Tuhinju. Prav vseh 100 let 
so namreË v besedi in sliki tuhinjski 
gasilci oz. avtorici Mateja Slapnik 
in Ivanka Bajde ob tej priloænosti 
strnili v druπtveno kroniko. Ta se po 
uvodnih nagovorih ozre k sploπni 
zgodovini kraja Zgornji Tuhinj in 
na kratko oriπe javno gasilsko slu-
æbo v Sloveniji. V osrednjem delu 
sledi kronoloπki pregled delovanja 

druπtva, posebno poglavje je na-
menjeno geografsko-operativne-
mu poloæaju druπtva. S tabelami 
je predstavjen pogled v statusno 
in izobrazbeno strukturo Ëlanstva, 
pregled prejemnikov priznanj in 
odlikovanj, pregled glavnih funkcij 
v 100 letih. Posebej zanimivo je po-
glavje ≈Pogled skozi Ëas«, ki pred-
stavi uporabljene æige v 100-letni 
zgodovini druπtva, vse uradne na-
zive druπtva, prapore, vozila. Svoje 
poglavje ima tudi gasilski podmla-
dek. Gasilci PGD Zg. Tuhinj so po-
skrbeli πe za videoreportaæo arhiv-
skih posnetkov glavnih dogodkov, 
ki so zaznamovali druπtvo, pripravil 
pa jih je Vojko Tonin. 

Po osrednji slovesnosti, v kateri 
so v kulturnem programu nastopili 
tudi mladi gasilci z gasilsko igrico 
ter meπani pevski zbor iz Zg. Tu-
hinja, so gasilski veterani prikazali 
gasilsko vajo s staro roËno brizgal-
no iz leta 1912. Sledila je gasilska 
veselica. 

Tuhinjski gasilci so s prireditvijo 
prikazali utrip druπtva, ki je vseka-
kor vreden pohvale, kraju v ponos 
in vzor. Druπtvo, ki deluje v slogu 
gesla V sluæbi ljudstva - na pomoË!, 
je bilo æe od nekdaj zelo dejavno 
in z zaπËito sv. Florjana z gasilskega 
stolpa in spodbudo sv. Vida s hriba 
nad vasjo naj tako nadaljuje tudi v 
prihodnje.

V letoπnjem letu mineva 100 let, odkar je v Zgornjem Tuhinju priËelo 
biti hrabro in veliko gasilsko srce. Z æeljo pomagati soËloveku, z obilico 
volje, truda in poærtvovalnosti so krajani v decembru 1911 ustanovili ga-
silsko druπtvo. Vztrajno in pogumno, predano in srËno so tuhinjski gasilci 
s svojim prostovoljnim delom, nesebiËno pomoËjo sokrajanom in drugim 
v nesreËi ter s pisanjem zgodovine gasilskega druπtva in gasilstva v Zgor-
njem Tuhinju nadaljevali vse do danaπnjih dni. Na zadnjo pomladno sobo-
to, 17. junija, so sveËano obeleæili okrogel in visok mejnik, ki pomembno 
zaokroæuje obdobje in delo veË generacij tuhinjskih gasilcev.

Gasilci PGD Zg. Tuhinj 
ob 100-letnici druπtva. 
Foto: Vido Repanπek

100 let delovanja PGD Zg. Tuhinj so gasilci obeleæili s slavnostno 
gasilsko parado. V njej je sodelovalo preko 100 gasilcev iz GZ Kamnik 
in GZ Komenda. Foto: Damjan Purgar

 Na kamniπkih ulicah so se v sklopu festivala uliËnega gledaliπËa Ana 
Desetnica predstavili tudi mladi slovenski uliËniki, med njimi Kamni-
Ëanka Anja Pibernik in LjubljanËan Vid Sever.

LeπËu, a ta lokacija ni primerna za 
razvoj podjetja, predvsem zaradi 
oddaljenosti od kamnoloma. Zaradi 
poveËanja kapacitet v zadnjih nekaj 
letih smo vloæili finanËna sredstva 
v obnovo in avtomatizacijo proiz-
vodnje, a so kapacitete æe sedaj za-
polnjene. Primerno novo lokacijo za 
loËevanje, mletje in transport rude 
smo naπli v bliæini æelezniπke postaje 
v mestu GospiÊ. Lokacija v industrij-
skem delu GospiÊa je primerna za 
izgradnjo pralnice, obrata za mlet-
je in celotni transport rude«, je v 
svojem govoru povedal direktor 
kamniπkega Calcita Matevæ Kirn 
in dodal, da bo v novi tovarni, 
ki naj bi bila po priËakovanjih 
zgrajena konec leta 2012, na novo 
zaposlenih 35 ljudi.

Calcitova investicija, vredna 15 
milijonov evrov, naj bi prispevala 
tudi h krepitvi gospodarskega so-
delovanja med dræavama. Premier 

Poloæen temeljni kamen nove tovarne  
Calcit Lika d.o.o. v GospiÊu

OB»INA KAMNIK 
objavlja JAVNI RAZPIS za 

dodelitev pomoËi za ohranjanje in spodbujanje razvoja 
kmetijstva ter podeæelja v obËini Kamnik v letu 2011 ∑ 

ukrep: zagotavljanje tehniËne podpore

Razpisna dokumentacija je objavljena na obËinski spletni strani  
www.kamnik.si od 8.7.2011 dalje.

Marjan ©arec 
ÆUPAN

OBVESTILO
OB»INA KAMNIK vse zainteresirane obËane obveπËa,  

da bo od 11.7.2011 do 2.9.2011 na spletni strani:  
www.kamnik.si in na oglasni deski obËine objavljen:

javni razpis za dodelitev finanËnih sredstev  
za obnovo spomeniπko zaπËitenih  

stanovanjskih objektov v obËini Kamnik.

Marjan ©arec
ÆUPAN

Calcit Lika d.o.o. Gre za hËerin-
sko druæbo matiËnega podjetja 
Calcit d.o.o iz Kamnika, ki za-
posluje 23 ljudi, vodi jo direktor 
Gregor ©mitek. 

≈Sedeæ in proizvodni obrat Cal-
cit Lika d.o.o. so trenutno v LiËkem 

Borut Pahor je ob tem dogodku 
izpostavil, da se v Sloveniji prviË 
po dveh letih in pol poveËuje 
klima gospodarskega optimizma, 
Kosorjeva pa je ocenila, da so 
gospodarski odnosi med dræava-
ma vse boljπi in povabila sloven-
sko gospodarstvo k naloæbam na 
Hrvaπkem. 

Podjetje Calcit s proizvodnjo 
z lastnim kamnolomom v Sta-
hovici je poznano v Sloveniji in 
Evropi kot eden vodilnih pro-
izvajalcev kalcijevih karbonatnih 
polnil, granulatov in peskov, 
ki so nepogreπljiva sestavina v 
πtevilnih industrijah in gradbeni-
πtvu. Njihovi izdelki so sestavni 
del barv, papirja, umetnih mas, 
stekla, fasad, tlakov, cest, ipd., 
njihova kakovost pa omogoËa, 
da Calcit utrjuje svojo pozicijo 
na sicer zelo zahtevnem træiπËu. 
K temu prav gotovo prispevajo 
tudi prave poslovne odloËitve, 
prodor na nove trge in vlaganje 
v razvoj.

SA©A MEJA»
Foto: Aljoπa Rebolj
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V Mekinjah je letos æe dvajsetiË na kresni veËer, 23. junija, na ©pornovem 
travniku pod Rebrom, zagorel kres. Po starih obiËajih so na ta dan priæi-
gali kresove, da bi podaljπali dneve, ki so se poËasi zaËeli krajπati, noËi pa 
daljπati. Letos so Ëlani KS in ©KD Mekinje poleg druπtva za oæivljanje starih 
obiËajev k sodelovanju povabili tudi druπtvo Demos na Kamniπkem. Skupaj 
so pripravili prireditev, ki je spomnila na pomen osamosvojitve Slovenije.

Kulturni program so pripravili uËenci osnovne πole Frana Albrehta, po-
druænice Mekinje in pevci Mekinjskega okteta pod vodstvom Marjete »im- 
æar. Osrednji govornik na prireditvi je bil Joæe Berlec, ki je zbrane spomnil 
na dogodke med osamosvajanjem Slovenije, ko je bil v letih 1990-1992 po-
slanec v skupπËini RS. Po kulturnem programu so priægali kres in si ob skrom-
ni pogostitvi na velikem platnu ogledali πe film Slovenija na barikadah. 

MekinjËani so tako na prijeten naËin obeleæili 20. rojstni dan naπe dræave. 
»lani KS in ©KD Mekinje se zahvaljujejo vsem nastopajoËim. Posebna za-
hvala gre Gamsovim, ki so pokosili in za namen prireditve odstopili travnik 
pod Rebrom, druæini ©tebe iz Æej, ki je tudi letos darovala les za postavitev 
kresa, in Milanu Windschnurerju, ki je vsa leta skrbel, da je na kresni veËer 
zagorel kres. 

 

Matej Slapar

Na prazniËni dan slovenske 
dræavnosti, 25. junija, smo na 
Glavnem trgu v Kamniku 20 let 
naπe samostojne dræave poËastili 
s slovesnostjo. Po uvodnih zvo-
kih Zdravljice je poln trg zbranih 
KamniËanov in KamniËank, ki so 
s svojo prisotnostjo dokazali kako 
se vliva domoljubna zavest v srca 
vseh nas, najprej nagovoril pred-
sednik ObmoËnega zdruæenja vete-
ranov vojne za Slovenijo Kamnik 
− Komenda mag. Zvonko Cvek. 
≈Danes praznujemo dan dræavnosti, 
20. obletnico osamosvojitvene vojne. 
Vojne so nasploh neprijetne, krute in 
za mnoge posameznike tudi usodne. 
Osamosvojitvena vojna za Slovenijo 
pri tem ni bila izjema. Vzela je svoj 
davek Ëloveπke norosti, poleg enot 
teritorialne obrambe so v bojih v Tr-
zinu prevzeli breme osamosvajanja 
tudi pripadniki policijskih enot. Med 
ærtvami enot TO je bil æal tudi Ed-
vard Peperko, KamniËan, pripadnik 
diverzantskega voda iz sestava kam-
niπkih enot. V Ëasu blokade v Trzinu 
in prodiranja enot Jugoslovanske 
armade skozi Trzin proti letaliπËu 
Brnik je bil med bojem smrtno ranjen 
s strani napadalcev specialne diver-
zantske enote JA, ki je bila pripeljana 
s helikopterji − tako imenovani niπki 
specialci. V naπih srcih in v nepozab- 
nih zgodovinskih zapisih o tedanjih 
dogodkih osamosvajanja Republike 
Slovenije bo za vedno ostal junak, ki 
je dal svoje æivljenje za samostojno 
Slovenijo«.

≈Pozdravljena Slovenija« iz-
pod instrumentov Mestne godbe 
Kamnik je naznanila prihod slav-
nostnega govorca æupana Marja-
na ©arca. ObËankam in obËanom 
je iskreno Ëestital ob rojstnem 
dnevu naπe domovine Republike 
Slovenije, poudaril naj jo imamo 
radi in ji dajmo priloænost biti 
mati vseh dræavljank in dræavlja-
nov, ne glede na spol, narodnost, 

Svet KS Duplica je poskrbel 
za pester program, ki je potekal 
pred nekdanjim kulturnim do-
mom (v katerem πe vedno same-
va dvorana, ki je v privatni lasti) 
in na bliænjih πportnih igriπËih. 
Zbrane, sicer nekoliko maloπte-
vilne krajane, je pozdravil dr. 
Miran »as, predsednik sveta KS 
Duplica, ki je poudaril, da naj 
bi dan krajevne skupnosti postal 
priloænost za vsakoletno druæe-
nje, poglabljanje prijateljstva, ve-
selja in tudi medsebojne pomoËi 
in dodal: ≈V naπi sredini naj ne 
bo osamljenih in pozabljenih 
ljudi, ki si æelijo æivljenja in lju-
bezni...«. Potem, ko je omenil na-
gel urbanistiËni razvoj krajevne 
skupnosti v zadnjih desetletjih, 
je poudaril, da ob prazniku ne 
namerava govoriti o problemih 
in naËrtih na Duplici. Omenil pa 
je, da jih v sodelovanju z obËino 
Kamnik razreπujejo, izboljπujejo 

Ponosni smo, da vroËe ljubimo svojo domovino, Republiko Slovenijo. 
Ljubezen do svoje domovine, do njenega naroda, do njegove kulture je 
nekaj najlepπega, kar lahko doæivimo. (odlomek recitacije ).

TuristiËno druπtvo ≈Gora Sv. Miklavæ« je tudi letos pripravilo prazno-
vanje na predveËer dneva dræavnosti. Na deæevni petek se je nebo proti 
veËeru zjasnilo. Veseli smo bili πtevilne udeleæbe pohodnikov iz Srednje 
vasi, ki so na Goro priπli peπ iz doline. Posebno pa smo bili veseli æu-
pana Marjana ©arca, podæupana Roberta Kokotca, nekaterih obËinskih 
svetnikov, direktorjev sluæb in predsednikov sosednjih TD. Pritrkovalci v 
zvoniku so se potrudili in z ubranim pritrkovanjem privabljali domaËine 
in okoliËane k udeleæbi slovesnosti ob Dnevu dræavnosti.

Praznovanje se je priËelo s sveto maπo za domovino, ki jo je daroval 
domaËi æupnik mag. Simon Lorber. V pridigi je povedal, da je bil tudi 
Janez Krstnik dolgo priËakovan. Starπem se je rodil v poznih letih, kar je 
bil zanju velik dogodek. Tudi rojstvo naπe domovine je bil velik dogodek 
za ves narod, zato smo hvaleæni vsem, ki so prispevali k temu, da imamo 
svojo domovino. 

Kulturni program se je priËel s Slovensko himno, ki jo je zapel MPZ 
Mavrica iz Srednje vasi, program je povezovala Maja Koroπec. Predsednik 
TD Joæe Koroπec je v svojem govoru izrazil zaskrbljenost ob tako velikem 
πtevilu brezposelnih ljudi in porastu trgovskih centrov. Povedal je, da je 
letos æe osem let odkar je bilo ustanovljeno TD. Vsa leta zelo dobro so-
delujemo z æupnijo ©martno in ObËino Kamnik. Skupno smo obnovili vse 
stavbe, ki jih je tu na Gori kar precej, seveda s sodelovanjem z Zavodom 
za spomeniπko varstvo Kranj. Letos smo zgradili nov objekt − kaπËo, za 
kar se je ponovno zahvalil ObËini Kamnik, æupanu Marjanu ©arcu, æupniji 
©martno in g. æupniku mag. Simonu Lorberju, Krajevni skupnosti ©martno, 
predsednici Tatjani Cevec-Drolc, donatorjem, posameznikom in vsem, ki 
so karkoli prispevali h gradnji te stavbe. NajveËji deleæ stroπkov in prosto-
voljnih ur je prispevalo druπtvo.

Æupan Marjan ©arec je pozdravil navzoËe in Ëestital ob dræavnem praz-
niku. Obudil je svoje spomine na Ëas izpred dvajsetih let, ko je naπa do-
movina nastajala. Pred dvajsetimi leti so kljub razliËnosti dræavljani in 
politika pokazali visoko stopnjo enotnosti. Za Slovenijo so se priËeli novi 
Ëasi, novi pristopi in nov naËin dela.

Robi Æibert in Vita Trebuπak, uËenca O© ©martno, sta zaigrala na har-
moniko. Srednjeπolki Jana Breznik in Urπka Vrankar sta recitirali pesmi 
Domovina in Vse najboljπe domovina Slovenija. MPZ Mavrica je zapel 
veË pesmi in zakljuËil s pesmijo Slovenec sem. Po kulturnem programu 
sta predsednik TD Joæe Koroπec in æupan Marjan ©arec prerezala trak pri 
stavbi, æupnik pa je objekt blagoslovil, da bo sluæil svojemu namenu. Po 
konËanih slovesnostih se je priËel druæabni veËer. OferaËi so poskrbeli za 
glasbo, pevci za domaËe oz. ljudske pesmi. PreseneËenje veËera pa je bilo 
tudi to, da smo bili vsi prisotni postreæeni z golaæem, pijaËo in domaËimi 
flancati. Ob dobri kapljici, postreæbi in prijetnem druæenju smo prazno-
vanje potegnili tja do zgodnjih jutranjih ur.  ©tefka LegediË

Na kresni veËer v poËastitev 
Dneva dræavnosti
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Slovesnost na Gori na predveËer praznika slovenske dræavnosti je bila 
tudi priloænost za slavnostno odprtje in blagoslovitev nove kaπËe. Z leve: 
domaËi æupnik mag. Simon Lorber, kamniπki æupan Marjan ©arec, 
predsednik TD Gora Sv. Miklavæ Joæe Koroπec in podæupan Robert 
Kokotec. Foto: Franc Modrijan.

PRAZNOVANJE 20-LETNICE 
NA©E DRÆAVNOSTI NA GORI

Ob 20-letnici samostojne Slovenije 
slovesno tudi v Kamniku

strankarsko opredelitev ali vero-
izpoved in nadaljeval: ≈Slovenski 
narod je bil prviË v zgodovini sooËen 
z dejstvom, da je moË doseËi tisto, o 
Ëemer so prejπnji rodovi le po tiho 
in na skrivaj razmiπljali. Taka pri-
loænost se pojavi le malokrat v zgo-
dovini nekega naroda, morda le en-
krat, nekateri pa priloænost za vedno 

zamudijo. Dogodki, ki so sledili, so 
dajali slutiti, da ne bo πlo brez pre-
livanja krvi, kajti tanki so zapuπËali 
vojaπnice. Takrat smo Slovenci znali 
stopiti skupaj, celo politika je dajala 
vtis enotnosti, Ëeprav danes vemo, 
da so obstajale tudi velike razlike v 
pogledih. Vojna, ki je trajala deset 
dni, je terjala ærtve, tako civilne kot 
vojaπke, na to dejstvo se danes prera-
do pozabi. Ne moremo in ne smemo 
pristati na zmanjπevanje pomena voj-
ne za Slovenijo in pomena slovenske 
vojske in policije pri nastajanju dræa-

ve. Tudi Kamnik je dal ærtev na oltar 
domovine. Za vedno je odπel Edvard 
Peperko, padel je v bitki pri Trzinu. 
Slovenska osamosvojitev ni prvo 
slavno in pogumno dejanje Sloven-
cev, je pa gotovo najbolj nedvoumno, 
Ëisto in dræavotvorno. Slovenci smo 
konËno postali gospodar na svojem«. 
Svoje misli pa je zakljuËil: ≈Pri 
dvajsetih letih je Ëlovek polnoleten, 
dræava πe zdaleË ne. Dræava potre-
buje Ëas, da uveljavi svojo tradicijo, 
dræavljani pa ji moramo pri tem po-
magati z usmerjenostjo v prihodnost 
in razvoj, ne pa razpredanjem o pre-
teklosti in preπtevanjem zaslug za to 
ali ono pridobitev ter gojenjem raznih 
ideologij, najsi bodo leve ali desne. 
Ni prepozno. A za naπteto je potreben 
pogum izstopiti iz sivega povpreËja 
gostilniπkih debat, se izpostaviti, ne 
glede na to, kaj drugi mislijo o nas. 
Pred dvajsetimi leti smo mobilizi-
rali vojaπko silo, danes je potrebna 
mobilizacija duha in volje za spre-
membe. Ne sramujmo se danaπnjega 
stanja v druæbi, vsako druæbo kdaj 
doleti neuspeh, sram nas bo lahko, 
Ëe ne bomo niËesar storili za obrat 
na boljπe, Ëas pa ni naπ zaveznik. 
Vsak mora zaËeti pri sebi, in potem 
πiriti skrb za skupno dobro tudi πir- 
πe. V lokalni skupnosti se zaËne pri 
konkretnih stvareh, kot je prispevati 
meter zemlje za ploËnik, da bodo npr. 
otroci imeli varno pot v πolo.«

Svetlobni efekti, ki so oder 
osvetljevali v barvah slovenske 
zastave, so prireditvi dali duh 
domoljubnosti in ponosa, da æivi-
mo v svobodni dræavi. Ta duh je 
s skladbami Korotan in Pozdrav iz 
Kamnika v izvedbi Mestne godbe 
Kamnik ter skladbami Slovenec 
sem in Oj, Triglav moj dom v izved-
bi Kvarteta Krt prevzel poln trg 
KamniËank in KamniËanov. Ta 
duh je odmeval po naπem sred-
njeveπkem mestu, mestu z duπo. 
Z izbranimi recitali Alojza Gradni-

ka − Naπa zemlja, Simona GregorË-
iËa − Eno devo le bom ljubil, Janka 
Glazerja − Ciproπ in Frana Albrehta 
− Neizpeta pesem se je samo πe 
poglobila misel, da smo vsi na isti 
ladji, ki bo mirno plula, le ko 
bomo vsi usmerjeni v isto smer. 
V smer obilja, miru in sreËe.

 Letošnjo zasnovo in izvedbo 
slovesnosti ob Dnevu državnosti 
je obËina prepustila ekipi Doma 
kulture Kamnik, ki je Glavni trg 
spremenila v prizorišËe, primerno 
dogodku. Z drevesi, cvetjem, odli-
Ënimi izvajalci in velikim koncert-
nim odrom s svetlobnimi efekti je 
bil dogodek na nivoju, primernem 
prazniku dneva državnosti.

Po konËanem uradnem delu 
proslave je sledil skrajπan Po-
mladanski koncert Mestne godbe 
Kamnik s filmsko glasbo pod tak-
tirko Martina DukariËa.

Janja Zorman Macura,
Odnosi z javnostmi, ObËina 

Kamnik

≈Pri dvajsetih letih je Ëlovek 
polnoleten, dræava πe zdaleË ne. 
Dræava potrebuje Ëas, da uve-
ljavi svojo tradicijo, dræavljani 
pa ji moramo pri tem pomagati 
z usmerjenostjo v prihodnost in 
razvoj, ne pa razpredanjem o pre-
teklosti in preπtevanjem zaslug za 
to ali ono pridobitev ter gojenjem 
raznih ideologij, najsi bodo leve 
ali desne«, je v slavnostnem na-
govoru med drugim poudaril 
kamniπki æupan Marjan ©arec.

Predsednik ObmoËnega zdruæe-
nja veteranov vojne za Slovenijo 
Kamnik − Komenda mag. Zvonko 
Cvek je poudaril pomen vojne za 
samostojno Slovenijo in spomnil: 
≈Osamosvojitvena vojna za Slove-
nijo je vzela svoj davek Ëloveπke 
norosti, poleg enot teritorialne 
obrambe so v bojih v Trzinu pre-
vzeli breme osamosvajanja tudi 
pripadniki policijskih enot. Med 
ærtvami enot TO je bil æal tudi Ed-
vard Peperko, KamniËan, pripad-
nik diverzantskega voda iz sestava 
kamniπkih enot«.

Praznik KS Duplica kot priloænost za druæenje 
krajanov in medsebojne pomoËi

S pestrim kulturnim programom in πportnimi tekmovanji so v soboto, 
25 . junija, v naπi najveËji krajevni skupnost, ki πteje æe okrog 5000 pre-
bivalcev, poËastili svoj krajevni praznik in dan dræavnosti - 20-letnico 
osamosvojitve Slovenije.

æivljenjsko okolje in da so tudi 
za zmanjπanje onesnaæenosti zra-
ka iz dimnika nekdanjega Stola 
dobri izgledi.

V pisanem kulturnem progra-
mu so sodelovali pevci Tunjiπke-
ga okteta, plesalci in plesalke fol-
klorne skupine DU Kamnik in naj-
mlajπi iz vrtca Antona Medveda − 
dupliπke enote Pestrna. Posebnost 
programa pa je bil nastop glasbe-
nikov Danijele JerkoviË in Alojza 
Studena - Luja, ki sta na starih 
ljudskih glasbili z vseh koncev 
sveta predstavila za-
nimiv spored etno in 
avtorskih melodij pod 
naslovom Glasba srca. 
Za ponudbo domaËih 
dobrot iz Tuhinjske 
dol ine so na dveh 

druπtva invalidov iz Kamnika, ki 
jim je v imenu sveta KS Duplica 
liËne pokale podelil Ëlan sveta 
KS Bogdan PogaËar. Pri bliæa-
nju v krog je bil najboljπi SreËo 
PogaËar iz BS Loka iz Mengπa. 
Tekmovanje je uspeπno vodil ba-
linarski sodnik Marjan Prelovπek 
iz BK Duplica.

©ahovskega turnirja, ki je po-
tekal v veËnamenski dvorani BK 
Duplica, se je udeleæilo sedem 
igralcev iz Ljubljane, Domæal, 
Komende in Kamnika. NajveË 
toËk so zbrali Igor KocjanËiË iz 
Ljubljane, Janez GrËar iz Dom- 
æal in Miro Semeja z Duplice. Za 
organizacijo balinarskega in πa-
hovskega tekmovanja je poskrbel 
Franc Erazem, vodja balinarske 
veteranske ekipe in πahovske 
sekcije Duplica Balin.

Krajevna skupnost je poskrbe-
la tudi za skromno pogostitev 
nastopajoËih in tekmovalcev v 
πportnih panogah. Zato so bili 
vsi udeleæenci z organizacijo 
prireditev zelo zadovoljni in so 
izrazili æeljo, da bi taka sreËanja 
ob krajevnem prazniku Duplice 
postala tradicionalna. Morda bi 
bilo treba razmisliti le o neko-
liko uËinkovitejπem naËinu ob-
veπËanja krajanov...

 

F. S.

Dr. Miran »as ob krajevnem prazniku Duplice: Za krajevni praznik 
smo si izbrali dan, ko petelin - simbol Duplice, v letu zjutraj najprej 
zapoje...

Svoj prispevek k prazniku so dali tudi najmlajπi DupliËani...

Damjana in Luj sta iz 
starih ljudskih glasbil 

izvabljala ubrane 
zvoke...

stojnicah v parku po-
skrbele tamkajπnje 
Ëlanice druπtva pode-
æelskih æena.

Krajani Duplice in 
πportniki iz sosednjih 
krajev pa so se pome-
rili tudi na πportnem 
polju v balinanju, 
πahu in koπarki. Na 
baliniπËu BK Dupli-
ca je potekal turnir, 
ki se ga je udeleæilo 
πest πtiriËlanskih ekip 
iz Ljubljane, Mengπa, 
Vodic in Kamnika. 
Med najboljπe tri 
so se uvrstili doma-
Ëi igralci - veterani 
BK Duplica, Ëlani BS 
Loka iz Mengπa in 
Ëlani MedobËinskega 
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Imenitni slikarski razstavi umetnikov 
Karla in sina Roka Zelenka

Kar dve razstavi Zelenkovih sta bili na ogled v Kamniku. V galeriji 
≈Veronika« je slikar Rok Zelenko razstavil slike v glavnem v trikotnih 
oblikah na temo ≈ArhaiËno doæivetje«. Odprtje zanimive razstave 18. 
maja je pospremilo veliko mladih ljubiteljev te umetnosti. 24. maja je 
bila v Maleπevi galeriji odprta πe razstava Karla Zelenka. PriËakovali smo, 
da se bo dogodka udeleæil tudi sam avtor, a je zbolel. Uvodne besede je 
podala kustosinja Janja Æeleznikar. PriËujoËi katalog s kopijami slik in 
grafikam Karla Zelenka je imeniten. V zadnji sobi so slike v spomin na 
Sonjo Rauter Zelenko, ki je umrla jeseni leta 2010. Ob odprtju razstave 
je odliËno zaigral kvartet kitar Glasbene πole Kamnik. 

Kot star KamniËan sem se spomnil, da je Zelenko æivel in bil celo za-
poslen v tovarni ≈Keramika« v Kamniku, v tistem Ëasu je ustvaril veliko 
umetniπkih portretov in drugih oljnatih slik. PrepriËan sem, da bi lahko 
poiskali te slike in jih dodali v sobo v Maleπevi galeriji, saj bi bilo to za 
Kamnik πe posebej privlaËno.

Zelenko je danes visoko cenjen kot izjemen akademski slikar. Veliko 
let je imel atelje na Nizozemskem in nizozemski slikarji so ga visoko 
cenili. O umetniπki strani kot laik ne morem oceniti, vem pa, da Zelenko 
spada v sam vrh sodobne slovenske slikarske in grafiËne umetnosti.

Obe razstavi v Kamniku sta izjemno pomembni, zato priporoËam 
KamniËanom in drugim, da si ogledajo πe trajajoËo razstavo v Maleπevi 
galeriji.

dr. NIKO SADNIKAR

ETIKA SPOMINA 
OLIVERJA PILI∆A

Na letoπnji Muzejski poletni noËi so v 
MedobËinskem muzeju Kamnik odprli 
razstavo ETIKA SPOMINA Oliverja PiliÊa. 
Ogledate si jo lahko do 21. avgusta, torej 
tudi v Ëasu Kamfesta. 

Oliver PiliÊ se je doslej najveËkrat pred-
stavil v krogu skupine mlade kamniπke 
generacije, v razstaviπËu Veronika in MC 
Kotlovnica v Kamniku, ter v Hostlu Celica 
v Ljubljani. Sodeloval je tudi na odmevni 
razstavi v Umetnostni galeriji Maribor na 
temo Avtoportret danes. Pred vpisom na 
pravkar ustanovljeno Akademijo za vizual-
no umetnost v Ljubljani je svoja dela, ki jih 
je moËno zaznamovalo vpraπanje o iden-
titeti posameznika in druæbe, pokazal na 
samostojnih razstavah v prostorih MedobËinskega muzeja Kamnik v okviru 
Poletne muzejske noËi in Galeriji Domæale. 

Æe od zaËetka je bilo oËitno, da se Oliver PiliÊ zaveda kljuËnega vpraπanja 
− definirati sliko danes. To ga usmerja pri razvijanju lastnega vizualnega 
jezika, kar je oËitno tudi ob ogledu del na gradu Zaprice. Po formatu so 
dela tokrat sicer majhna (zlasti za vse, ki se πe spominjajo impresivne slike, 
danes uniËene podobe Stephena Hawkinga), lahko bi uporabili celo izzivalno 
oznako intimna; gledalca æe takoj po prvem pogledu sunejo k spominjanju 
vseh, v globine vizualnega spomina zatlaËenih vtisov, ki jih brez temeljitega 
razmisleka sprejemamo − od erotiËnih in kar pornografskih izrezov do pre-
tresljivih fotografij iz Abu Graiba ali temno meditativnih filmov Tarkovskega. 
≈Definirati podobo v Ëasu novih tehnologij in interneta ter razumeti njen na-
men in funkcijo« je njegova smernica. Opozorimo πe na misel, ≈da se sredstva 
reprodukcije danes konstantno uporabljajo z namenom utrjevanja iluzije«. 
Tako se tudi sprva nekoliko nedoloËen naslov letoπnje razstave v kamniπkem 

muzeju izriπe kot popoln napotek k 
ogledu − Etika spomina. 

Oliver PiliÊ snuje svoja dela sedaj 
povsem brez ekspresivne slikarske 
poteze, ki se je poprej πe vpletala 
v njegove podobe, na mesto nje 
pa je stopil v prvi plan offset tisk, 
uporaba tiskarskega postopka, ki 
zabrisuje razmerje med slikarskim 
nanosom in printom (CMYK). Sicer 
z optiËnim uËinkom rasterskih pik 
dosega æeleni uËinek, da se gleda-
lec nekoliko odmakne in pripre oËi 
(se spomnite na impresioniste?), a 
slika je konceptualno delo, saj ni 
veË nekdaj kljuËnega spremljanja 
roËnega ali obrtnega dela, podoba 
pa tudi ni veË le abstraktna ali figu-
ralna, original ali odtis. KonËno se 
spraπujemo o tem, kaj vidimo, kako 
le-to doæivljamo, celo od kod nam 
je znano in iπËemo povezavo z ori-
ginali, se spomnimo nekdanjega in 
vloge, ki jo ima tokrat, sedaj pred 
nami, reprodukcija − nov original in 
nova referenca? 

Zdi se, da se je razgledanemu in 
izjemno pronicljivemu ustvarjalcu, ki 
zna svoje analitiËno miπljenje in izra-
zito konceptualno in kritiËno poanto 
tudi jasno artikulirati, odprla prava 
smer, ki ga vodi na samostojno in 
suvereno pot.

MMK

V Galeriji Veronika je do 
konca julija na ogled zanimiva 
pregledna razstava kamniπkega 
slikarja-samouka Staneta Balanti-
Ëa z naslovom ≈»lovek in Ëas«. 

Stane BalantiË iz Streliπke 
ulice, sicer rojen MekinjËan, po 
veË kot dvajsetih skupinskih li-

Kamniπki slikar Stane BalantiË razstavlja v galeriji Veronika

Slika je njegov prostor iskanj in svobode

kovnih razstavah in prireditvah, 
na katerih je sodeloval, tokrat 
na svoji prvi samostojni raz-
stavi predstavlja svojo ustvarjal-
nost kot celoto in sporoËilo del 
v smislu ekoloπke osveπËenosti. 
Na pregledni razstavi nas vodi 
skozi svoje likovno delovanje 

od leta 1969, ko 
je priËel z ustvar-
janjem, pa vse do 
danes. 

B i l  j e  Ë l a n 
kamniπke slikar-
sko kiparske sku-
pine Nova, ki se 
je veËkrat pred-
stavi la na sku-
pinskih razstavah 
doma in v tujini. 
Je Ëlan Druπtva 
l ikovnih samo-
rastnikov Ljublja-
na in deluje kot 
zvesti Ëlan likov-
nih ustvarjalcev 
na Kamniπkem. 

Kot je ob od-
prtju razstave 17. 
junija povedala 
in v spremljajo-
Ëi zloæenki raz-
stave zapisala li-
kovna kritiËarka 
in umetnostna 
z g o d o v i n a r k a 
Anamarija Stibilj 
©ajn, pregledna 

razstava ne predstavlja le vpo-
gleda v avtorjeva ustvarjalna 
iskanja, raziskovanja in zorenja, 
ampak tudi v globino njegovih 
razmiπljanj, v sporoËilnost vse-
bin, ki jih preko razliËnih stilnih 
pristopov vizualno uresniËuje na 
slikarskih platnih. 

≈Marsikatero motivno izhodi-
πËe je naπel v domaËi krajini. 
»eprav ujeto v dimenzije rea-
lizma, mu je ponujalo dodatne, 
osebno likovno-interpretativne 
moænosti, ki jih je v prepoznav-
nih pogledih izraæal predvsem 

kot barvna in svetlobna stanja. 
Poseben pomen tega prostora 
je æelel poudariti s stilizacija-
mi, s konstrukti Ëistih barvnih 
ploskev, v katere je ujel realne, 
neposredno prepoznavne frag-
mente. Tovrstne reπitve uËinku-
jejo kot nekakπne sestavljanke, 
v katere skrbno umeπËa svoje 
miselne utrinke v obliki zna-
menj oz. simbolov, ki skupaj z 
ozadjem vstopajo v pomenljiv 
dialog. Takπen likovni pristop 
uporablja tudi v slikah, ki jih je 
ustvaril na druæenjih likovnikov 
v spomin na kamniπkega slikarja 
in prijatelja Duπana Lipovca.

Stane BalantiË pa je resniËnost 
zunanjega sveta kmalu zaËel iz-
raziteje spreminjati. Pod teæo 
osebne zaskrbljenosti nad usodo 
Ëloveka z æeljo po sporoËilu in 
opozorilu Ëloveπtvu jo je preto-
pil v sliko s posebnim pomenom 
in ji dal izrazit simbolni naglas, 
jo povzdignil v nadrealistiËne 
sfere. Najpogosteje je tematika 
povezana z ekologijo.« 

Stane BalantiË nam æe z naslo-
vi svojih del: NemoËni, Pregnan-
ci, Ærtve, Iskanje pravice, Trp-
ljenje, razkriva, da je na strani 
Ëloveka, da ga zanima njegovo 
æivljenje, moænost preæivetja, 
njegova ogroæenost v Ëasu in 
prostoru. PosveËa se tudi portre-
tistiki. Olje na platnu pa je tista 
klasika, do katere ima posebno 
afiniteto in Ëut za izkoriπËanje 
njenih izraznih moænosti. 

Kot je o Stanetu BalantiËu za-
okroæila misli likovna kritiËarka 
Anamarija Stibilj ©ajn, je slika 
njegov prostor iskanj in svobode, 
v katerega lahko z barvo in Ërto 
projicira svoja doæivljanja sveta, 
odpira nova obzorja in plasti 
pogledov v æivljenje samo.

SA©A MEJA»

Stane BalantiË je razmiπljujoË Ëlovek, ki slikarstvo pojmuje kot medij sporoËanja, od-
zivanja. »uti kreativno svobodo, zato njegov tematsko in likovno formalno raznolik 
opus zaokroæuje slika z naslovom Umetniπka svoboda. Je slika, ki predstavlja njegov 
likovni pogled, njegovo likovno æivljenje.

Informacije in nakup vstopnic preko spleta:

www.studenec.net

Informacije in nakup vstopnic po telefonu:

051 / 61 61 51 (Marjana)

051 / 61 41 41 (Urša)

051 / 61 61 71 (Mari)

11. KULTURNI POLETNI FESTIVAL 

STUDENEC 2011

Dama iz M
axima

Nedelja 
8. maj 2011 ob 20. uri

Cerkev sv. Lenarta na Krtini

Cena: prostovoljni prispevki

ODPRTJE FESTIVALA - KONCERT 
PEVSKI TRIO EROIKA
ob spremljavi organista Gregorja Klančiča in citrarja Tomaža Plahutnika. 
Slavnostni govornik bo evropski poslanec gospod Lojze Peterle.
Voditeljica večera bo Tadeja Capuder Flegar.

Sobota
21. maj 2011 ob 20. uri

Cerkev sv. Lenarta na Krtini

Cena vstopnice: 10 €

KONCERT

ROŽMARINKE
in gostji Ljoba Jenče (ljudska pevka) in Marjeta Cerar (sopranistka)
Voditeljica večera bo Tadeja Capuder Flegar.

Petek 
27. maj 2011 ob 21. uri

Studenec

Cena vstopnice: 15 €

JUBILEJNI KONCERT
ansambla JODEL EXPRESS
z jodlarsko kraljico BRIGITO in gosti: 
ansambel Gadi, ansambel Stanka Petriča, ansambel Modrijani,
svetovni prvak na diatonični harmoniki Zoran Zorko,
Brane Klavžar, Mirko Šlibar in Dame domače glasbe.
Program bo povezovala Maja Oderlap.

Petek 
3. junij 2011 ob 21. uri

Studenec

Cena vstopnice: 12 €

GLEDALIŠKA PREDSTAVA - KOMEDIJA
SLOVENSKO NARODNO GLEDALIŠČE NOVA GORICA 

OTOK SUŽNJEV 
Sobota 

4. junij 2011 ob 21. uri
Studenec

Cena vstopnice: 10 €

KONCERT
ANSAMBLOV NAŠIH KRAJEV 
Ansambel Franca Flereta, Ansambel Tineta Stareta, Gamsi,
Mladi gamsi, Polka bend, Ansambel Dobra volja, Ansambel Namig,  
Vokalna skupina Dea in Danni Stražar (kitara) in Hana Majdič (Violončelo). 
Humorist Tilen Artač. Voditelj Boris Kopitar.

Petek 
10. junij 2011 ob 21. uri

Studenec

Cena vstopnice: 15 €

KONCERT 25 LET PODOKNIC
FRANC PESTOTNIK PODOKNIČAR
Sodelovali bodo Veseli Svatje, Ansambel Stanka Petriča, Ansambel Roka Žlindre,
Veseli Begunjčani, Slovenski Muzikantje, Modrijani, pevci, folklora, 1. slovenski 
bariton bataljon in harmonikarji, člani Kulturnega društva Miran Jarc Škocjan in 
Franc Pestotnik Podokničar. Voditeljica bo Tadeja Capuder Flegar.

Petek 
17. junij 2011 ob 21. uri

Studenec
Cena vstopnice: 15 €

JUBILEJNI KONCERT - 45 LET
ALPSKI KVINTET 

PREMIERA - Petek

15. julij 2011 
ob 21. uri

Ponovitve: 
16., 17. julij

22., 23., 24. julij 
29., 30., 31. julij
 5., 6., 7. avgust 
12., 13. avgust 

ob 21. uri
Studenec

KOMEDIJA - DOMAČA GLEDALIŠKA PREDSTAVA  

DAMA IZ MAXIMA
Igrajo: Eva Černe, Jure Sešek, Konrad Pižorn - Kondi, 
Jože Vunšek, Pia Brodnik, Rajko Majdič, Robert Vrčon, 
Zoran Potočan, Matevž Mali, Tadej Stražar, Jan Kos, 
Marjeta Cerar, Miro Kovač, Špela Prenar, 
Brigita Hrovat, Sebastjan Sitar, Vida Kovač, 
Maruša Lampret, Darja Dimc, Ana Kovač, Urša Sešek, 
Luka Sešek, Milan Capuder in drugi.

Nastopilo bo preko 90 igralcev, plesalcev in pevcev.

Cena vstopnice: odrasli 15 €, otroci 10 €

Sobota
15. okt. 2011 ob 20. uri

Studenec

RAZSTAVA (od 15. do 24. oktobra v prostorih društva)
RAZSTAVA IN PREDSTAVITEV KNJIGE
KULTURNEGA DRUŠTVA MIRAN JARC ŠKOCJAN

Informacije in nakup vstopnic preko spleta:

www.studenec.net

Informacije in nakup vstopnic po telefonu:
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051 / 61 61 71 (Mari)
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PREDSTAVAPREDSTAVA

 (od 15. do 24. oktobra v prostorih društva)

AN

PREDSTAVAPREDSTAVA  

KOLEDAR PRIREDITEV

Tu ri stiË no-in for ma cij ski
cen ter Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

AGENCIJA ZA TURIZEM 
IN PODJETNI©TVO KAMNIK
www.kamnik-tourism.si, 01 831 82 50
TURISTI»NI »ETRTKI V KAMNIKU
Vsak Ëetrtek do 8. septembra ob 18. uri. Cena je 3 EUR/osebo. Potrebna 
je predhodna najava. Minimalno 5 oseb.

14. 7.
FranËiπkanska knjiænica Kamnik 
Zbirno mesto: pred vhodom v knjiænico 

21. 7.
SveËarna Stele 
Zbirno mesto: pred vhodom v SveËarno Stele 

28. 7.
Kamniπka Bistrica 
Zbirno mesto: pri Planinskem domu v Kamniπki Bistrici 

4. 8.
Motnik 
Zbirno mesto: park v Motniku 

11. 8.
Terme Snovik - vodeni ogled 
Zbirno mesto: recepcija Term Snovik 

18. 8.
Budnarjeva domaËija 
Zbirno mesto: pred domaËijo, Sp. PalovËe 

25. 8.
Cerkev sv. Miklavæa nad ©martnim 
Zbirno mesto: pri cerkvi sv. Miklavæa 

1. 9.
Zasebna zbirka 1. sv. vojne 
Zbirno mesto: TIC Kamnik, Glavni trg 

8. 9.
Cerkev v Tunjicah 
Zbirno mesto: pred cerkvijo sv. Ane v Tunjicah 

VE»ERNA VODENJA Z LANTERNO
Vsak petek do 9. septembra ob 21. uri.
Vodenje bo potekalo v slovenskem in angleπkem jeziku. Zbirno mesto pred 
TIC Kamnik. Cena je 3 EUR/osebo. Potrebna je predhodna najava. Mini-
malno 5 oseb.

VESELI JANEZ ∑ KROÆNI AVTOBUS
21. 7. in 11.8.
Kroæni avtobus z vodnikom na relaciji: Kamnik∑
Terme Snovik∑Kamniπka Bistrica∑Tunjice∑Arboretum∑Kamnik
VeË informacij: www.kamnik-tourism.si ali 01 831 82 50.

VERONIKINE DELAVNICE NA MALEM GRADU
Vsako soboto do 10. septembra od 9. do 13. ure.

VODENJE NA VELIKO PLANINO
19.7., 26.7., 2.8., 9.8., 16.8.
Voden ogled najveËje paπne planine na Slovenskem. Cena je 5 EUR/osebo. 
Potrebna je predhodna najava. Minimalno 5 oseb.

ß

KULTURNO DRU©TVO PRIDEN MOÆIC
www.domkulture.org , 
031/775 700 ali 01/839-76-06

KAMFEST
FESTIVAL Z RAZGLEDOM
od 7. do 20. avgusta

ETIN OTRO©KI ODER
(za Kavarno Veronika)
Vsak dan ob 18. uri predstave za otroke.

PARK EVROPA
Vsak dan od 18.30 do 20. ure ustvarjalne delavnice.

ODER
(Palacium na Malem gradu)
Vsak dan ob 20.00 glasbeni in gledaliπki dogodki.

VE»ERNI ODER
(parkiriπËe pred staro knjiænico, SamËev predor, park Evropa, Trg svobode, 
©utna) Vsak dan ob 22.00 glasbeni in gledaliπki dogodki.

ß

KULTURNO DRU©TVO MOTNIK
19. ∑ 21. avgust 2011, Motnik

Poletni dnevi v Motniku
Dan med slikarji, foto nateËaj za razglednico Motnika.
Kolesarstvo iz Snovika do Motnika.
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Morda se vas veËina πe spomni odliËne 
angleπke humoristiËne nadaljevanke ≈Yes,  
(Prime) Minister«, v kateri smo lahko sprem-
ljali naËin delovanja in notranje boje v dræav-
ni upravi ter v politiËnem vrhu dræave. Iz te 
nadaljevanke so mi najbolj ostali v spominu 
samozadovoljni birokrati na ministrstvih, ki 
so ministrom v vseh njihovih zahtevah pritrje-
vali, hkrati pa so delali povsem drugaËe - paË 
v skladu s svojo dolgoletno prakso. Dobro so 
se zavedali, da birokrati ostajajo na poloæajih, 
ministri pa se menjajo.

Kriza vrednot in dialoga
Predsednik vlade bi se iz te humoristiËne nadaljevanke lahko nauËil, da 

so za drugaËno politiko od plenilske, zaradi katere je dræava danes v krizi, 
potrebni socialno obËutljivi ljudje z demokratiËnimi vrednotami in novimi 
znanji tako v politiËnem vrhu kot tudi v vrhu ministrstev. Verjetno bi se v 
tem primeru iskalo izhod iz gospodarske in socialne krize s spremembami, 
ki bi bile bolj skladne s socialdemokratskimi vrednotami in sprejemljive za 
veËino ljudi. Nove finanËne obremenitve bi v tem primeru nosili predvsem 
tisti, ki so nas v krizo zapeljali.

Ker se gospodarski in socialni kazalci Slovenije izboljπujejo, odhod ZA-
RES-a iz vlade pa omogoËa oblikovanje obiËajnim ljudem bolj prijazne 
zakonodaje, se krepijo zahteve opozicije po predËasnih volitvah. Zahteva 
opozicije ni nova, saj je SDS zahtevala predËasne volitve æe nekaj mesecev 
po zadnjih parlamentarnih volitvah. 

Zagotovo marsikaj v delu te vlade ni bilo idealno, ni pa bilo tako naro-
be, kot trdijo tisti, ki æelijo izsiliti predËasne volitve. Ustrezno je bilo vlaga-
nje denarja v nova delovna mesta in v blaæenje socialnih stisk prebivalstva. 
Premalo odloËne pa so bile poteze za vzpostavitev pravne dræave, pri 
odkrivanju in kaznovanju korupcije ter gospodarskega kriminala. Zadnji 
mesec smo doæiveli celo zniæanje cen in s tem zniæanje letne inflacije na 
solidno stopnjo. Nadaljevanje krize bi ustrezalo opoziciji in investicijskim 
lobijem, ki jim kriminalisti πe vedno niso kos. Poceni bi se æeleli polastiti 
javnega premoæenja. Ob odgovorni politiki in osveπËeni civilni druæbi, se 
to ne bo zgodilo.

Vesela sem, kadar mi uspe izboljπati æivljenja ljudi
Ljudje bi morali vstopati v politiko zato, da bi delali v korist prebival-

stva, ne pa iskali koristi zase, za lobije ali za politiËne stranke. Takπna naj 
bi bila po doloËbah Ustave RS vloga v dræavni zbor izvoljenih predstav-
nikov ljudstva. Kdor spremlja seje Dræavnega zbora RS hitro ugotovi, da 
mnogi poslanci ne uresniËujejo svojega poslanstva skladno z doloËbami 
Ustave RS. Namesto iskanja najboljπih reπitev v dobro dræavljanov se v 
parlamentu odvijajo tudi strankarski boji. V bojih za oblast ni prostora za 
resnico ali za interese prebivalstva. Takπna politika je pogubna za maj-
hen narod. Ob politiËnih zmagovalcih, ki ljudi delijo, izgubljamo vsi.

Mediji z nekritiËnimi komentarji neprimernih izjav politikov pomagajo 
z ustvarjanjem vtisa, da so politiËni boji v parlamentu nekaj normalnega. 
Dobro je, da vedno veË dræavljanov polaga upanje na nas, poslance, 
ki smo πli v politiko, da bi svojo moË, ki nam jo daje poslanska funkci-
ja, uporabili za boljπe æivljenje dræavljanov. Vedno veË ljudi in civilnih 
zdruæenj z vseh koncev Slovenije se obraËa name kot na poslanko, ki 
deluje v korist prebivalstva in se pri tem ne ozira na interese politiËnih 
strank. Vesela sem, ko mi vse bolj uspeva stvari premikati v korist obi-
Ëajnih ljudi. 

VeliËastni proslavi ob 20. obletnici osamosvojitve
PrepriËana sem, da je v naπih ljudeh dovolj modrosti, ki nam bo po-

magala k enotnosti, ki jo potrebujemo zato, da bomo skupaj premagali 
ovire in ustvarili boljπo prihodnost za naπe otroke. PrepriËanje v to moË 
naπega naroda sta mi utrdili veliËastni proslavi v Ljubljani in v Kamniku 
ob 20. obletnici osamosvojitve Slovenije. Na proslavah so govorci realno 
ocenili vzroke danaπnjih teæav in nakazali poti, ki vodijo iz gospodarske 
krize in iz krize vrednot. »e se zavedamo pravih vzrokov sedanje krize, 
imamo realne moænosti, da krizo premagamo.

Septembra bo javna predstavitev mnenj o spornem zakonu 
I.P. Krebs

Predlog zakona o izvajanju dejavnosti sploπnega pomena ministrice Irme 
PavliniË Krebs je bil kljub nasprotovanju tridesetih poslancev, æupanov in 
civilne druæbe sprejet v prvi parlamentarni obravnavi. Premoæenje obËin 
in dræave naj bi se preneslo na dobiËkonosne javne zavode, ki bi postali 
finanËno avtonomni in organizirani po vzoru gospodarskih druæb. Zakon 
predvideva moænost meπanega lastniπtva v javnih zavodih - javnega in za-
sebnega. Izkuπnje iz tranzicijskega obdobja so nas nauËile, da javno pre-
moæenje izgine v zasebnih rokah, javne storitve pa postanejo draæje in manj 
dostopne, Ëe odpremo vrata privatizaciji in komercializaciji javnih sluæb. 

Da bi dosegla moænost zavrnitve πkodljivega zakona sem na pristojni 
parlamentarni odbor naslovila predlog, da bi se v septembru, pred drugo 
obravnavo predloga zakona, v parlamentu opravila javna predstavitev 
mnenj o zakonu. Odbor je moj predlog soglasno sprejel. Zainteresirana 
laiËna in strokovna javnost bo imela moænost v parlamentu povedati svoja 
mnenja o spornem zakonu.

mag. JULIJANA BIZJAK MLAKAR, poslanka DZ RS

MLADI FORUM KAMNIK

Z zbranimi zamaπki 
pomagamo πestletnemu Galu

V prejπnji πtevilki Kamniπkega obËana smo objavili, da smo zaËeli z 
zbiranjem plastiËnih zamaπkov. Namenili jih bomo πestletnemu Galu iz 
Maribora, ki ima cerebralno paralizo in πe mnogo drugih zdravstvenih 
teæav. Denar od zbranih zamaπkov bo druæina porabila za nakup veËjega 
in posebej prilagojenega avtomobila malemu Galu. 

Ob tej priloænosti bi se radi zahvalili vsem, ki so se æe odzvali na naπ 
Ëlanek. Tako nam je v 14 dneh s pomoËjo dobrih ljudi uspelo zbrati za veË 
kot 100 kg zamaπkov. Naj vas spomnimo, da lahko zamaπke prinesete v 
pisarno SD, ©utna 14, Kamnik vsak torek med 18. in 19. uro ali nas kontak-
tirate (kontakti so objavljeni na vratih pisarne) in jih pridemo iskat mi. 

MF KAMNIK

V torek, 21. junija, sta se v 
prostorih Krajevne skupnosti Du-
plica na prvem delovnem sestan-
ku sestali vodstvi ObËine Kamnik 
in Krajevne skupnosti Duplica. 
Zaradi aktualne in æe nekaj let v 
nebo vpijajoËe teme ONESNA-
ÆEVANJE OKOLJA S PREKO-
MERNIMI IZPUSTI V ZRAK so 
na sestanku sodelovali tudi Nives 
Matjan, dupliπka obËinska svetni-
ca ter Vedran Pregelj in Andrej 
Vuga - predstavnika ekoloπkega 
druπtva EKOKAM.

V uvodu je æupan Marjan ©a-
rec pojasnil in predstavil dose-
danje pogovore z vodstvom Tise 

Denacionalizacija se poËa-
si bliæa koncu. VeËini agrarnih 
skupnosti (AS) je æe bilo vrnjeno 
podræavljeno premoæenje. Izjema 
sta le AS paπna skupnost Velika 
planina, ki ji ObËina Kamnik πe 
ni vrnila okoli 50 ha paπnikov 
in pa AS MeπËanska korporacija 
Kamnik, pri kateri postopek sicer 
πe traja, vendar to ne izkljuËuje 
tega, da ne bi aktivno sodelovala 
pri reπevanju problemov, ki so 
skupni vsem AS.

Predsednik OI KGZ Kamnik 
Joæe Romπak je za 30. junij skli-
cal sestanek predstavnikov AS z 
obmoËja Kamniπkih planin (AS 
KORPORACIJA, AS PS Gojπka 
planina, AS PS Mala planina, AS 
PS Velika planina, PS Dol in Plan-
πarska zadruga Stranje), da se po-
govorijo o pereËih problemih in 
njihovem reπevanju. Najprej jih 
je seznanil s trenutnim stanjem, 
nato pa je bilo povedano, da na 
Kmetijsko-gozdarski zbornici πe 
niso reπili problemov AS in izpol-
nili namena ustanovitve komisije 
za AS. Tako se morajo posamez-
ne AS same ukvarjati s problemi, 
ki bi bili lahko æe prej skupno re-
πeni oz. jih sploh ne bi bilo, Ëe ne 

Pred nami je Ëas dopustov, 
Ëas, ko naj bi tudi v naπi ob-
Ëini turistiËna dejavnost ustvari-
la najveË prihodkov v letu. Za-
kljuËke o letoπnji visoki sezoni 
bomo delali kasneje, tokrat pa 
lahko razmiπljamo o ≈Strategi-
ji razvoja in træenja turizma Srca 
Slovenije kot turistiËne destinacije«, 
ki jo je kamniπki obËinski svet 
obravnaval na svoji zadnji seji. 
Poenostavljeno povedano gre za 
strategijo, ki nakazuje, kako bi se 
lahko razvijal turizem v obËinah 
severno in vzhodno od Ljubljane, 
med njimi tudi v obËini Kamnik. 
Jasno je, da papir oziroma stra-
tegija prenese vse, nekaj povsem 
drugega pa je realizacija strategi-
je. V nadaljevanju ne nameravam 
iskati lukenj v strategiji, ampak 
zgolj predlagati kakπno izmed 
moænosti za realizacijo.

»eprav so nekateri obËinski 
svetniki strategijo upraviËeno 
kritizirali, ker ne vkljuËuje ne-
katerih pomembnih elementov 
kamniπkega turizma, ji gre ven-
darle priznati, da je postregla z 
nekaterimi zanimivimi podatki. 

Iz poslanske pisarne Æupan obiskal vodstvo KS Duplica 

Za skupno reπevanje problematike onesnaæevanja 
zraka iz peËi nekdanjega Stola

d.o.o. Iz povedanega je bilo mo-
goËe razumeti, da se lastniki Tise 
d.o.o. zavedajo svojega poloæaja 
v tem okolju, da so bili zaradi 
premajhnega odjema toplote iz 
Ëisto ekonomskih razlogov pri-
siljeni uporabljati odpadni les 
in ne Ëiste lesne biomase in da 
v zadnjih letih niso imeli sogo-
vornika s strani ObËine Kamnik. 
V nadaljevanju je g. Ivan Kenda 
v vlogi v.d. direktorja obËinske 
uprave pojasnil, da je kurilna 
naprava, po mnenju neodvisnega 

strokovnjaka, v 
dobrem stanju, da 
pa je glavni pro-
blem v ne-suhosti 
biomase in njeni 
Ëistosti.

ObËinsko vod-
stvo za zaËetek 
od Tise d.o.o. po 
dogovoru æe pri-
Ëakuje postavitev 
stalnih meritev 
emisij v zrak in 
nj ihovo prika-
zovanje na za-

slonu, podobno kot so pred leti 
to uredili v TE-TOL Ljubljana. 
Tisa d.o.o. pa priËakuje sodelo-

vanje ObËine in razvoj strategije 
za porabo ustvarjene t.i. zelene 
energije v bliænji okolici. 

Hkrati pa podjetju predlaga 
postavitev nadstreπka za teden-
sko zalogo suhe lesne biomase, ki 
bo prepreËeval uporabo mokrega 
kurilnega medija in poveËanega 
onesnaæenja.

NavzoËi so se strinjali, da so 
na istem bregu in da imajo isti 
cilj, to je Ëisto okolje. Vedrana 
Preglja je zanimal Ëasovni okvir 
postavitve stalnega monitoringa, 
opomnil je na nujnost vgradnje 
s strani neodvisnih inπtitucij. Æu-
pan je odgovoril, da naj bi po 
zagotovilih predstavnikov Tise in 
tudi po njegovih priËakovanjih 
do realizacije priπlo πe letos.

Nives Matjan je izpostavila 
tudi druge nereπene teæave zno-
traj kompleksa nekdanjega Stola 
(OPPN-B20 ∑ Severni del), kot so 
funkcionalna zemljiπËa proizvod-
nih objektov, javne infrastruktu-
re in podobno.

Bogdan PogaËar, podpred-
sednik KS Duplica in pobudnik 
sestanka, je izpostavil potrebo 
po enotnem delovanju ObËine 
Kamnik, KS Duplica in interes-

nih skupin s tega obmoËja ter 
predlagal, da se v omenjeni sesta-
vi ponovno sreËajo v avgustu in 
preverijo ali zadeve napredujejo. 
Prav tako je predlagal, da se pre-
veri ali je moæno in v kakπnem 
Ëasu pridobiti dovoljenja za po-
stavitev nadstreπnice za skladiπ-
Ëenje lesne biomase.

Mirana »asa, predsednika KS 
Duplica, je zanimalo ali bo po 
izvedenih naËrtovanih ukrepih 
postavitve stalnega monitoringa 
in nadstreπkov za zagotovitev 
neoporeËnega goriva ∑ Ëiste lesne 
biomase stanje izpustov zadovo-
ljivo in kakπna je moænost, da se 
ob mokrem spiranju v Ëistilnih 
napravah zmanjπa koliËina izpu-
stov delcev PM10. 

Andrej Vuga je pojasnil, da se 
tem delcem v celoti pri kurje-
nju biomase ne da izogniti, da pa 
je za izpuste delcev PM10 bolj 
problematiËna gostota prometa z 
viπjimi koncentracijami v naseljih 
kot pa takπna kurilna naprava. Vsi 
navzoËi so izrazili zadovoljstvo 
nad pogovori in se dogovorili, da 
se na naslednji sestanek povabi 
tudi predstavnike Tise d.o.o.

BOGDAN POGA»AR

Agrarne skupnosti se organizirajo
bi bil zakon o ponovni vzposta-
vitvi AS ≈lex diabolis«. Poleg pro-
blemov neustreznega in povsem 
napaËnega vrednotenja kmetijskih 
zemljiπË za (nove) davke, neupo-
πtevanja starih lovskih pravic in 
πe drugega sta bila izpostavljena 
dva problema, ki v bistvu lahko 
pomenita tudi konec AS v takπni 
obliki, kot so bile do sedaj. 

Prvi je problem dedovanja. 
VËasih je bila pravica uæivanja 
skupnega oz. solastniπkega pre-
moæenja vezana na kmetijo in se 
je prenaπala s kmetijo iz roda v 
rod. Sedaj so nekatera sodiπËa to 
tradicijo prekinila in tako se je 
dogodilo, da je bila zaradi velike-
ga πtevila dediËev in neustreznega 
tolmaËenja zakona o dedovanju 
kmetijskih zemljiπË nekaterim 
dediËem podeljena absurdna pra-
vica, da npr. pase samo stotino 
ali πe manj krave. Namesto 40, 
60 upraviËencev (solastnikov) se 
je njihovo πtevilo poveËalo na veË 
sto, kar pomeni izredno droblje-
nje lastniπtva in s tem vedno teæje 
upravljanje, saj je za vsako po-
membnejπo odloËitev potrebno 
soglasje prav vseh (so)lastnikov. 
To ovira tudi druge projekte, 

kot npr. izgradnjo infra-
strukture in podobno, saj 
lahko samo eden od (so) 
lastnikov blokira celoten 
projekt.

Drugo je problem lo-
Ëitve pravic od osnovne 
kmetije. LoËitev pravic 
od kmetije namreË po-
meni, da dobijo npr. paπ-
ne pravice tudi taki, ki 
sploh nimajo ne kmetije, 
ne æivine in jih æe veË let 
ni v Sloveniji. In takim 
veËinoma ni v interesu 
razvoj AS, ampak samo 
to, kako bi to svojo pra-
vico najbolje izkoristili, 
tudi na raËun drugih.

Na sestanku so se po-
govorili tudi o tem, da 
bo za boljπe koriπËenje 
evropskih sredstev po-
trebno boljπe sodelova-
nje ObËine Kamnik. Za 
ohranjanje AS in njihovo boljπe 
delovanje, pa tudi delovanje dru-
gih, bo potrebno dopolniti tudi 
zakon o AS ∑ omogoËiti jim, da 
postanejo pravne osebe, da za 
sprejemanje odloËitev ne bo veË 
potreben konsenz vseh (so)lastni-

kov, ampak samo doloËena veËina 
in pa, da bi se morala pravica do 
uæivanja skupne lastne oz. solast-
nine spet vezati na kmetijo, kot 
je to bilo zakonsko urejeno æe 
stoletja nazaj. 

B. POLLAK 

KAKO PRIVABITI VE» 
TURISTOV V NA©E KRAJE?

V druπËini obËin, ki predstavlja-
jo Srce Slovenije (Kamnik, Dom-
æale, Komenda, Mengeπ, Litija, 
Lukovica, MoravËe, ...), moËno 
izstopa prav obËina Kamnik. 
VeË kot polovica vseh turistov, 
ki obiπËe obmoËje Srca Slove-
nije, pravzaprav obiπËe obËino 
Kamnik. Od 65.000 turistov, ki 
so v letu 2010 prenoËili na ob-
moËju Srca Slovenije, jih je v 
obËini Kamnik prenoËilo 36.000. 
Vpraπanje, zakaj promovirati 
srediπËe Slovenije oziroma Srce 
Slovenije, Ëe pa podatki kaæejo, 
da so veliko bolj prepoznavne 
Kamniπko ∑ Savinjske Alpe, se 
mi zdi na mestu. Na seji obËin-
skega sveta sem dejal, da podatki 
jasno kaæejo, da se preostale ob-
Ëine Srca Slovenije ≈πlepajo« na 
raËun prepoznavnosti Kamniπko 
∑ Savinjski Alp, Kamnika in nje-
govih turistiËnih znamenitosti. 
V starem socialistiËnem jeziku 
bi lahko rekli, da gre za neko 
obliko pomoËi ≈nerazvitim«. Gle-
dano skozi prizmo kamniπkega 
turizma bi bilo najboljπe, Ëe bi 
se povezovali z obËinami okrog 

Kamniπko ∑ Savinjskih Alp in le 
te tudi najbolj promovirali. Æal 
smo bili v preteklosti premalo 
ambiciozni, da bi prevzeli pobu-
do za tovrstno povezovanje, na 
drugi strani pa je imela obËina 
Litija prodorne posameznike, ki 
so uspeli oblikovati in uveljaviti 
drug tip povezave, ki je bolj ve-
zan na lego obËin kot pa na nji-
hove naravne znamenitosti. Tega 
ne omenjam zaradi tega, ker bi 
æelel problematizirati povezavo 
obËine Kamnik v druπËino Srca 
Slovenije, ampak zato, ker æelim 
pokazati, da je od uspeha ob-
Ëine Kamnik odvisen tudi uspeh 
druπËine v Srcu Slovenije. Mar-
sikomu se bo zdelo nenavadno, 
vendar je vsekakor resniËno, da 
bi moralo biti uspeπno delovanje 
in poslovanje druæbe Velika pla-
nina d.o.o. tudi v interesu vseh 
obËin, ki delujejo pod znamko 
Srca Slovenije. Velika planina 
predstavlja eno najbolj prepo-
znavnih in obiskanih turistiËnih 
atrakcij. Æal je tako, da preosta-
le obËine Velika planina zanima 
samo takrat, ko se z njo lahko 

postavljajo in s tem poveËujejo 
prepoznavnost celotnega obmoË-
ja Srca Slovenije, ko pa pride do 
vpraπanja sofinanciranja druæbe 
Velika planina d.o.o. pa kar naen-
krat postane samo kamniπki pro-
blem. »etudi si marsikdo zatiska 
oËi, je jasno, da je od naπega 
uspeha v veliki meri odvisen tudi 
uspeh preostalih obËin.

Na zadnji seji obËinskega sve-
ta sem pri obravnavi omenjene 
strategije podal pobudo za ob-
likovanje ≈veleposlaniπtva« Srca 
Slovenije. Kaj sem æelel povedati 
s tem? V tem trenutku je Ljub-
ljana dobro obiskana turistiËna 
destinacija. Naπa naloga je, da iz 
dobro obiskanih krajev Ëim veË 
turistov preusmerimo tudi v naπe 
kraje. Z ≈veleposlaniπtvom« sem 
mislil, da bi obËine in drugi po-
membni turistiËni akterji iz ob-
moËja Srca Slovenije s skupnimi 
moËmi v Ljubljani na eni izmed 
frekventnejπih ulic najeli poslov-
ni prostor, kjer bi obiskovalcem 
Ljubljane neposredno ponujali 
eno in dvodnevne pakete izle-
tov v Srce Slovenije. Zanaπanje 
na ljubljanske turistiËno informa-
tivne toËke je premalo, za uspeh 
moramo biti bolj ambiciozni.

MATEJ TONIN

Problema dedovanja in loËitve pravic od 
osnovne kmetije lahko pomenita tudi konec 
agrarnih skupnosti v takπni obliki, kot jih 
poznamo danes.

IN©TRUKCIJE  
matematike in fizike  

za osnovno  
in srednje πole.  

Tel.: 040/186-281.
Andraæ Koritnik,  
Zg. Stranje 3d.

ODDAMO  
OPREMLJENO  

2-sobno 
STANOVANJE  

v centru Kamnika. 
Tel.: 031/395-142.

Starejπo manjπo hiπo v okolici Kamnika delno opremljeno od-
damo v najem. Tel.: 041/220-870.



78. julij 2011NA©I JUBILANTI

Tradicija sreËanj z jubilanti ∑ bisernimi, zlatimi in srebrnimi zakonski-
mi pari se nadaljuje tudi v letoπnjem letu. V petek, 17. junija, je druπtvo 
sprejelo kar 19 parov jubilantov, od tega tri biserne (60 let zakonskega 
æivljenja) in 16 zlatih (50 let). Za vse, ki so se tega dne odzvali povabilu, je 
druπtvo pripravilo lep program. Sodelovale so ljudske pevke Predice pod 
vodstvom Angelce Jagodic in folklorna skupina pod vodstvom Franca Pol-
janπka, z glasbo pa so jo spremljali Joæe Jagodic in Karol Kutnar. SreËanje 
je organizirala in vodila Marjana Berlec, predsednica socialne komisije 
pri druπtvu, pri izvedbi pa so ji uspeπno pomagale sodelavke Julka Polak 
in Mojca Mlinar.

SreËanja se je udeleæil tudi æupan Marjan ©arec, ki je vsem jubilan-
tom Ëestital in jim zaæelel vse dobro, zlasti pa veliko zdravja. Pred-
sednik DU Vinko Polak je jubilante nagovoril, jim Ëestital in izrazil 
zadovoljstvo, da ima druπtvo upokojencev to Ëast doæiveti nepozabne 
trenutke s slavljenci. Vsi pari jubilantov so prejeli posebne diplome, 
cvetje in darilca. V nadaljevanju sreËanja so na povabilo folkloristov 
in predic jubilanti zaplesali prvi ples. Druæabni del se je nadaljeval do 
veËernih ur. 

Predsednik druπtva je ob tej priloænosti izroËil πe posebno zahvalno 
listino Marjani Berlec za delo v Pokrajinski zvezi upokojencev za Go-
renjsko.

S takπnimi druæabnimi sreËanji z jubilanti je druπtvo priËelo leta 
2002 in v vseh teh letih sprejelo æe 307 jubilantov, bodisi na sreËanjih 
ali z obiski na domovih.

BISERNI ZAKONSKI PARI

Iz Druπtva upokojencev Kamnik

BISERNI IN ZLATI JUBILANTI
Ljudmila, roj. VreËar 2. 9. 1931, 

je Ëlanica DU od 1985, zaposlena 
je bila v KoËni. Danes se ukvarja 
z vrtnarjenjem kljub teæavam z 
zdravjem. Janez, roj. 28. 2. 1938, 
je Ëlan DU od 1995, trenutno je 
v Domu starejπih obËanov v Kam-
niku. Zaposlen je bil v Zarji in je 
rad vrtnaril. V zakonu sta dobila 
dva otroka, tem pa so sledili πtir-
je vnuki in pravnuka. Njuna prva 
sreËanja so bila v Kamniku, med 
najlepπimi trenutki v æivljenju pa 
je rojstvo otrok.

ANGELA IN ANTON JERAS
Iz Cirkuπ 8 a v Tuhinjski dolini sta se poroËila 20. 5. 1961.
Angela, roj. Baloh 30. 11. 1938, se je ukvarjala z druæino in vzgojo 

otrok, v DU se je vËlanila 1994 in je zelo dobrega zdravja. Poleg go-
spodinjskih del ljubi roËna dela. 

Anton, roj. 10. 6. 1938, je delal v Titanu, v DU se je vËlanil 1992. Z 
zdravjem je zadovoljen. V zakonu so se rodili trije otroci, priπlo pa 
je tudi æe osem vnukov. Za prve zmenke sta se dogovarjala na vasi. 
Nadvse vesela in sreËna sta bila ob vselitvi v hiπo.

ANTONIJA IN FRANC KORO©EC
iz Kamnika, Bakovniπka 4, sta se poroËila 22. 4. 1961.
Antonija, roj. VrtaËnik 9. 1. 1937, je Ëlanica DU od 1993. Zaposlena 

je bila v Stolu. Zdravje ji πe kar sluæi, poleg gospodinjskih opravil rada 
vrtnari. Franc, roj. 25. 9. 1934, je bil zaposlen v Svilanitu. Z zdravjem 
je πe kar zadovoljen, poleg drugega se veseli vrtnarjenja. V DU se je 
vkljuËil 1993. leta. Z æeno sta se jima rodila dva otroka, katerih sta bila 
zelo vesela, prav tako se veselita æe prihoda Ëetrtega vnuka. SreËala sta 
se na druæabni prireditvi v gostilni. 

EMA IN VLADIMIR MIHELI»
iz Kamnika, Mlakarjeva 11, sta se poroËila 14. 1. 1961.
Ema, roj. Drolc 11. 4. 1941, se je vËlanila v DU 1993. Vso delovno 

dobo je bila zaposlena v Elektro inπtitutu v Ljubljani. Danes se ukvarja 
z gospodinjstvom, roËnimi deli in 
varstvom vnukov. Vladimir, roj. 18. 
12. 1935, je bil zaposlen v Stolu 
in Slovenijaceste. Rad hodi v nara-
vo, nabira gobe in reπuje kriæanke, 
pomaga sosedom in znancem. Z 
zdravjem je kar zadovoljen. V za-
konu se je rodilo πest otrok, tem 
je sledilo devet vnukov in pravnuk. 
SreËanja na vlaku so bila odloËilna 
za njuno trajno zvezo. Vesela sta 
bila rojstva vseh otrok in se radi 
obiskujejo.

PAVLA IN FRANC NARAT
iz Podgorja 72 sta se poroËila 

21. 4. 1961.
Pavla, roj. Erdani 30. 6. 1936, je 

delala v Titanu, Ëlanica DU pa je 
od 2010. V prostem Ëasu se ukvarja 
z deli na kmetiji, pa tudi roËna 
dela so ji pri srcu. Pravi, da je zdravje πe kar dobro. Franc, roj. 26. 
10. 1933, je bil zaposlen v Titan-u in tudi zdravje mu kar sluæi. Prosti 
Ëas namenja delu na kmetiji. Zakon jima je dal tri otroke, priπlo pa 
je tudi æe pet vnukov. ©e danes se spominjata njunih prvih sreËanj v 
domaËi vasi. 

MARIJA IN ALOJZ OSOLNIK
iz Sovinje PeËi 6 sta se poroËila 6. 5. 1961.
Marija, roj. Pustoslemπek 16. 9. 1933, je skrbela za vzgojo otrok in 

delala na kmetiji. Je Ëlanica DU od 1996, πe vedno rada opravlja dela 
na kmetiji. Alojz, roj. 14. 6. 1926, je Ëlan DU od 1999, delal je doma na 
kmetiji in πe danes rad poprime za kmeËka opravila. V zakonu so se 
rodili πtirje otroci, tem sledi sedem vnukov in pravnuk. Z nasmehom 
povesta, da sta se seznanila na boæji poti v Novi ©tifti, med sreËne 
dogodke pa πtejeta rojstva otrok.

ZOFIJA IN STANE PEVEC
iz Kamnika, Medvedova 5 b, sta se poroËila 22. 4. 1961.
Zofija, roj. Ravnjak, roj. 13. 1. 1941, je delala v KIK-u, Ëlanica DU pa 

je od 1987. Zdravja je kar dobrega, skrbi za gospodinjstvo in vrtiËek. 
Tudi Stane, roj. 14. 4. 1935, je delal v KIK-u, Ëlan DU pa postal 1993. 
Z zdravjem je zadovoljen, rad pomaga druæini. Zakon jima je dal 
dva otroka, priπli so πtirje vnuki in πtirje pravnuki. V spominu imata 
prvo sreËanje v Kinu Dom. Zadovoljna sta, da sta skupaj in se lepo 
razumeta.

IVANKA IN LOVRO PIPAN
iz Kamnika, Mlakarjeva 11 a, sta se poroËila 11. 2. 1961.
Ivanka, roj. Podjed 14. 6. 1938, je Ëlanica DU od 1988. Zaposlena je 

bila v Svilanitu, zdravja je kar do-
brega. Sedaj se ukvarja z gospodinj-
skimi opravili, pa tudi na vrtu rada 
kaj postori. Lovro, roj. 9. 8. 1936, 
je bil zaposlen v Svilanitu, Ëlan DU 
pa je postal 1992. Zdravje mu πe 
kar sluæi, rad se ukvarja z vrtom 
in podobnimi deli. V zakonu sta 
se rodila dva otroka, priπli pa so 
tudi æe πtirje vnuki. Prvih sreËanj v 
Svilanitu se spominjata z veseljem, 
prav tako selitve v hiπo.

MARIJA IN SVETISLAV  
STANIMIROVI»

iz Kamnika, Steletova 13, sta se 
poroËila 1. 7. 1961.

Marija, roj. Omerzu 28. 1. 1941, 
je Ëlanica DU od 1994, zaposlena 
je bila v podjetju Meso. PoËuti se 
zdravo in aktivno sodeluje v dru-

πtvenem pevskem zboru. Svetislav, roj. 6. 2. 1933, je Ëlan DU od 1991. 
Zaposlen je bil v Titanu. Je zdrav in zelo aktiven v balinarski sekciji 
druπtva. Povesta, da sta se sreËala na plesu. Veselila sta se rojstva dveh 
otok in petih vnukov. Prosti Ëas, razen obveznosti v druæini, posveËata 
druπtvenemu æivljenju, pevcem in πportu oz. rekreaciji.

MARIJA IN ANTON ©KERJANEC
iz VolËjega Potoka 20, sta se poroËila 20. 5. 1961.
Marija, roj. Hrovat 10. 10. 1939, je delala v Stolu, Svilanitu in Eti. An-

ton, roj. 17. 5. 1936, je Ëlan DU od 1994, zaposlen je bil v Stolu. Prosti 
Ëas namenjata druæinskim obveznostim, vrtnarjenju in sprehodom. V 
zakonu so se rodili trije otroci in tem sledijo πtirje vnuki. Spominjata 
se njunih prvih sreËanj ob Velenjskem jezeru. Pravita, da jima je veliko 
veselja prineslo rojstvo otrok.

JUSTINA IN FRANC ©O©TARI»
iz VolËjega Potoka 29 sta se poroËila 28.2.1960.
Justina, roj. KonËar 28. 3. 1937, bila zaposlena v Trivalu. Je Ëlanica 

druπtva od leta 1992, pravi, da se dobro poËuti, predvsem pa rada 
vrtnari. Franc, roj. 20. 9. 1936, je Ëlan DU od 2010, ukvarjal se je 

s Ëevljarstvom. Z zdravjem je kar 
zadovoljen, z veseljem pa vrtnari. 
V zakonu sta dobila tri otroke in 
nato tri vnuke. Mesto njunih prvih 
sreËanj je Kamnik.

MARIJA IN PAVEL ©U©TAR
iz Kamnika, Ljubljanska 54, sta 

se poroËila 20. 5. 1961.
Marija, roj. Vrhovnik 2. 2. 1936, 

je Ëlanica DU od 1992. Zaposle-
na je bila v Stolu, danes pa pro-
sti Ëas namenja gospodinjstvu in 
vrtu. Pavel, roj. 25. 6. 1935, se je 
v DU vËlanil 1992. Zaposlen je bil 
v Stolu. Danes se ukvarja z raz-
nimi deli, tudi z vinogradom. Z 
zdravjem je nekoliko na tesnem ∑ 
pravi za silo. 

V zakonu so se rodili trije otro-
ci, razveseljuje pa ju tudi æe vnuk. 
Prva sreËanja so bila v tovarni, 

kjer sta bila zaposlena. Vesela sta bila rojstva otrok, πe posebno pa, 
da sta lahko praznovala zlato poroko.

Vsi vabljeni zakonski jubilanti se niso mogli udeleæiti skupnega 
sreËanja, zato so jih druπtvene sodelavke obiskale na njihovih domovih 
∑ to so biserni zakonski pari Grabnar Mimi in Darko z Brezij nad Kam-
nikom, MoËnik Ana in Ivan iz BuËa, PotoËnik Ivanka in Maks iz Mekinj 
in zlatoporoËenci Kuhar Joæica in Jernej z Okroglega, Osolnik Zinka in 
Franc iz KrπiËa, Rak Terezija in Stane iz LuË, Novak Marija in Franc iz 
Zg. Tuhinja, Æeleznik Rezka in Drago iz Kamnika, »evka Vladislava in 
Anton iz Kamnika ter »evka Angela in Janez iz BistriËice.

STANE SIM©I»

Stane in Marija KoËar, Terezija in Franc Vrankar, Elizabeta in Sta-
nislav Zore.

Marinka in Marjan Bevc, Anica in Karel Bernot, Marinka in Janez Bernot, Anica in Ferdo Berlec.

Janez in Ljudmila Jakin, Angela in Anton Jeras, Antonija in Franc Koroπec, Ema in Vladimir MiheliË.

Pavla in Franc Narat, Marija in Alojz Osolnik, Zofija in Stane Pevec, Ivanka in Lovro Pipan.

Marija in Svetislav StanimiroviË, Marija in Anton ©kerjanec, Justina in Franc ©oπtariË, Marija in Pavel 
©uπtar.

MARIJA IN STANE KO»AR
iz Kamnika, Radomeljska c. 2, sta poroËena od 26. 5. 1951. Marija, roj. 

Oraæem 21. 10. 1931, je Ëlanica DU od leta 1984, zaposlena je bila v Stolu 
Kamnik. Zdravje ji πe kar sluæi, ukvarja se predvsem z gospodinjskimi 
deli. Stane, roj. 28. 10. 1928, z zdravjem ni najbolj zadovoljen, zaposlen 
je bil v Stolu, veseli pa ga delo na vrtu.

V zakonu sta se jima rodila dva otroka, doËakala pa sta æe tri vnuke 
in dva pravnuka, ki jima prinaπajo veselje. ©e vedno se rada spomnita 
njunega prvega sreËanja na Limbarski gori.

ELIZABETA IN STANISLAV ZORE
iz »eπnjic 9 v Tuhinjski dolini sta se poroËila 5. 5. 1951. Od leta 1990 

sta Ëlana DU Kamnik.
Elizabeta, roj. JegliË 9. 11. 1929, je doma s kmetije in πe danes z vese-

ljem pomaga na kmetiji. Skrbi za gospodinjstvo, veliko pa je skrbela za 
varstvo otrok, vnukov in pravnukov. Tudi Stanislav, roj. 8. 11. 1927, je 
vseskozi delal na kmetiji. Pravi, da je z zdravjem πe kar zadovoljen. V 
Ëasu skupnega æivljenja so se rodili πtirje otroci, priπlo pa je 11 vnukov 
in æe kar 15 pravnukov. Nadvse vesela sta bila njihovih rojstev. Prva 
sreËanja in spoznanja so bila doma na vasi.

TEREZIJA IN FRANC VRANKAR
Iz Kamnika, Trg talcev 8, sta se poroËila 3.2.1951.
Terezija, roj. Repanπek 30. 9. 1932, je bila zaposlena v Svilanitu in je 

Ëlanica DU od 1988. Nad zdravjem se ne pritoæuje, sicer pa je skrbela 
za vzgojo otrok, vnukov in pravnukov. Rada dela na vrtu. Franc, roj.  
16. 9. 1925, je Ëlan druπtva upokojencev od 1980, zaposlen je bil v KIK-u. 
Pravi, da se nad zdravjem ne sme pritoæevati, sicer pa je vesele narave, 
zelo rad se druæi in igra πah, tudi z vrtnarjenjem je imel veselje.

V zakonu sta dobila 5 otrok, za njimi pa so priπli πtirje vnuki in dva 
pravnuka. Prve njune vezi so se tkale v kinu, ki sta ga obiskovala. 

ZLATI ZAKONSKI PARI
MARINKA IN MARJAN BEVC
iz Vrhpolj 135, sta se poroËila 14.1.1961. Marinka, roj. Golob 13. 3. 

1941. Zaposlena je bila v slaπËiËarstvu. Pravi, da je zdravje dobro, veseli 
jo rekreacija in πport, sicer pa se ukvarja z gospodinjstvom, vrtom, 
skrbela je za otroke. Marjan, roj. 21. 9. 1937, je bil zaposlen v Titanu 
in obrti, zdravja je odliËnega, zelo rad kolesari. SreËala sta se na mla-
dinskem plesu, v zakonu sta se jima rodila dva otroka in tudi πtirje 
vnuki so olepπali njuno æivljenje.

MARINKA IN JANEZ BERNOT
iz Zg. Stranj 50 b sta se poroËila 10. 6. 1961.
Marinka, roj. ©lebir 12. 8. 1944, je Ëlanica DU od 1993. Zaposlena je 

bila v Svilanitu, z zdravjem je zadovoljna, veseli jo gospodinjstvo, vrt 
in seveda otroci.

Janez, roj. 3. 12. 1938, je Ëlan DU od 1996. Zaposlen je bil v KIK-u. 
Poleg del na vrtu je vnet gasilec, pa tudi z zdravjem je zadovoljen. V 
zakonu sta se rodila dva otroka in æe tudi πest vnukov. Njuno prvo 
sreËanje je bilo na pevskih vajah na koru. Poudarita, da sta zadovoljna, 
da se spoπtujeta in se imata rada.

ANICA IN KAREL BERNOT
iz GodiËa 9 sta se poroËila 21.1.1961.
Anica, roj. KovaËiË 21. 7. 1936, se je vËlanila v DU 1989. Zaposlena 

je bila v Svilanitu, zdravje ji πe kar sluæi, rada gospodinji in postori 
kaj na vrtu. Karel, roj. 31. 10. 1936, je Ëlan DU od 1989. Bil je zaposlen 
v KIK-u, danes pa vneto slika in riπe lepe motive, priskoËi pa tudi na 
pomoË v gospodinjstvu. Prvih sreËanj na vasi se spominjata z veseljem. 
V zakonu sta se rodila dva otroka, priπlo pa je æe tudi pet vnukov. 
Zelo sta bila vesela njihovih rojstev.

ANICA IN FERDO BERLEC
iz Kamnika, Usnjarska 4, sta se poroËila 29.4.1961.
Anica, roj. KovaËiË 30. 4. 1939, se je vkljuËila v DU 1993. Zaposlena 

je bila v Utoku, za zdravje pravi, da je kar za silo, v prostem Ëasu 
rada postori to in ono. Ferdo, roj. 14. 5. 1932, se je vËlanil v DU 1993. 
Zaposlen je bil v obrti, bil je vnet planinec in obiskovalec gora. Pravi, 
da mu zdravje πe kar sluæi.

Zakon jima je prinesel dva otroka in tudi trije vnuki so sledili. 
SreËala sta se v plesni πoli pri Jenku. Nadvse sta bila vesela rojstva 
otrok in vnukov.

LJUDMILA IN JANEZ JAKIN
iz Kamnika, V. RoæiËa 7, sta se poroËila 26. 8. 1961.
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DomaËi tekmovalci v Ëlanskih 
kategorijah niso bili kos moËnim 
tujcem, ki jih je v Kamnik pri-
vabil sloves dobre dirke in tudi 
mednarodna kategorizacija UCI 
C.2, ki prinaπa pomembne toËke 
za olimpijske kvalifikacije. Ar-
gentinec Catriel Soto je tako v 
Ëlanski dirki vodil od πtarta do 
cilja, a kot je rekel sam, dirka ni 
bila lahka. ≈Proga v Kamniku je teæ- 
ka, tehniËna in tudi fiziËno zahtevna, 
kar je dobro. Danes nisem v najbo-
ljπi formi, a sem vozil z glavo in se 
dobro otresel tekmecev,« je Catriel 
povedal po novi pomembni zma-
gi. Drugi je bil Ëlan ukrajinske 

XC Kamnik 2011 - pokalna dirka v olimpijskem krosu ter GT Bicycle ©print 
powered by Calcit Bike Team

Dirkanje od jutra do veËera
Kamnik je minulo soboto, 2. julija, doæivel pravi gorskokolesarski 

praznik. Organizatorji iz kluba Calcit Bike Team so veË kot uspeπno 
izpeljali izredno natrpan program 14. kamniπkega krosa z mednarodno 
dirko v olimpijskem krosu, dirko za mlade in πe πprintom. Na koncu 
sta najpomembnejπi zmagi odπli v Argentino in Ukrajino, naπi pa so bili 
tik za najboljπimi. Popoldanski πprint pa je dvignil nivo adrenalina in 
navduπil πtevilne gledalce v srediπËu, æal je πla tudi ta zmaga v tujino. 
Vendar so bili KamniËani kljub temu navduπeni, saj se je v mestu do-
gajal pravi festival gorskega kolesarstva. 

reprezentance Mihajlo Batsutsa, 
z malo veËjim zaostankom pa je 
na tretjem mestu konËal Rus Ev-
geni PeËenin. »etrto mesto pa je 
z veliko borbe zasluæeno osvojil 
Matjaæ Budin, po danaπnji dirki 
tudi zmagovalec Pokala Sloveni-
je. ≈Tretje mesto je bilo dosegljivo, 
vendar sem enkrat padel, najboljπim 
pa v doloËenem trenutku nisem mo-
gel veË slediti,« je po dirki po-
vedal Budin.

Na najviπjo stopniËko v Slove-
niji pa se je konËno prebila tudi 
Ukrajinka Jana Belomojna - Jana 
je s svojo reprezentanco nasto-
pila na πtirinajstdnevni slovenski 

turneji, a do danes jo je trikrat 
premagala Tanja Æakelj, ki pa 
ta vikend z ostalimi naπimi naj-
boljπimi dekleti dirka na sveto-
vnem pokalu v Kanadi. Ukrajina 
je slavila dvojno zmago, saj je 
bila druga njena rojakinja Marta 
TereπËuk. Na tretjo stopniËko pa 
je stopila najboljπa Slovenka Ana 
Zupan, ki je tako kot Budin tudi 
zmagovalka Pokala Slovenije v 
olimpijskem krosu.

Atraktivni in adrenalinski 
πprint po mestu navduπil 
gledalce

V Kamniku so dirkali tudi mla-
di in najmlajπi gorski kolesarji, ki 
so imeli malo smole z majhnim 
nalivom, a so pokazali svoj talent 
in povsem hladnokrvno dirkali 
tudi na spolzkem terenu. Ob tem 
so poæeli veliko navduπenja na-
vijaËev, ti pa so bili πe bolj glas-
ni ob pozno popoldanski dirki 
v πprintu. Ta je potekal na 400 
metrov dolgi trasi od Glavnega 
trga do zaËetka ©utne in nazaj, 
tekmovalci pa so morali voziti 
skozi umetno postavljene ovin-
ke in preskoËiti tudi niæje ovire 
ter stopnice. Po treh krogih iz-
loËevanja sta se do finala prebila 
dva Slovenca, Ukrajinec in Rus. 
Naπa Rok Koroπec in Boπtjan 
Hribovπek nista najbolje πtarta-
la, na koncu ravnine pa je Roku 
v ostrem ovinku zdrsnilo in ob 
tem je podrl πe Boπtjana. Ukra-
jinec Mihajlo Batsutsa je imel 
prosto pot do zmage, drugi je 
bil vendarle domaËin Hribovπek, 
tretji pa Rus Evgeni PeËenin.

Bogat program æe 14. kamni-
πkega krosa je navduπil, organi-
zatorji iz kluba Calcit Bike Team 
pa æe snujejo naËrte za prihod-
njo leto in obljubljajo nov velik 
dogodek mednarodnega znaËaja.

Calcitovi kolesarji so mednarodno 
dirko v olimpijskem krosu konËali 
tik za najboljπimi. 

Tina Perπe iz Calcit bike teama 
zadovoljna na cilju.

AMBROÆ TRIATLON KAMNIK

Gledalci z navduπenjem spodbujali  
vzdræljivost triatloncev
Podrobnejπi rezultati tekmovalcev  
TK TRISPORT ALPREM po kategorijah:
CICI AKVATLON (50/100 m plavanje - 400/800 m tek) 
cicibanke: 1. Vita ©krjanc
cicibani: 1. Aljaæ UdoviË
ml. deklice: 2. Neæa Mohar Gradiπek, 3. Tara MandiË, 5. Karin Dobovπek
ml. deËki: 1. Æiga Podgorπek, 2. Nejc Flis, 3. Gaπper Zajc, 4. Nejc Pod-
gorπek 
deklice: 1. Tjaπa VrtaËiË, 2. Gaja Perko, 3. Nejka Spruk, 6. Urπka Bernot, 7. 
Maπa Kuret, 8. Æana MandiË 
deËki: 1. Jan ©krjanc, 3. Jan UrπiË, 4. Æiga Berlec, 6. Teo Flis
SUPER SPRINT TRIATLON (200 m plavanje - 7 km kolo - 2 km tek): 
st. deklice: 1. Kristina UrπiË, 3. Tinkara Capuder, 4. Nika BavËar 
st. deËki: 2. Domen Obreza, 3. Mark MandiË, 4. Jaka PauliË
kadetinje: 1. Liza UrπiË, 3. Katarina Spruk
kadeti: 3. Leon Obreza
SPRINT TRIATLON (750 km plavanja - 17 km kolo - 5 km tek)
ml. mladinke: 2. Maruπa Klemenc (obsolutno tretja)
ml. mladinci: 2. Jan Lipovπek (absolutno sedmi)
Ëlani II: 4. Aleπ Podgorπek
TRIATLON ZA VSAKOGAR (200 m plavanja - 12 km kolo - 2,5 km tek)
Ëlanice: 2. Ema ©tupar (skupno tretja), 5. Irena Klemenc
πtafete: 1. Trisport dirkaËice (Maja Dobovπek, Romana Capuder, Barbara 
Galjot), 2. Formulce (Sandra Zore, Anja PremlË, ©pela Dobnikar)

Urπka je iz tekmo v tekmo hitrejπa.

Trener Miha Rojc poskrbi tudi za psihiËne priprave najmlajπih

TK Trisport pod vodstvom 
Mira Kregarja je poskrbel za zad- 
njo prireditev v sklopu letoπnjega 
KAMSPORTA. Triatlon na novi 
lokaciji je bil odliËno sprejet. Sku-
paj 130 triatloncev je plavalo na 
kamniπkem bazenu, kolesarilo po 
Mekinjah do GodiËa in teklo z Me-
kinj do Oπevka. Na podobni trasi 
je kamniπki kolesarski klub pod 
vodstvom Jamπka in Laniπka pred 
16 leti æe organiziral triatlon.

Zmagovalec Sprint triatlona 
(750 m plavanja, 18 km kolesa 
in 5 km teka) je Jure MajdiË iz 
TK Inles Ribnica. Med æenska-
mi je zmagala Monika Oraæem, 
prav tako iz TK Inles Ribnica. 
OdliËna tretja absolutno je bila 
Maruπa Klemenc iz domaËega 
kluba TK Trisport Alprem. (VeË 
o rezultatih na strani www.timin-
gljubljana.si)

V disciplini Super sprint (200 
m plavanja, 7 km kolesa in 2 

km teka) je zmagala Liza UrπiË. 
V kategorijah super sprinta in 
akvatlona so veËino stopniËk 
zasedli najmlajπi triatlonci TK 
Trisport Alprem, tako, da se za 
prihodnost triatlona v Kamniku 
ni bati. Ker triatlon kot πportna 
disciplina pridobiva na popular-
nosti, se ga vsako leto udeleæi 
veË rekreativcev. Ti so tekmovali 
samostojno na triatlonu za vsako-
gar ali v πtafetnem triatlonu. 

Izkazalo se je, da je bila pri-
reditev zanimiva tudi za gledalce 
in navijaËe, saj so z navduπenjem 
spremljali vzdræljivost triatloncev. 
Atrakcija triatlona pa je bil tudi 
zaËasni most Ëez Nevljico, ki je 
sluæil prehodu tekmovalcev iz 
plavalnega dela bazena v menjal-
ni prostor in nato na kolesarski 
ter tekaπki del v okolici.

Poletje pa bo Ëas, ko se tek-
movalci in tudi rekreativci pri-
pravljajo za nove podvige. 17. 
septembra Trisport organizira 
tradicionalni TRIATLON BLED 
in dan pozneje dolgo tekmovanje 
v poloviËnem Ironmanu - LO-
VEMAN. 

NEKAJ UTRINKOV odstopil. To mi je dalo πe dodatno 
motivacijo in zagon za popoldan-
sko tekmo v πprintu, kjer sem dose-
gel 2. mesto. V spektakularni tekmi 
v centru Kamnika me je po moji 
napaki premagal le moËni Ukraji-
nec. Tekma v πprintu je pokazala, 
da je to prava smer, v katero se 
mora razvijati gorsko kolesarstvo. 
Dogajanje v centru mesta, veliko 
gledalcev, spektakularne tekme, 
moËan tekmovalni naboj, adrena-
lin...to je zagotovo prava stvar.

Blaæ Novak, 1. mesto, 
deËki do 11 let

Sobotna tekma je bila ≈Ëista pe- 
tica«. Najbolj mi je bilo vπeË, da je 
proga potekala tudi po gozdu in ne 
samo po travniku kot prejπnje leto. 
Tudi πprint po mestu je bil super. 
Izpadel sem æe v prvem krogu, saj 
sem tekmoval s precej bolj izkuπe-
nimi in starejπimi kolesarji. Ampak 
sem ponosen nase, ker sem uspeπ- 
no prevozil vse ovire. Zelo sem se 
razveselil nagrade, ki sem jo dobil 
kot najmlajπi udeleæenec πprinta. 
Dobil sem skiro, ki je res πpica.

Letos mi gre zelo dobro, saj 
sem bil samo enkrat drugi, ostale 
tekme sem zmagal. Upam, da mi 
bo uspelo osvojiti slovenski pokal. 
Zdaj me Ëaka naslednja pomemb-
na tekma, saj bo kmalu dræavno 
prvenstvo v Domæalah. Upam, da 
mi bo tudi tam uspelo priti na naj-
viπjo stopniËko.

Rajko Novak, 3. mesto, 
veterani 2

Lovro Golob, 3. mesto, deËki do 7 let, njegova 
prva tekma

Dirka je bila super. Zadnje πtiri kroge pa kar teæka, ker sem padel in πe  
prehitevati sem moral. Vesel sem, ker sem bil tretji. ©e bom πel na kakπno 
dirko in prehiteval.

Hana Kranjec Æagar, 1. 
mesto, deklice do 7 let

Tekma je bila superca. Mislim, 
da sem dobro vozila. NiË me ni bilo 
strah, ker je bila mokra cesta. VπeË 
mi je bilo, ker sem dobila zlato me-
daljo in πe pokal. Sodnik je zelo pri-
jazen, ker mi vedno da bonbonËke 
πe za druge otroke. Se vidimo spet 
na naslednji tekmi.

Boπtjan Hribovπek, 2. 
mesto, tekma v πprintu 

Iza Golob, 1. mesto, deklice do 9 let, njena prva 
tekma

VπeË mi je bilo, ker sem zmagala. Ni mi bilo teæko, πe najteæje je bilo 
prehitevanje. Super je bilo, ker sem povsod po progi sliπala, kako navijajo 
za nas.

Na danaπnji tekmi v krosu moje 
noge niso in niso bile prave. In zato 
sem æe po treh odpeljanih krogih 

Glede na dejstvo, da velja kam-
niπka proga za eno najteæjih v 
Sloveniji, sem s svojim nastopom 
zadovoljen, saj mi tehniËno za-
htevne proge ne ustrezajo preveË. 
S pomoËjo klubskega trenerja Gre-
gorja MikliËa sem letos obËutno 
napredoval. Strah pred zahtevni-
mi progami poËasi izginja. Najlepπi 
pa so obËutki, ko na domaËi tekmi 
stojiπ na zmagovalnih stopniËkah, 
hkrati pa je bila to tudi zadnja 
tekma za slovenski pokal, kjer sem 
v skupnem seπtevku zmagal v ka-
tegoriji MASTER II. Organizacija 
Calcit bike teama je bila vrhunska 
v vseh pogledih. Zadetek v polno 
je bila atraktivna tekma v πprintu 
po Kamniku. Sam sem sicer izpadel 
æe v prvem krogu, saj so petnajst in 
veË let mlajπi tekmeci precej hitrejπi 
in eksplozivnejπi. Adrenalina pa je 
bilo vseeno dovolj. Æelim si, da bi 
se gorsko kolesarstvo v Kamniku πe 
naprej tako razvijalo, delo z mla-
dimi je odliËno, za kar gre najveË 
zaslug πportnemu direktorju in go-
nilni sili kluba Mohorju Vrhovniku 
in njegovi ekipi.
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Med udeleæenci maratona so 
bili tako odliËni, izkuπeni kolesar-
ji, kot tudi rekreativci, ki jim je 
prevoziti krog okrog Alp pomeni-
lo izziv in nov doseæek.

Lanskoletni zmagovalec Vele-
njËan Gregor Tekavec je s traso 
opravil v Ëasu 3,36:37 in se letos 
πe posebej veselil zmage, saj je 
za skoraj 3 minute izboljπal lan-
skoletni rezultat in tako postavil 
nov rekord te 130-kilometrske 
trase, ki z 2000 metri viπinske 
razlike vodi Ëez tri gorske pre-
laze ∑ Jezersko, PavliËevo sedlo 
(1400 m) in »rnivec. Drugo mesto 
je osvojil Andrej Marovt HeleπiË 

Rekordna udeleæba na 5. Maratonu Alpe Scott

KOLESARSKI PRAZNIK V KAMNIKU
Maraton Alpe Scott, ki je minulo nedeljo, 3. julija, v Kamnik na 

πtart privabil nekaj manj kot 700 udeleæencev, je ponovno dokazal, da 
je edinstven kolesarski maraton pri nas. Rekordnih 693 kolesarjev in 
kolesark iz πestih dræav, idealne vremenske razmere, najhitrejπa Urπa 
Pintar in Gregor Tekavec z novim rekordom trase 3,36:37 so zaznamo-
vali 5. kolesarski Maraton Alpe Scott. Eden najzahtevnejπih in najlepπih 
maratonov pri nas, ki povezuje kraje okoli Kamniπko-Savinjskih Alp, 
je v organizaciji KD Alpe iz Kamnika znova zasijal v najlepπi luËi. ©e 
enkrat se je pokazalo, da gre pri Maratonu Alpe za butiËno mnoæiËno 
kolesarsko prireditev, ki ji v Sloveniji po naravnih lepotah ni para. 

iz Ljubnega, ki se je udeleæil vseh 
maratonov Alpe in vselej pripeljal 
na stopniËke, tretje mesto pa An-
drej GuËek.

Tudi kolesarke so znova do-
kazale, da so hitre kot ≈vrag«. 
KranjËanka Urπa Pintar, Ëlanica 
æenske kolesarske ekipe Polet 
Garmin, je v cilj v Kamniku pri-
peljala z odliËnim Ëasom 3,58:00. 
NiË Ëudnega, da se ji je smejalo, 
saj je svoj lanskoletni doseæek 
izboljπala za kar 11 minut. Dru-
ga je bila njena klubska kolegica 
in lanskoletna zmagovalka Tjaπa 
Rutar, tretja pa Teja GuliË. 

Med udeleæenci je bilo tudi le-

tos nekaj zveneËih imen iz pro-
fesionalnega kolesarstva, ki so 
preizkuπnjo vzeli kot druæenje ∑ 
Gorazd ©tangelj, Novozelandec 
Jeremy Jates, junak Velike nagra-
de Kranja Luka Mezgec, najbolj 
vsestranski slovenski kolesar Mit-
ja MahoriË. Med kolesarji smo 
opazili tudi biatlonca olimpijca 
Klemena Bauerja in Petra Dokla, 
pa kolesarske legende Primoæa 
»erina, Bojana Ropreta, Boruta 
RovπËka. 

Zmagovalec Gregor Tekavec je 
maraton Alpe opisal kot najteæji 
maraton z æe lepo tradicijo in 
prepoznavnostjo. ≈Zmaga mi po-
meni veliko, saj tako vidiπ, koliko si 
Ëez leto delal ∑ rezultata sem zato 
seveda zelo vesel,« je v cilju po-
vedal 36-letni profesor πportne 
vzgoje.

Na maratonu je vsako leto 
πtevilËnejπa æenska udeležba. 25-
letna KranjËanka Urπa Pintar, 
Ëlanica æenske kolesarske ekipe 
Polet Garmin, je premagala mejo 
πtirih ur z odliËnim Ëasom 3,58:00 
in postavila nov rekord med kole-
sarkami. To je bil njen tretji Ma-
raton Alpe. Kot je povedala, ji 
je posebej pri srcu in poleg ma-
ratona Franje njen najljubπi, na 
katerem je tudi æe prej zmagala. 
≈Trasa maratona je Ëudovita in mi 
kot ljubiteljici vzponov in razgibanih 
tras pisana na koæo. Najteæji del je 
seveda vzpon na PavliËevo sedlo z 
moËno strmino, tokrat pa je pihal πe 
veter v prsa, kar je vzpon πe oteæilo. 
Danes sem se zares dobro poËutila. 
Morda je pomagalo, da sem πla na 
maraton spoËita,« je svoj odliËen 
nastop opisala Pintarjeva. Preden 
se je navduπila za cestno kolesar-
stvo se je ukvarjala z gorskimi 
teki, πe v posebej lepem spominu 
ima tek na Grintovec, kjer je 
bila odliËna Ëetrta. V pogovoru 
nam je zaupala svoje kolesarske 
ambicije, med katerimi si æeli 
udeleæbe in Ëim boljπega rezul-
tata na svetovnem prvenstvu, 
napredka in dobrih uvrstitev na 
pomembnih dirkah v tujini... ≈Na 
cilj maratona Alpe pa se æelim 
pripeljati s prvo grupo«, je smeje 
dodala simpatiËna Urπa, ki v teh 
dneh s klubskimi kolegicami ko-
lesari na etapni dirki svetovnega 
pokala na »eπkem. 

Profesionalni kolesar Gorazd 
©tangelj, ki vozi za sloviti klub 
Astana, je v cilju zadovoljen po-
vedal: ≈Na maraton pridem zaradi 
druæbe. To je izjemno lepa trasa, na-
laπË za dober trening. Profesionalni 
kolesarji moramo biti prisotni med 
ljubiteljskimi kolesarji. Najlepπe 
pa je na koncu, kot na vsaki dirki«. 
Traso je prevozil s Tekavcem in 

del z Novozelandcem, v cilju pa 
je profesionalno dal prednost 
amaterjem. Dobro razpoloæen je 
poklepetal tudi z gledalci.

Med utrujenimi, a zadovoljni-
mi kolesarji smo v cilju tako, kot 
vsa leta doslej, opazili tudi πport-
nega novinarja in vsestranskega 
πportnika Metoda MoËnika, doma 
iz BistriËice, ki zdaj z druæino 
æivi v ©krjanËevem. ≈V Kamniku 
s(m)o lahko vsi, ki smo zaËeli in ka-
korkoli nadaljujemo zgodbo Mara-
ton Alpe, lahko upraviËeno ponosni. 
Skoraj 700 udeleæencev na tako za-
htevni preizkuπnji so bile sprva bolj 
oddaljene sanje. Peta izvedba, po 
moje najlepπa doslej, je potrditev 
vseh, ki se trudijo okoli maratona. 
Voziti tako zahtevno traso je svoje-
vrsten izziv za vse kolesarje, tudi 
zame. Æe pred 15 leti in veË, ko so 
se πele zaËele odpirati meje Evrope 
brez meja, tudi z obnovo ceste Ëez 
PavliËevo sedlo, je bilo prevoziti 
celotni krog z gorskim kolesom ne-
kaj posebnega. Sedaj pa s cestnim 
kolesom, v πtirih urah, z minutno 
toleranco. To je bila nekakπna meja 
zame doslej na vseh izvedbah, tudi 
na letoπnji. Vsako leto je videti, kako 
tudi krajani ob poti vse bolj sprem-
ljajo prireditev, z njo æivijo in dihajo 
s kolesarji. Tudi za njih je Maraton 
Alpe delËek nevsakdanjika, prazni-
ka, kar se je najbolje videlo v Lo-
garski dolini. Meni πe posebej ljubo 
je sodelovanje ljudi s senËne strani 
Grintavcev, Æelezne Kaple. Mara-
ton Alpe, sprva v delovnem projektu 
imenovan ≈Maraton okoli Alp«, je 
æe zelo dragocena blagovna znamka. 
Prireditev, ki ima mnogo veË kot le 
nekaj urno vrtenje pedal po dolinah 
in klancih okoli gora, je bogastvo. 
Zaklad πporta, narave, turizma, 
kulture, sobivanja, zdravja. Zato je 
ljudem, kot je Janez Jarm, ki ≈ruda-
rijo« v tem zlatokopu, reËi le hvala, 
premalo«, je misli o Maratonu 
Alpe strnil Metod MoËnik.

ObËina Æelezna Kapla in Slo-
venska πportna zveza na avstrij-
skem Koroπkem sta æe drugo leto 
zapored pripravili tudi nagrade 
za najhitrejπega in najhitrejπo na 
PavliËevo sedlo, lovorika je pri-
padla Gregorju Tekavcu in Teji 
GuliË. Poleg Maratona Franje in 
Juriπa na VrπiË je Maraton Alpe 
letos zdruæen v skupno razvrsti-
tev za Pokal Schneekoppe. 

Letoπnji 5. Maraton Alpe je bil 
tako po mnenju organizatorjev 
kot kolesarjev najlepπi doslej, ob 
trasi pa je kolesarje spodbujala 
mnoæica navijaËev in krajanov.  
≈Seveda maratona ne bi bilo brez 
izjemnega sodelovanja lokalnih 
skupnosti in πtevilnih prostovolj-
cev iz vseh krajev okoli Alp,« je 
ob zakljuËku prireditve povedal 
vodja maratona Janez Jarm, ki 
ni skrival zadovoljstva nad lepo 
udeleæbo in tako πe eno uspeπno 
izvedbo maratona. 

Luka Mezgec, domaËi junak dirke za VN Kranja, se je le dan 
po odliËnem 2. mestu na zahtevni mednarodni dirki udeleæil 
Maratona Alpe

Dirka za Veliko nagrado Kranja se je kot najstarejπa tekmovalna kolesar-
ska prireditev pri nas usidrala v zavest gledalcev in poznavalcev doma in v 
tujini kot ena izmed najbolj zahtevnih enoetapnih kolesarskih dirk. Za Ëlane 
kolesarskega kluba Sava Kranj je to najpomembnejπa dirka v sezoni. In letos 
so imeli razlog za veselje, saj je kolesar iz domaËih vrst Luka Mezgec, ki z 
dekletom Renato æivi v Kamniku, dosegel odliËno 2. mesto tik za Ponzijem 
iz moËne italijanske protour ekipe Liquigas. 

Dirko je spremljalo veliko πtevilo gledalcev ob kar 177 kilometrov dolgi 
in razgibani trasi s klanci in najteæjim vzponom proti vasi Baπelj, kamor so 
se kolesarji povzpeli kar osemkrat. Pravi mali praznik so pripravili navijaËi 
domaËih kolesarjev Save na vzponu v Baπelj in poskrbeli za odliËno vzduπje, 
tudi ceste so v znak spodbude popisali z imeni slovenskih kolesarjev.

Kot nam je povedal Luka Mezgec, mu ta uspeh na domaËi dirki v Kranju 
veliko pomeni. ≈©e pred dvema letoma, ko sem bil πe na mtb in sem kot 
gledalec spremljal dirko po Kranju, sem si zelo æelel, da bi jo vozil. Sanje 
takrat so bile zmaga, ampak tudi drugo mesto je daleË veË od takratnih 
priËakovanj. Ni lepπega kot biti uspeπen na domaËi dirki, sploh, Ëe si v tem 
πportu πele drugo leto in te mnogo ljudi kot cestnega kolesarja πe ne pozna. 
Vzduπje na dirki, ko je glavnina navijaËev tam samo zaradi tebe ali tvoje 
ekipe, je res fantastiËno. Teæki trenutki na dirki niso veË tako teæki, uspehi 
pa so πe slajπi. To drugo mesto lahko postavim ob bok zmagi na etapni dirki 
za pokal narodov v Kanadi,« nam je zadovoljen povedal Luka Mezgec.

Dan po odliËnem 2. mestu, ki mu je bil hkrati tudi najlepπe darilo za 
23. rojstni dan, pa se je Mezgec udeleæil tudi kamniπkega Maratona Alpe. 
≈Maratona Alpe sem se letos udeleæil drugiË, tokrat zgolj zaradi druæbe in 
podpore mojim navijaËem, med katerimi je tudi  prijatelj in sparing partner 
pri treningih Jure KukoviË. Vzduπje na Alpah je bilo prav tako, kot v Kranju, 
izjemno, sploh na vrhu Jezerskega in »rnivca. Lepo je videti, da se ljudje 
tako mnoæiËno udeleæujejo takπnih prireditev in mislim, da ravno zaradi 
takπnih dogodkov, kot so Maraton Alpe, maraton Franja, Dirka po Sloveniji 
in Kranju kolesarstvo v Sloveniji pridobiva mnoæiËnost, s tem pa se ta prelep 
πport razvija.«

Mezgec se je Maratona Alpe prviË udeleæil leta 2009, ko je tekmoval πe 
mtb, a ga v tistem Ëasu zaradi mavca ni mogel voziti. Takrat je s cestnim 
kolesom odpeljal Alpe in zmagal. 

Kolesarji Calcita so odliËno odpeljali Maraton Alpe, med njimi Jure 
KukoviË s Ëasom 3:47:51. Na fotografiji na najlepπem, a tudi najteæjem 
delu trase ∑ 6-kilometrskem vzponu na PavliËevo sedlo na 1400 metrih 
nadmorske viπine. Za druæbo sparing partnerju je maraton odpeljal tudi 
Luka Mezgec, Ëlan KK Sava Kranj.

Tudi na kolesu so æenske vse bliæje moπkim. 25-letna KranjËanka Urπa 
Pintar (na sliki v sredini) iz kolesarske ekipe Polet Garmin je prema-
gala mejo πtirih ur z odliËnim Ëasom 3,58:00 in postavila nov rekord 
med kolesarkami ter se zasluæeno veselila zmage. Druga je v cilj pri-
peljala njena klubska kolegica Tjaπa Rutar, lanskoletna zmagovalka, 
kot tretja pa Teja GuliË.

Najhitrejši na 5. Maratonu Alpe Scott absolutno (z leve): 2. mesto 
Andrej Marovt HeleπiË, 1. mesto Gregor Tekavec, 3. mesto Andrej 
GuËek.

Kamniπki kolesarji so se letos πe posebej πtevilËno udeleæili marato-
na Alpe, med najhitrejπimi so bili Calcitovi kolesarji. Del kolesarske 
druπËine smo ujeli v cilju, ko se je zasluæeno veselila doseæenih Ëasov. 
Kolesarstvo je vendarle tudi prijetno druæenje!

Maratona Alpe se vsako leto udeleæi veË kolesark. Med vzponom na 
PavliËevo sedlo smo v objektiv ujeli KamniËanko Anito MejaË.

Vseh dosedanjih Maratonov Alpe se je udeleæil tudi domaËin, vsestran-
ski πportnik in πportni novinar Metod MoËnik. Ko je v cilju v domaËem 
mestu stopil s kolesa je æe imel v roki nepogreπljiv fotoaparat in æe je 
nastajala reportaæa o tem lepem πportnem dogodku, ki ga vselej tudi 
sam doæivlja in ga tako lahko najbolje in najlepπe prelije na papir. 
Maraton, kateremu je nadel ime, mu je pri srcu, zato rad priskoËi na 
pomoË organizacijskem odboru. 
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Ni pomembno kam piha veter. Pomembno je le kako odpremo jadra. 
V. Satir

V Ëetrtek, 16. junija, smo se zbrali na vsakoletni prireditvi, ki jo pri-
pravljamo za uËence od 4. do 8. razreda, ki so dosegli vidne rezultate 
na razliËnih tekmovanjih in nateËajih, tako πolskih kot tudi dræavnih in 
mednarodnih. Nagrade sta poleg ravnateljice Violete Vodlan podelila 
tudi Julijana Mlakar Bizjak, podæupanja obËine Kamnik, in Tone FtiËar, 
koordinator obmoËne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti 
Kamnik.

Kulturni program so obogatili pevci Mladinskega pevskega zbora pod 
vodstvom Alenke Markus, flavtistka Ajda ©prah, baletka Katja Kraπovec, 
recitatorke Vanessa Manuela Reid, Aja Zajc in Maja Strle, ki so bile hkrati 
tudi avtorice pesmi, πolska folklorna skupina mentorice Marjetke Rak in 
Folklorna skupina druπtva upokojencev iz Kamnika. Program sta spret- 
no povezovala Karolina Marc in Jaka ZemljiË. Za ozvoËenje so poskrbeli 
uËenci Marko ©imuniÊ, Anæe Murπak, Æan Hribar in Anæe Javornik pod 
mentorstvom Andreja KoËarja. 

©e posebej ponosni smo na naziv KULTURNA ©OLA, ki smo ga prejeli v 
tem πolskem letu. Tako smo ta hip edina πola s tem nazivom v kamniπki 
obËini in ena izmed sto petdesetih v Sloveniji. 

Najviπje priznanje pa je s strani Ministrstva za kulturo prejela uËenka 
Aja Zajc za drugo mesto na Festivalu otroπke poezije v Banja Luki, kjer je 
bila njena pesem ≈»ebele« izbrana med kar dva tisoË deli otrok iz pet-
indevetdesetih mest nekdanje Jugoslavije.

Po prireditvi so si obiskovalci lahko ogledali razstavo Ëipk in se osveæili 
z ≈EKO - prigrizkom«.

Zapisala: Ema Anderluh Zupet

Ob zakljuËku klubske sezone je ekipa Mladinskega centra Kotlovnica 
sredi junija v Kamniπki Bistrici priredila mednarodno mladinsko izmenjavo 
z naslovom e-Nature. Multilateralna izmenjava je projekt, ki v okviru pro-
grama Mladi v akciji in preko Zavoda Movit mlade spodbuja k zdravemu 
naËinu æivljenja in æivljenju z naravo. Osrednja tematika izmenjave je bila 
ekoloπka ozaveπËenost mladih in skrb ter soæitje z naravo. Cilj projekta je 
predvsem spodbuditi mlade k pravemu pogledu na globalne podnebne 
spremembe kot enemu najveËjih globalnih izzivov, ne le Evropske unije, 
ampak Ëloveπtva nasploh.

Kot je povedal vodja projekta Bojan Teæak, s tovrstnimi projekti æelijo 
predvsem spodbujati sodelovanje med mladimi iz razliËnih socialnih in 
kulturnih okoljih Evrope. ≈Æiveti z naravo pomeni veË kot le reciklirati 
odpadke in varËevati z energijo. Pomeni æiveti zdravo, poenostaviti naËin 
æivljenja in nauËiti in vzgojiti bodoËe generacije v duhu vzdræljivega in 
zelenega naËina æivljenja,« je dodal ob uspeπno zakljuËenem projektu.

Projekt se je odvijal v kampu Alpe v Kamniπki Bistrici, kjer je sodelovalo 
24 mladih iz petih evropskih dræav: Romunije, Bolgarije, Litve, Estonije 
in Slovenije. Udeleæenci so v desetih dneh bivanja ob vznoæju kamniπkih 
planin raziskovali naravne lepote Slovenije ter sodelovali v kreativnih 
delavnicah in okroglih mizah na temo ekologije ter okoljevarstva. K so-
delovanju so povabili tudi strokovnjake iz okoljevarstvenih organizacij, 
kot je CIPRA ipd. ter druge akterje, ki so projekt tudi strokovno podkovali. 
Kot so ob odhodu povedali udeleæenci, je projekt pustil trajen peËat v 
njihovih srcih in jim dal pomembne izkuπnje, ki so izhodiπËe za nadaljnje 
razvijanje osnovne ideje projekta.

Svoja doæivljanja in utrinke so udeleæenci strnili v elektronskem dnev-
niku, ki je dostopen na spletni strani e-nature.kotlovnica.si. VeË o pro-
jektih iz programa Mladi v akciji je mogoËe dobiti na spletni strani www.
kotlovnica.si ali preko elektronske poπte pr@kotlovnica.si.

Ekipa ZMCK

MatiËna knjiænica Kamnik je 
skupaj z Ireno Cerar, avtorico 
druæinskih izletniπkih vodnikov 
PravljiËne poti Slovenije (2004) 
ter PravljiËne poti v zgodovino 
(2009) in urednico revije Nati-
onal Geographic Junior, zasno-
vala Kamniπke pravljiËne poti. To 
so sprehodi in krajπi izleti po 
Kamniku in njegovi okolici, ki so 
namenjeni druæinam z majhnimi 
otroki, na katerih spoznavamo 
kamniπke in druge pravljice. Po-
vezujemo izlete in kamniπko pri-
povedno izroËilo.

V Ëasu globalizacije si moramo 
oblikovati svojo identiteto. Ta te-
melji tudi na kulturni dediπËini, 
katere del je ljudsko pripovedno 
izroËilo. MatiËna knjiænica Kam-
nik to neguje æe dobro desetlet-
je z izdajo knjige Veronika z 
Malega gradu in s pozornostjo, 
ki jo posveËa Gaπperju Kriæniku 
(izdelali smo njegovo bibliografi-
jo), tudi z mnogimi pravljiËnimi 
urami, bibliopedagoπkimi dejav-
nostmi, vsebinami in gradivom. 
Kamniπke pravljiËne poti so prav 
tako del naπe skrbi za ohranjanje 
kamniπke kulturne dediπËine. 

Kaj poËnemo na Kamniπkih 
pravljiËnih poteh?

Naπe potepe smo ubirali po 
nezahtevnih poteh in po raz-
liËnih koncih kamniπke obËine. 
Spoznamo kraj, kjer smo, nje-
govo preteklost ali ljudi in kra-
jevne posebnosti. Prisluhnemo 
pretanjenemu pripovedovanju 
Irene Cerar, ki pogosto pripo-
veduje na razliËnih pripovedo-
valskih dogodkih. VËasih ustvar-
jamo, vËasih se gibamo, drugiË 

≈Zdruæimo prijetno s koristnim, 
Ëe pa komu pomagaπ, je πe toli-
ko bolje!« je vodilo Æane, Jana in 
Sergeja. Neveljski petoπolci smo 
16. maja v okviru dobrodelne ak-
cije postani prvi Junior Unicefa 
organizirali dobrodelni pohod k 
Sv. Primoæu. Ker vemo, da je ena 
izmed osnovnih otrokovih pravic 
tista pravica, da imamo starπe ter 
pravica otrok do igre in razve-
drila, smo svoj prosti Ëas name-
nili druæenju s sovrstniki in sta-
rπi. Pohod smo popestrili z igro 
Iskanje zaklada. Na sami poti sta 
udeleæence Ëakala πe limonada in 
sladek prigrizek. Prav na vrhu so 
najhitrejπi poiskali zaklad, v njem 
pa so se skrivali Ëokoladni cekini. 
Marljive niso bile le noge, paË pa 
so se moæganËki mlajπih in malo 
starejπih pomerili πe v kvizu. Vsak 
pravilni odgovor je bil nagrajen. 
Kljub osveæilni plohi smo ohranili 

»etrtoπolci O© Frana Albreh-
ta se v toplih junijskih dneh æe 
vrsto let podajamo iskat hlad v 
gozdove Kamniπke Bistrice.

Pravzaprav nam potem ni niË 
hladno ∑ nasprotno ∑ prav po-
πteno se preznojimo.

Ob strokovnem vodstvu Rada 
Nadveπnika moramo preplezati 
balvan Æagano PeË, s pomoËjo 
toËk in nalog, postavljenih v 
okolici Doma v Kamniπki Bistrici, 
pa iπËemo skriti zaklad.

Letos je bilo πe posebej napeto 
in zabavno, saj so nam orientacijo 
popestrili naπi ≈ROKOVNJA»I«, 
uËenci 7. razredov, ki so na temo 

Priznanja uspeπnim uËenkam 
in uËencem O© Marije Vere

Nagrajena pesem :
Aja Zajc: 

»EBELE
Vsako jutro gredo Ëebele na delo,
tako kot mi ljudje, veselo.

Nabirajo med,
ki ga ima rad vsak sladkosned. 
VËasih koga prelisiËijo 
in ga piËijo.
DrugaËe so prijazne,
polnijo panje prazne.

24 mladih iz Romunije, Bolgarije, Litve, Estonije in Slovenije je deset 
dni bivalo v kampu Alpe v Kamniπki Bistrici, raziskovalo naravne le-
pote Slovenije in okoljevarstvo.

Evropska mladina o 
okoljski problematiki

Kamniπke pravljiËne poti

prisluhnemo glasovom iz narave, 
vedno pa odidemo domov polni 
doæivetij in vtisov.

Kje smo bili? Kam bomo πe πli?
V oktobru smo obiskali Sve-

ti Miklavæ na Gori, kamor so 
nas zvabile zgodbe o zakladih 
in Turkih. V meænariji smo se 
najedli kostanja in si izdelali svoj 
moπnjiËek z zlatniki. Irena nam 
je povedala kar nekaj pravljic o 
Turkih in zakladih. V novem-
bru smo imeli izlet z naslovom 
Rokovnjaπke vragolije. Odpravili 
smo se proti slapu Orglice, pri 
Brtucevi skali pa smo se iz oËi 
v oËi sreËali s pravim rokovnja- 
Ëem, ki je bil sicer zelo podoben 
Vilku Riflu in bi prisegli, da je 
to on, Ëe ne bi bil obleËen in 

opremljen prav po rokovnjaπko. 
Irena nam je natresla v popotno 
malho kar nekaj povedk o ro-
kovnjaËih. Decembra smo se s 
prazniËnimi, boæiËno obarvanimi 
pravljicami sreËali v Budnarjevi 
domaËiji, vendar nam jo je za-
godlo slabo vreme. Letos smo se 
potepali po Motniku, kjer smo 
spoznali pravljice o motniπkem 
polæu, zgodbe Gaπparja Kriænika 
in zanimivo motniπko zgodovino. 
DelËek te zgodovine smo videli 
v muzeju pritlikavega nosoroga, 
delËek pa nam jo je odkril Joæe 
Semprimoænik. Posebno doæivet-
je nam je ponudila tudi ekoloπka 
kmetija Pr Jernejk. V Kamniπki 
Bistrici, natanËneje v Koncu, smo 
se sreËali s πkratovskimi zgod-

V Koncu v Kamniπki Bistrici smo se sreËali s πkratovskimi zgodbami, zato smo v gozdu izdelali πkratovska 
seliπËa, pri lovski koËi pa πkratovske kape.

bami, zato smo v gozdu izdelali 
πkratovska seliπËa, pri lovski koËi 
pa πkratovske kape. Otroci so se 
preizkusili tudi v plezanju po 
balvanih. V Ëetrtek, 23. junija, 
smo se πe zadnjiË pred poËitnica-
mi dobili na Kamniπki pravljiËni 
poti, ki nas je peljala v Budnar-
jevo domaËijo. Okusili smo Ëaro-
ben veËer med posluπanjem kres-
nih pravljic. Dogodka se je ude-
leæilo precejπnje πtevilo druæin. 
Organizirali smo ga skupaj s TD 
Kamnk, Alenka nam je spekla 
okusne ocvrte miπke.

Kamniπka knjiænica in Irena 
Cerar vas vabimo, da se nam 
na pravljiËnih poteh pridruæite 
jeseni. 

Breda Podbreænik

S POMO»JO ROKOVNJA»EV NA©LI ZAKLAD
ROKOVNJA»I V KAMNI©KI 
BISTRICI naredili raziskovalno 
nalogo. Tako so nas od toËke do 
toËke in nazadnje do skritega za-
klada popeljale bele rokovnjaπke 
rutice, na napaËno pot so nas 
speljevale rdeËe, vmes smo naπli 
Ëisto prava rokovnjaπka oblaËila, 
sledili sledem gozdnih æivali, se 
sreËali z æandarjem in na koncu 
dobili povabilo na rokovnjaπko 
veselico ≈FINFRANJE«.

Prijetno utrujeni smo se v po-
poldanskih urah vrnili v Kamnik 
in πele na avtobusu ugotovili, da 
smo zaklad pustili kar v skriva-
liπËu. Pa saj ga niti nismo pogre-

πali. Naπi æe-
lodËki so bili 
polni okus-
nega kosila, 
za katerega 
so poskrbe-
l i  v  Domu 
v Kamniπki 
Bistrici, misli 
pa polne pri-
jetnih vtisov 
in rokovnja-
πkih zgodb. 
Ob tej priliki 
bi se radi za-
hval i l i gor-
skemu vod-

niku Radu Nadveπniku, 
s katerim æe vrsto let 
uspeπno sodelujemo, Ju-
retu Romπaku iz Doma 
v Kamniπki Bistrici, ki 
nas vsako leto prijaz-
no sprejme in nahrani, 
letos pa πe naπim sed-
moπolcem in njihovi 
mentorici Mirjam Hri-
bernik.

M. K. 
©E NEKAJ 
VTISOV 
U»ENCEV

. . . V Kam. Bistrici 
smo odtisnili roke na 
papir. Nato smo si jih 
πli umit v izvir. Moje 
roke so zmrznile od 
mrzle vode.

Naja Justinek
... To je bila velika pustolovπ-

Ëina, saj smo bili sami v gozdu. 
Tam smo delali najrazliËnejπe 
stvari. Metali smo kamenËke, se 
oblekli v rokovnjaËe, hodili po 
strmem hribu navzdol in πe in 
πe....

Zelo mi je bilo vπeË raziskova-
ti po gozdu. Vesela sem, da sem 
priplezala do vrha, saj me je bilo 
zelo strah. Najbolj smeπno pa mi 

je bilo, ko smo drug drugemu 
dali rokovnjaπka imena na R.

Æiva ©ubelj
... Bilo me je strah, ko sem 

Ëakala v vrsti na plezanje, a ko 
sem priplezala na vrh, sem bila 
ponosna nase.

Zelo je bilo lepo. Ko smo bili 
æe na avtobusu, sem si æelela biti 
πe v Kamniπki Bistrici.

Anja ÆnidarπiË

Spredaj z leve pobudniki in organizatorji pohoda: Jan Trebuπak, Æana Drolc in skrajno desno Sergej Mi-
hajlov. V ozadju uËenci, starπi in uËiteljici neveljske πole.

Dobrodelni pohod k Sv. Primoæu
prijetno vzduπje in se zadovoljni 
odpravili v dolino. S prijavnino in 

prostovoljnimi prispevki na poti 
smo zbrali 132 evrov, ki jih bomo 

namenili otrokom ulice afriπke 
dræave Ruanda (http://junior.si/
junior-ambasador).

Sergej, Jan, Æana in  
Andreja Modrijan
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Pa so konËno tu. Teæko priËakovane in zasluæene poletne poËitnice. Ju-
huhu! Za mlajπe in malo starejπe dobra dva meseca prostega Ëasa, zabave 
in lenarjenja, s πolskimi knjigami v kotu in dogodivπËinami na vidiku. Za 
marsikatere starπe pa se v poletnih dnevih postavlja vpraπanje, kam po-
slati otroka v dopoldanskem Ëasu, ko je πe vedno na dnevnem redu sluæba, 
do dopusta pa πe kar nekaj dni. V vroËem poletnem dopoldnevu smo v 
Kamniku naπli kar nekaj odliËnih moænosti za preæivljanje nepozabnih 
poletnih dni, najbolj æivahno pa je prav gotovo na bazenu in odbojkarskih 
igriπËih Pod skalo. 

Odbojkarski tabor na mivki
Odbojkarski klub Kamnik se je letos prviË odloËil, da organizira 

otroπki tabor odbojke na mivki na kamniπkem igriπËu Pod skalco. 
Æelja je bila, da bi za odbojko navduπili Ëim veË otrok, ki πe niso 
v odbojkarskem klubu, seveda pa so poskrbeli tudi za otroke, ki so 
æe vËlanjeni v klub, s katerimi intenzivno gradijo na napredku pri 
igri odbojke. 

Æiva Cof, vodja 
odbojkarskega ta-
bora, ni priËakova-
la takπnega odziva. 
V tabor se je vpi-
salo kar 54 otrok, 
ki trenirajo v πtirih 
skupinah s petimi 
trenerji. V skupine 
so razdeljeni glede 
na starost in zna-
nje odbojke. Dan 
je razdel jen na 
trening odbojke na 
mivki, vmes pa se 
dogajajo πtevilne 
πportne igre. Otroci tekmujejo za Calcitov pokal, kjer se izbira naj-
boljπa ekipa v vseh πportih. Igrajo med dvema ognjema, nogomet na 
mivki, πtafetne in vodne igre, po asfaltu riπejo maskote. Po kosilu 
gredo otroci na bazen, kjer se v sproπËenem vzduπju prosto zabavajo. 
Tabor poteka vsak dan od 9. do 15. ure. Za letoπnje leto so se v OK 
Kamnik odloËili le za en teden organiziranih poËitniπkih aktivnosti, æe 
sedaj pa za naslednje leto obljubljajo razπirjen tabor, ki bo vsebinsko 
in Ëasovno πe bogatejπi. Pobuda za otroπki odbojkarski tabor se je 
porodila v klubu, starπi in otroci pa so jo sprejeli z navduπenjem. 
Ravno zaradi prave kombinacije med πportom in druæenjem prijate-
ljev se marsikdo popoldan sploh ne æeli odpraviti domov. 

Teo, Neli Tajda: 
Na tabor smo pri-
πli predvsem zato, 
ke smo se æeleli 
zabavati skupaj s 
prijatelji tudi pri 
odbojki na mivki. 
Vsi trije treniramo 
odbojko v dvorani, 
na mivki pa je bolj 
za hec. Super za-
bavno. Na taboru 
se druæimo z ve-
liko prijatelji in z 

dogodivπËinami πe popestrimo poËitniπki dan. Vsem je odbojka naj-
ljubπi πport. Midve, Neli in Tajda, sva tudi dræavni prvakinji v mali 
odbojki v starostni skupini do 13 let in odhajava po tem taboru πe 
na poletni odbojkarski tabor na Krk, Teo pa se æe veseli poËitnic z 
druæino v Kaliforniji, πe posebej æe odπteva dneve do Disneylanda.

Liza,  Lucija , 
Bor: Odbojke ne 
treniramo, am-
pak bi se jo radi 
tukaj na taboru 
nauËili bolje ig-
rati. Na taboru 
je zelo zabavno, 
druæimo se s pri-
jatelji. Najboljπe 
pride po treningu 
na mivki, saj se 
gremo kopat na 
bazen. VπeË so 
nam tudi razno-
razne igre, poleg 
odbojke igramo tudi med dvema ognjema ali koπarko in nogomet. 
Tudi kosilo je odliËno.

K a j a ,  N i n a , 
Daπa in Anja: Pri-
πle smo, ker rade 
igramo odbojko. 
N a  s o n c u .  P a 
vπeË nam je, ker 
se gremo potem 
v bazen osveæit. 
Nina pravi, da je 
tukaj zato, da Kaji 
teæi. Ne predstav-
ljamo si tedna, 
da ne bi igrale 
odbojke, Ëeprav 
nismo vËlanjene v 
odbojkarski klub. 
Zato je tukaj su-
per. Odbojka na 
mivki je drugaËna kot na trdi podlagi, na koncu pa se sprostimo 
v bazenu. Po taboru gremo s starπi na morje, kjer bomo zagotovo 
tudi igrale odbojko.

Poletna osveæitev na kamniπkem bazenu
Plavalni klub Kamnik æe nekaj let zapovrstjo organizira plavalne 

poËitnice na kamniπkem bazenu.

Alenka, Anæe in Iris: Priπla sva æe v ponedeljek z Anæetom, danes 
sva pripeljala πe Iris. Koristim πe lanskoletni dopust. Na bazenu nam 
je zelo vπeË. Vreme je krasno, voda v bazenu Ëista in topla, smo 
aktivni v naravi. Otroka uæivata v malem bazenu, kaj hoËeπ boljπega. 
Na bazen prihajamo kar pogosto, saj je prijetna πportna popestritev 
vsakdanjiku, bazen je blizu in cenovno zelo ugoden. 

M o n i k a  i n 
Nika: Odkar so 
se zaËele poËitni-
ce, na bazen pri-
hajava vsak dan. 
Tu se poËutiva 
odliËno. Bazen je 
dovolj velik, tudi 
voda je dovolj 
topla, na bazenu 
je veliko otrok, 
tudi najinih pri-
jateljev. Navduπe-
ni sva nad igrali 
na bazenu in nad 
okusnimi sokovi 

v lokalu, pa tudi nad vstopnino, ki je ugodna. Tukaj bova preæiveli 
vse poletje, vmes greva tudi na morje s starπi in v kolonijo.

Martin in Jaka: 
Danes sva priπla 
na kamniπki bazen 
iz Gornjega Grada, 
saj morava izkori-
stiti darilni vstop-
nici , ki sva jih 
prejela za rojstni 
dan. Tudi drugaËe 
prideva nekajkrat 
na leto s prijatelji. 
Bazen tukaj nama 
je zelo vπeË, tudi 
temperatura vode 
je ravno pravπnja 
za osveæitev. Vedno se lahko dobro naplavava, vstopnina je zelo 
poceni, na voljo pa so tudi igriπËa. Med poËitnicami bova predvsem 
πportno uæivala doma. 

Lara, Lucija 
in ©pela: ©pela 
in Lara priha-
jata na bazen 
s k o r a j  v s a k 
d an ,  s a j  s t a 
doma v bliæini 
bazena, Lara 
pa je povabila 
πe Lucijo, ki je 
pri njej na obis- 
ku. VπeË nam 
je, da se lahko 
na kamniπkem 

bazenu zares naplavaπ, v vodi nam ni vroËe. Na bazenu nam ni 
nikoli dolgËas, ves Ëas se nekaj dogaja. Tukaj imamo druæbo in se 
lahko ‘znorimo’.

Z æogo na mivki in v bazenu se je zabavala 
BOJANA KLEMENC 

AKTIVNE POLETNE PO»ITNICE NA IGRI©»U IN V BAZENU

Plavalni uËitelj Luka (na sliki v bazenu) pouËuje kamniπke otroke 
v okviru poletnih poËitnic æe πesto leto. Zaupal nam je, da se veliko 
otrok vraËa k plavalnim poËitnicam. Vsako leto se æe stalni skupini 
pridruæi nekaj novih ljubiteljev vodnih aktivnosti. Luka skrbi za 
prvo skupino, skupino z najboljπim plavalnim predznanjem, kjer 
se uËijo nekaj plavalnih tehnik, od prsnega, kravla do hrbtnega 
plavanja. Na koncu plavalnih poËitnic udeleæenci tekmujejo za zla-
tega delfinËka, najviπje priznanje, ki ga osvojijo, ko preplavajo 50 
metrov bazena prsno, 50 metrov v kravlu ter 50 metrov hrbtno 
v toËno doloËenem Ëasu. Z otroki izboljπujejo plavalno tehniko in 
gradijo na plavalni kondiciji. Plavalne poËitnice vkljuËujejo dnevno 
varstvo, plavalni del s pogovorom, ogrevanjem, sproπËenim plava-
njem in uËenjem plavalnih tehnik. Vmes imajo seveda tudi malico 
in poËitek. Najmlajπa udeleæenka je trenutno stara 3 leta in pol, 
najstarejπi ima 12. 

Vlado VuËko, vodja kamniπkega bazena in plavalnih teËajev, æe 
od malih nog poletja preæivlja na kamniπkem bazenu. Druæenje na 
bazenu je bilo vedno imenitna popestritev poletja, za plavalce, ki so 
se vso sezono vozili na treninge v Ljubljano ali Kranj, pa najboljπi 
trening pred domaËim pragom. Vlado zatrjuje, da je celoten bazen-
ski kompleks za Kamnik zares pomemben, razveseljujejo tudi πtevilo 
obiskov, saj se je lansko sezono prviË ponovilo πtevilo kopalcev, ki 
so ga poznali pred letom 1991. V zadnjih letih je bazen dobil lepπo 
podobo, prihodnjo sezono jih Ëaka le πe zamenjava tlakovcev ob ba-
zenu, zato so upravljavci zelo hvaleæni ObËini Kamnik za posluh in 
pomoË pri ohranjanju bazena. Obisk bazena je odvisen od vremena. 
Vlado pripomni, da πe pred desetimi leti obisk ni bil toliko pogojen 
z vremenom, saj je bilo veliko ljudi na bazenu tudi ob oblaËnem 
vremenu. Obiskovalci se vraËajo, veliko jih je na bazenu skoraj vsak 
dan, mnogi kliËejo Plavalni klub Kamnik æe aprila, kdaj se bo bazen 
znova odprl. Vlado VuËko si prizadeva, da bi v prihodnje uspeli 
odpreti kopalno sezono æe maja, saj je zanimanje tako s strani πol 
kot tudi rednih kopalcev. Letos so zabeleæili izreden obisk πolarjev, 
saj je v juniju zaplavalo v bazenu veË kot 400 uËencev. 

Kamniπki bazen bo odprt vsak dan do konca avgusta. Vodna za-
bava je zagotovljena tako za mlade kot starejπe obËane.
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Vajini naËrti za prihodnost?
Leon: Tudi v prihodnosti se bom ukvarjal s triatlonom, ker mi je 

vπeË in ker ga zdruæujejo tri povsem razliËne discipline.
Domen: Tudi jaz se bom ukvarjal s triatlo-

nom, saj mi je ta πport odgnal mojo astmo in 
spoznal sem veliko novih prijateljev.

Kakπna pa je prehrana odraπËajoËega πport-
nika?

Leon: Moja starπa mi dostikrat govorita, kaj 
moram jesti in kaj naj jem bolj malokrat. Vsi 
njuni nasveti so seveda meni v korist, vendar 
jih tudi ne upoπtevam vedno, ker imam neka-
tere stvari preveË rad, drugih pa sploh ne.

Domen: Zaenkrat πe ne pazim na hrano, 
saj jem tisto, kar mi paπe. Razen pred tekmo, 
ko moram paziti, da jem hrano, ki mi med 
tekmo ne dela teæav.

©tevilni vrstniki vama verjetno zavidajo, da 
lahko pojesta neomejeno Ëokolade, sladoleda?

Leon: No nekateri mi, drugi pa ne. Vseeno 
pa ne pojem veliko Ëokolade, ker sem zelo 
≈sit« po njej. »eprav kakπen griæljaj ni odveË, 
saj so treningi æe teæki.

Domen: »okolado imam zelo rad, ampak 
jo pojem bolj malo, da se ne bi zredil. Prav 
tako tudi sladoled. 

Sklepam, da si v prihodnosti æelita delati na 
podroËju πporta?

Leon: Sedaj πe ne vem ali bom po poklicu 
karkoli v zvezi s πportom. Definitivno pa se bom s πportom ukvarjal, 
dokler se bom lahko.

Domen: Ne vem πe ali bom po poklicu πportnik ali ne. Vem le to, 
da se bom v prihodnosti vedno ukvarjal z njim. 

Leon

OdliËni doseæki mladih 
tekaËev v Gorenji vasi

25. junija je v Gorenji vasi − Poljane potekalo 6. mednarodno tekmova-
nje v gorskih tekih za mladince/mladinke (6. WMRA International Youth 
Challenge), vzporedno pa πe lokalna tekma za deklice/deklice (U8-U16).

Med 92-imi tekaËi so se ponovno odliËno odrezali najmlajπi tekaËi 
KGT Papeæ. V kategoriji deËki /de-
klice (U10- 850 m) je kljub padcu 
zmagala Tjaπa »iroviÊ, 4. − 5. mesto 
sta pritekli Ela in Tjaπa UrπiË, Maja 
UrπiË je bila trinajsta. Pri deËkih pa 
sta pokal in zlata medalja pripadla 
Igorju CosiËu, bronasta medalja pa 
Mihi Podbregarju. Na 7. mestu je bil 
Uroπ Burja, Rok Podbregar pa na tri-
najstem. V kategoriji deËki (U12 − 
850m) je suvereno zmagal Klemen 
Golob, 4. − 5. mesto sta zasedla 
Matej ©lebir in Luka Burja. Tudi v 
kategoriji deËki (U14 − 1,9 km ) sta 
zmagovalni pokal in zlata medalja 
pripadla Uroπu »iroviÊu. 

V krasnem sonËnem dopoldnevu 
so razpoloæenje dvignile tudi od-
liËne uvrstitve slovenskih mladink, 
saj je med 38 mladinkami iz 13 dræ-
av zmagala Lea Einfalt, bron pa je 
pritekla Katja Stanonik (ekipno so 
dosegle 2. mesto). Med mladinci je 

v konkurenci 60 tekaËev zmagal Poljak Rafal. V slovenski reprezentanci je 
tekel Anæe BoæiË (KGT Papeæ) in kot tretji Slovenec dosegel 32. mesto. 

Veselimo se doseækov naπih tekaËev!
MIRA PAPEÆ 

Matic  
in Denis

Matic Slabe in Denis MiliÊ 
sta na dræavnem prvenstvu 
Slovenije za starejπe mladin-
ce dosegla odliËni uvrstitivi. 
S taktiËnim tekom na 5000 
metrov je Matic Slabe dose-
gel 2. mesto in Denis MiliÊ 3. 
mesto. »estitamo!

MIRA PAPEÆ 

V Luksemburgu so prejπnji 
konec tedna izærebali nasprotni-
ke æenske in moπke ekipe Calcit 
Volleyballa v letoπnjih Evropskih 
Pokalih. KamniËani bodo nastopili 
v drugem kakovostnem tekmova-
nju, KamniËanke pa v tretjem. 
Æreb tokrat kamniπkim ekipam 
ni bil posebej naklonjen, ne s tek-
movalnega in tudi ne s finanËnega 
vidika. Moπki so v prvem krogu 
Pokala CEV za nasprotnika dobili 
ekipo Halen iz Belgije, v prime-
ru poraza (Pokal Challenge − 3. 
krog) ali zmage pa bodo po vsej 
verjetnosti zopet dobili prav eno 
izmed belgijskih ekip. 

To sta brata Obreza. Leon se je vpisal na kamniπko gimnazijo, Domen 
gre jeseni v sedmi razred O© Stranje. Oba sta pridna uËenca, izredno 
prijetna najstnika, disciplinirana in uspeπna πportnika.

Leona je s triatlonom 
spoznal Grega Zore, sedaj 
njegov trener. Povabil ga je 
na kamniπki bazen, da se 
preizkusi v plavanju. Spo-
znal ga je za nadarjenega. 
Domen, njegov takrat ko-
maj petletni bratec, je z 
roba bazena opazoval po-
gumnega starejπega Leona. 
Æe takrat se je odloËil, da 
bo πel po njegovih stopi-
njah. Fanta sta s starπi po-
gosto hodila po hribih in 
kolesarila. OdloËitev tega 
dne na bazenu je bila usodna. Od takrat dalje sodelujeta na skoraj 
vseh triatlonskih tekmah po Sloveniji in pogosto tudi preko meja. 
Starπa sta jima bila æe takrat zgled, pozneje motivatorja. To nalogo 
so potem prevzeli trenerji triatlona. Najprej Nataπa Planko, nato 
Tomaæ Planko, Aleπ Suπnik in danes Grega Zore. Leon in Domen sta 
jim zelo hvaleæna, saj je triatlon njuno veliko veselje.

Danes je triatlon æivljenjski slog druæine Obreza. Vsako tekmo iz-
koristijo tudi za druæinski izlet, spoznavanje novih krajev, ljudi, zna-
menitosti. Ta naËin æivljenja jih povezuje kot druæino in jim daje nove 
poglede. In nenazadnje − æivijo aktivno, zdravo, zanimivo. 

Leonu in Domnu smo zastavili tudi nekaj vpraπanj, da jih bolje 
spoznamo:

Ali vama ob πoli in πportu ostane sploh πe kaj Ëasa za druge aktiv-
nosti?

Leon: Da, poleg πole in πporta mi ostane tudi Ëas za ostale stvari, 
kot so igranje koπarke, odbojke, nogometa,... Ko pridem iz πole, nare-
dim nalogo, se nauËim nato grem malo na zrak in na koncu odidem 
πe na trening, ki se ga najbolj veselim.

Domen: Tudi meni po πoli zaenkrat ostane kar nekaj prostega Ëasa. 
Najprej vedno naredim nalogo nato pa grem igrat koπarko, nogomet, 
tenis in seveda tudi raËunalniπke igrice... Nato grem na trening kjer 
mi je zelo vπeË, saj se veliko zabavamo.

Kako usklajujeta vse obveznosti? »esa se najbolj veselita med po-
Ëitnicami?

Leon: Ja na prvem mestu je πola. To mi tudi starπa ves Ëas go-
vorita in do sedaj mi gre zelo dobro v πoli kot na triatlonu. Med 
poËitnicami se najbolj veselim treningov, saj imam zelo dobre pri-
jatelje in odliËnega trenerja. Pa seveda veË prostega Ëasa in uæivanja 
na morju.

Domen: Na prvem mestu mora biti tudi zame πola in potem vse 
drugo! Med poËitnicami zelo rad teËem in kolesarim ob morju. 
Plavam pa rajπi v bazenu.

Kateri πportni doseæek vama je ostal najbolj v spominu? 
Leon: Najboljπi doseæek, ki mi je ostal v spominu, je iz leta 2009, 

ko sem osvojil drugo mesto na IRONKIDS-u v Avstriji, in pa letos, 
ko sem konËal moj prvi sprint triatlon (750m plavanja - 20km kolesa 
− 5km teka) na drugem mestu.

Domen:Najbolj sem bil uspeπen, ko sem tekmoval v cicitriatlonu, 
saj sem bil vsakiË na stopniËkah.

IRONMAN CELOVEC IN 
IRONKIDS TER ODLI»NI 
TRISPORTOVCI

P r v o  j u l i j s k o 
nedeljo so se v av-
strijskem Celovcu 
triatlonci pomerili 
v IRONMAN raz-
dalji (3,8 km pla-
vanja, 180 km ko-
lesarjenja in 42 km 
teka). Med skoraj 
3000 tekmovalci 
so se znaπli tudi 
Trisportovci in to 
z odl iËnimi do-
seæki: Alen Kralj, 
8.57.52, Andraæ 
Vehovar, 9.09.32, 
A n t o n  © k r l e p 
11.46.25, imamo 
pa tudi dva nova 
jeklena moæa. To 
sta Klemen KoËar, 
10.47.55 in Tomaæ 
Planko, 10.49.32 
(oba na sliki).

Dan prej pa je 
potekalo tekmo-
vanje IRONKIDS. 
Na stopniËke so 
stopili mladi Kam-

niËani: Æiga Podgorπek, Jan ©krjanc, Gaja Perko, Tinkara Capuder, Matevæ 
Planko, Luka Bela KoËar, Liza UrπiË

Iz odbojkarskih vrst

Dekleta se bodo v drugem 
krogu Pokala Challenge odpra-
vile v oddaljeno Ukrajino, njiho-
ve nasprotnice pa bodo igralke 
Severnega Donetska. V primeru 
zmage se bodo pomerile s Polja-
kinjami ali Turkinjami, v primeru 
poraza pa se bodo poslovile od 
tekmovanja. Znane pa so nasprot- 
nice v Interligi. Tudi tukaj Ëaka 
KamniËanke kar naporna sezona 
(potovanja). Njihove nasprotnice 
bodo: Linz, Dunaj, Slavija Bra-
tislava in Doprastav Bratislava, 
Ujpesti Budimpeπta in Vasas 
Budimpeπta, Reka, Vukovar in 
Nova KBM Branik.

NADALJUJE SE 
TRADICIJA ODLI»NIH 
UVRSTITEV V 
ODBOJKI NA MIVKI

Mlada Igralca Calcit Volleybala 
Rok KoËevar in Pino Lenart Lah 
sta na Dræavnem prvenstvu do 
16 let, ki je konec tedna pote-
kal v Predvoru, dosegla 
πe en izjemen uspeh 
kamniπkega kluba. Med 
20 ekipami sta osvojila 
naslov slovenskih pod-
prvakov za leto 2011. V 
finalu sta bila od njiju 
boljπa Jernej Vrhunc in 
Tadej Bratina. Drugo 
mesto je na dekliπkem 
turnirju osvojila tudi 
nova Ëlanica Calcit Vol-
leyballa Eva Mori. 

17. julija bo v Kam-
niku potekalo Dræavno 
prvenstvo do 23 let, na 

katerem bodo tudi kamniπke eki-
pe ciljale visoko!

MOBITEL HIT POKAL 
Na Radiu Hit so se letos od-

loËili, da prekinejo s serijo tur-
nirjev, ki so jo uspeπno organizi-
rali kar nekaj sezon, a da hkrati 
preskoËijo stopniËko viπje in da 

NEUGODEN ÆREB ZA EKIPI 
CALCIT VOLLEYBALLA

Mobitel Hit Pokal. Foto: Radio Hit.

organizirajo prvo rekreativno 
Dræavno prvenstvo v odbojki 
na mivki, ki ga je potrdila tudi 
Odbojkarska zveza Slovenije, iz-
peljal pa Calcit Volleyball. 

Tekmovanja v Domæalah se je 
udeleæilo 17 moπkih in 6 æenskih 
ekip iz vse Slovenije, Radio Hit 
pa je kot ponavadi poskrbel za 
pester spremljevalni program, ki 
se ga ne bi sramovali niti naj-
veËji slovenski turnirji v odbojki 
na mivki. Na koncu je pri moπkih 
zasluæeno slavila ekipa Old Boys 
3 v postavi Mitja Koprivec, Bojan 
»ernaË, Gregor Kumer in Matej 
©korjanc, pred ekipo Haus Vork- 
ing in Majaron, Ëetrta pa je bila 
naj trofejnejπa ekipa preteklih 
Hitovih sezon ekipa Cico team. 
Pri dekletih je slavila ekipa PTT 
(Petra Iskra, Tjaπa VidiË in Tina 
Bukovec) pred ekipo Simtro in 
ekipo Smash. CICO1.

Prijetna najstnika  
in uspešna športnika 

Tjaπa »iroviÊ, zmagovalka v ka-
tegoriji U10, proti cilju.

Uspeπni tekaËi KGT Papeæ so bili tudi glasni navijaËi.

Rok KoËevar in Pino Lenart Lah, državna 
podprvaka na odbojki na mivki.

Obvestilo o poletnem obratovalnem Ëasu 
(od 1. julija do 31. avgusta):

MatiËna knjiænica Kamnik, Ljubljanska 1, Kamnik
Tel. 01 831 12 17, mkk@kam.sik.si
Ponedeljek, torek, sreda: od 13.00 do 19.00
»etrtek, petek: od 9.00 do 15.00
Sobota ZAPRTO!

Knjiænica ©marca, Trg padlih borcev 2
Tel. 839 43 11, 839 43 12, tatjana.tratnik@kam.sik.si
Ponedeljek, torek: od 14.00 do 19.00
»etrtek: od 9.00 do 15.00
Sreda, petek, sobota: ZAPRTO

Knjiænica Komenda, Glavarjeva 37, Komenda
Tel. 834 32 98
Ponedeljek od 15.00 do 19.00
torek in petek: od 9.00 do 15.00
Sreda, Ëetrtek in petek: ZAPRTO

Domen



138. julij 2011NA©A DRUÆENJA OB ©PORTU IN REKREACIJI

SLABE RAZMERE NA 
MAKALUJU 

Makalu (8481 m, peti najviπji vrh sveta) je za Slovence pomemben hi-
malajski vrh, saj so slovenski alpinisti s prvenstvenim vzponom preko nje-
gove juæne stene leta 1975 dokazali, da sodijo v sam svetovni vrh. Marjan 
Manfreda pa je bil prvi na svetu, ki se je na ta osemtisoËak povzpel brez 
dodatnega kisika. V tej odpravi, ki je bila uradno πe jugoslovanska (VI. 
JAHO = jugoslovanska alpinistiËna himalajska odprava), je sodeloval tudi 
KamniËan Bojan Pollak, ki je dosegel viπino 8020 m.

Letoπnja odprava v organizaciji PZS, ki je imela Ëasu in razvoju alpiniz-
ma primerne cilje, med katerimi je bil najpomembnejπi preplezati 3000 m 
visoko zahodno steno v alpskem stilu, je na pot odπla 4. aprila, vrnila pa 
se je 2. junija. Vodil jo je Ëlan kamniπkega AO Marko Prezelj. V njej so bili 
πe Rok Blagus (AO Ljubljana-Matica) Luka LindiË (AO Celje-Matica) Boris 
LorenËiË (AO APD Kozjak Maribor) in AmeriËana Steve House in Scott 
Boughton, ki je bil tudi zdravnik odprave. 

Med pristopom so se za aklimatizacijo povzpeli na 6476 m visoko Mero. 
V bazni tabor (4850 m) so poleteli s helikopterjem, pri tem je izginilo (bilo 
odtujeno) nekaj opreme in hrane. Za aklimatizacijo so se povzpeli πe na 
6682 m visoki vrh. Æal pa je bilo to sezono vreme zelo muhasto (veliko 
sneæenja in vetra) in je prepre-
Ëilo uresniËitev zastavljenih ci-
ljev, ki so zaradi svoje skrajne 
zahtevnosti potrebovali daljπe 
obdobje lepπega vremena.

House in Prezelj sta najprej 
preËila greben »ago. Nato sta 
opravila prvi vzpon v steni za 
zadnjo aklimatizacijo in sez-
nanitev z razmerami. Ker sta 
plezala v alpskem slogu, sta 
vedela, da veË ko πe enkrat ne 
bosta mogla resno vstopiti v 
steno. Priplezala sta do viπine 
7000 m in zaradi sneæenja in 
moËnega vetra sestopila. Pri 
ponovnem poskusu pa sta 
zaradi kamnitega plazu in 
sneæenja obrnila na 6600 m. 
Blagus, LindiË in LorenËiË so po 
Kukuczkovi varianti in naprej 
po normalni smeri najprej dvakrat priπli na Makalu La (7400 m), Blagusu in 
LindiËu pa nato πe do viπine 8200 m, a so morali zaradi neugodnih razmer 
obrniti. Prezelj in House sta na koncu poskusila priti po normalni smeri 
na vrh, vendar sta zaradi moËnega vetra obrnila na T2. Po prihodu v bazo 
sta πe ponoËi odπla na pomoË 33-letni ©vicarki Joelle Brupbacher, ki je 
omagala na Makalu La, vendar sta na T2 izvedela, da ji ni veË pomoËi.

BOJ»

V petek in soboto, 24. in 25. 
junija, se je na kamniπkem baze-
nu zbralo 200 vaterpolistov vseh 
generacij iz Slovenije in Hrvaπke, 
28 vaterpolistov pa je s tem do-
godkom zakljuËilo vaterpolo pla-

valno πolo. V dveh dneh se je na 
kamniπkem bazenu odigralo 20 
tekem, zaradi slabega vremena v 
petek je kadetska reprezentanca 
Slovenije πla domov æe po do-
poldanskem treningu in pikniku. 

Æe 29. prireditev PD Kamnik 
≈Dan Kamniπkih planin« se je 

Calcit Volleyball je v zaËetku poËitnic organiziral enotedenski od-
bojkarski tabor na mivki v Kamniku. Tabora se je udeleæilo preko 50 
otrok, za katere je skrbelo πest trenerjev domaËega kluba. Poleg tre-
ningov odbojke so mladi odbojkarji in predvsem odbojkarice plavali 

ODBOJKARSKI TABOR NA MIVKI JE SUPER!!!
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in se hladili v bazenu ter se merili v raznih spretnostnih in drugih 
igrah. Tabor je odliËno uspel, tako da æe naËrtujejo novega, πe prej 
pa jih Ëaka tradicionalni odbojkarski tabor na Krku. Sezona 2011/12 
bo πe kako naporna, saj so bili letoπnji rezultati zares vrhunski in 

jih bo teæko ponovno doseËi. A z izjemnim trenerskim teamom in 
nadebudnimi odbojkarji je vse mogoËe.

CICO1.

Med plezanjem v zahodni steni Maka-
luja

Med tridnevnim preËenjem grebena Chago.

Marko Prezelj, Boris LorenËiË, Rok Blagus, Luka LindiË in Steve  
House. (Foto Marko Prezelj)

Tik pred zaËetkom popoldanske-
ga dela programa se nas je tudi 
vreme usmililo in z manjπo za-
mudo so πli v vodo rekreativci iz 
Ljubljane, Radovljice in Kamnika, 
za njimi udeleæenci mednarod-

nega turnirja U 12, mladeniËi iz 
Opatije, Kopra, Kranja in Kamni-
ka so na prireditvi sodelovali oba 
dneva, pokazali so cel kup lepih 
akcij in golov. Petkovo druæenje 
je popestrila glasbena skupina 

Midlle finger. 
Sobotno jutro nas je razveseli-

lo z jasnim vremenom, program 
so nadaljevali deËki U 12, za nji-
mi so πli v bazen fantje letnika 
2000, ki so odigrali 5 tekem v 

malem vaterpolu, za 
njimi so se v pol-
finalu slovenskega 
poka la pomer i l i 
mlajπi kadeti, ki so 
pokazali visok nivo 
igranja vaterpola. 
Po polfinalu se je 
odvijalo streljanje 
petmetrovk, med 12 
fanti je bil najbolj 
natanËen KamniËan 
Kristijan Burger. So-
botno druæenje ni 
potekalo le v baze-
nu, na ploπËadi smo 
imeli pravi piknik, 
za laËne æelodËke 

so poskrbeli starπi igralcev VD 
Kamnik, organizirali smo tudi 
sreËelov. Popoldan sta nas ob 
bazenu zabavala Tony Tuhinjski 
in Veseli Podgorci. »eprav je 
prireditev bolj druæabnega zna-

Ëaja smo dobili tudi zmagovalce. 
Mednarodni turnir deËkov U 
12: 1. Opatija, 2. Triglav, 3. Kam-
nik, 4. Koper, U 10: 1. Triglav,  
2. Koper, 3. Kokra, 4. Kamnik, 
5. Ruπe, 6. Branik. Pokal U 15: 
1. Triglav, 2. Koper 3. Kamnik, 
4. Kokra., Rekreacija masters 
1: 1. Kamnik, 2. Mroæi, 3. Obla 
gorica. Priznanja zmagovalcem 
je podelil æupan obËine Kamnik 
Marjan ©arec, protokolarni del 
sta popestrila nastop kamniπkih 
maæoretk in stranjska godba. 18. 
dan vaterpolistov je za nami po 
zaslugi zvestih privræencev vater-
pola in njihovih prijateljev, saj je 
potrebno za uspeπno prireditev 
ærtvovati kar nekaj ur prosto-
voljnega dela, tako velja zahvala 
vsem njim in pa pokroviteljem, 
brez katerih v teh kriznih Ëasih 
ne bi uspeli. 

DARE

Praznik vaterpolistov na kamniπkem bazenu

Tradicionalno druæenje ob ≈brcanju okroglega usnja«
Na O© Frana Albrehta smo 8. junija ponovno pripravili 

nogometno sreËanje med uËenci in uËitelji. Tovrstno sre-
Ëanje postaja æe tradicionalno, letos deseto po vrsti. PrviË 
smo se pomerili leta 2002, v letu, ko je naπa SLO nogomet-
na reprezentanca prviË igrala na svetovnem prvenstvu, ki 
se je takrat odvijalo v Juæni Koreji in na Japonskem. 

Tako uËenci kot uËitelji v svoji borbenosti na nobeni 
tekmi nismo pozabili na ≈fair play«. Tudi letos smo v 
igri uæivali in se trudili, da gledalcem, naπim uËencem in 
uËiteljem, na polni tribuni ni bilo dolgËas. Na koncu smo 
rezultatsko zmago zabeleæili uËitelji z razliko dveh golov. 
Vendar, kot vedno poudarjamo, na takπnih tekmah rezultat 
ni v ospredju. Pomembneje je druæenje ob πportu, uæivanje 
v nogometni igri ter tvorjenje in utrjevanje dobrih odno-
sov med uËenci in uËitelji. V tem smo bili vsi zmagovalci. 
V naslednjem letu 2012, letu evropskega prvenstva v no-
gometu, se ponovno pomerimo. 

SLEVEC Z.

SreËanje ljubiteljev Kamniπkih planin
odvijala v nedeljo, 26. junija, na 
Kamniπkem sedlu. 

Æe v soboto zveËer je imel 
Cene Griljc zanimivo predava-

nje o svojih do-
æivetjih v hribih 
v razliËnih kon-
cih sveta - od 
domaËih, pa do 
Himalaje, Juæne 
in Severne Ame-
r ike ,  Evrope , 
Rusije. V nede-
ljo dopoldne pa 
se je osrednje 
prireditve na 
Kamniπkem se-
dlu udeleæilo veË 
kot 150 planink 
in planincev, ki 
jih okoliπki vr-
hovi niso zvabi-
li k sebi ali pa 
so se z njih æe 
vrnili. 

Program je bil bogat. V njem 
so sodelovali najstarejπe slovensko 
pevsko druπtvo Lira, harmonikar 
Denis Kregar in duet vokalne 
skupine Veronika. NavzoËe so 
nagovorili predsednik PD Kam-
nik Ivan Resnik, podpredsednik 
PZS Tone Tomπe, tudi podæupa-
nja pobratenega avstrijskega me-
sta Trofaiach Inge Pongratz - in 
to v slovenπËini. Na prireditvi so 
bila podeljena tudi KnafelËeva 
priznanja markacistom Slavku 
Bodljaju iz PD Kamnik, Rudiju 
Vaπlu iz PD Ruπe in Dragu Po-
kleku iz PD Lisca Sevnica. Irena 
MuπiË je predstavila rezultate 
literarnega razpisa za osnovne 
πole ≈Kaj bi povedal moj gojzar, 
Ëe bi znal govoriti«. Najboljπi 
trije (Nejc Hribar, Erika Tonin 
in Matej Traven) bodo dobili 
za nagrado knjigo Jane Remic 
≈Zgodbe za male planince«. 

BOJAN POLLAK

V bogatem spremljevalnem programu sreËanja planink in planincev na Kamniπkem 
sedlu so sodelovali najstarejπe slovensko pevsko druπtvo Lira, harmonikar Denis Kregar 
in duet vokalne skupine Veronika (na sliki spredaj).
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Zakon ulice
Zadnji vikend sem preæivel v centru Ljubljane, na festivalu uliËne-

ga gledaliπËa Ana Desetnica. Del festivala ste lahko videli tudi na 
kamniπki ©utni. Hvala vsem obiskovalcem, ampak to ni tema tega 
pisanja. Prav tako to pisanje ni reklama za ljubljanskega æupana, ne 
morem pa mimo dejstva, da je njemu in njegovi ekipi uspelo v nekaj 
letih osrednji del Ljubljane spremeniti v peπcem, lokalom in manj-
πim trgovinam prijazno okolje. Potem je kakrπnakoli prireditev, ki si 
vzame prostor med temi z glavo (in veliko denarja, vem) urejenimi 
povrπinami, samo πe jagoda na smetani. 

»e ne moremo metati jajc v prave politike, jih dajmo vsaj v igralce - v 
najnovejπi uliËni produkciji KD Priden moæic z naslovom D POLITIK na 
festivalu uliËnega gledaliπËa Ana Desetnica na ljubljanskih ulicah.

Minule podobe Kamnika
Glavni trg r II. del 
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Nagradna bralna akcija v MatiËni knjiænici Kamnik

PoËitniπka bralna 
pustolovπËina za vso druæino 

Æe sedmo leto v naπi knjiænici poteka Poletno druæinsko branje. To 
je nagradna akcija, ki je namenjena spodbujanju druæinskega branja, 
zato v njej sodelujejo otroci skupaj s svojimi starπi, starimi starπi ... 
Vsako leto se nam pridruæi veË druæin, ki cenijo branje in ga tako 
vpletejo v svoj druæinski vsakdanjih ter vzgojo. Tako starπi skozi igro 
in predvsem svoj zgled pomagajo otrokom pri oblikovanju pozitivnih 
bralnih navad in jim na πiroko odprejo pot k laæjemu opismenjevanju 
v πoli. Ne smemo zanemariti πe Ëustvene plati skupnega druæenja ob 
knjigah, slikanicah, domiπljiji, pustolovπËini, ki je dosegljiva vsem, ne 
glede na status, denar, sluæbo, Ëas ... 

Poletna bralna akcija traja od 1. julija do 31. avgusta. Vpis je na pi-
onirskem oddelku, kjer prejmete tudi bralne zemljevide za beleæenje 
prebranih knjig. Izpolnjene bralne zemljevide zbiramo v knjiænici do 
6. septembra. Za sodelovanje v bralni akciji morajo otroci prebrati 
vsaj 15 leposlovnih ali pouËnih knjig, slikanic (predπolski otroci). 
Odrasli naj preberejo vsaj 5 knjig. Otroci in odrasli boste za vsako 
prebrano knjigo prejeli æig Veronike ob vraËilu knjig pri informa-
torju na oddelku. Sami pa boste v krogec vpisali avtorja in naslov 
knjige. Za vaπe bralne utrinke, risbice, razmiπljanja in bralne izkuπnje, 
ki ste jih doæiveli ob prebiranju in pogovarjanju o prebranih knjigah, 
boste πe posebej nagrajeni. Vse druæine in πe posebej otroci prejmejo 
priznanja in nagrade na skupnem dogodku s pijaËo, jedaËo in plesom 
ter obilo zabave, kar se bo zgodilo septembra. Zapomnite si poletje 
po tem, kaj ste brali in ne morda le po tem, kje ste ali niste bili!

RAZSTAVA OKO KAMNIKA 
ZGODBE BO POPESTRILA 
POLETNI UTRIP MESTA

»lani Foto kluba Kamnik bomo letos v avgustu na Glavnem trgu v Kam-
niku spet postavili fotografsko razstavo na prostem Oko Kamnika. Naslov 
letoπnje razstave je OKO KAMNIKA ZGODBE. 

Fotografi, vsi Ëlani Foto kluba Kamnik, bodo s serijami 5-15 fotografij na 
izviren naËin predstavili zgodbo, povezano s Kamnikom in okolico, ki si jo 
bodo sami izbrali. Zavedamo se dejstva, da je zgodbo veliko laæje prikazati 
s serijo vsebinsko zakljuËenih fotografij, kot pa zgolj z eno samo fotografijo 
(kot je bilo to v navadi pri prejπnjih projektih Oko Kamnika), ki velikokrat, 
kljub estetski dovrπenosti, v vsebini ne doseæe sporoËilne moËi, ki jo ima 
serija vsebinsko povezanih fotografij. To potrjujejo tudi razstave priznanih 
fotografov, ki svoje delo velikokrat predstavljajo v serijah, pa naj gre za 
umetniπko (avtorsko) ali reportaæno fotografijo.

S to pomembno spremembo glede na prejπnje razstave, æelimo, kot vsako 
leto, dvigniti raven razstave v vsebinskem smislu. Po drugi strani pa s temat-
sko πiroko zastavljenim projektom dajemo moænost vsakemu posameznemu 
avtorju, da se osredotoËi na podroËje, ki ga najbolj obvlada in zanima. 

Nadejamo se, da bomo preko svojih Ëlanov, ki si izkuπnje nabirajo na do-
maËih in tujih fotografskih nateËajih, ponovno pripravili zanimiv in uspeπen 
projekt, ki bo med poletjem za nekaj Ëasa popestril mesto. Za dodatno 
usmerjanje in nasvete avtorjem med pripravo serije bo skrbel umetniπki 
vodja projekta Simon Podgorπek, ki je æe zakljuËil fotografsko πolanje v 
Varπavi, trenutno pa obiskuje 3. letnik visokoπolskega πtudija fotografije 
na Visoki πoli za storitve. Verjamemo, da bo to πe dodatno dvignilo raven 
konËnih izdelkov in s tem tudi razstave. Poleg tega pa je takπno mentorstvo 
dobrodoπlo tudi za Ëlane, ki s tovrstnim fotografskim delom πe nimajo 
veliko izkuπenj.

Aleπ Senoæetnik in Ana Stanovnik PerËiË, Foto klub Kamnik
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In Ëe preidem v isti sapi na Kamnik. Enkrat se bomo morali ne-
hati slepiti, da se zgolj s prireditvami lahko oæivlja staro mestno 
jedro. Upam si zapisat, da so prireditve v naπem mestu vedno veËje 
in veËinoma vedno kvalitetnejπe. Tudi veliko jih je. Ampak zato ni 
naπe mestno jedro niË bolj æivo. Seveda, ljudje pridejo, v velikem 
πtevilu, na Veronikin festival, Kamfest, ga preplavijo med Festivalom 
narodnih noπ, pa tudi na Srednjeveπke dneve pridejo, pa na Lirine 
Pozdrave, gledamo stare avtomobile, pa starosvetne smuËarje, ko-
lesarje, πtudentarijo, ki pripravi kak koncert, obeleæujemo dræavne 
in cerkvene praznike, drsamo, skratka, kup prireditev. A med njimi 
mesto sameva. In ker je minutaæe vseh prireditev, recimo na pamet, 
za dober mesec, lahko mirno govorimo o mrtvem mestnem jedru.

Z veseljem bi pametoval in napisal reπitev, a je seveda na tem 
mestu, sredi Maribora, kjer piπem Ëlanek, ne vem. Tudi Festival Lent 
je πele pred nekaj leti zaËel razmiπljati o starem mestnem jedru in o 
uËinku samega festivala nanj. Kaj pomaga Mariboru, Ëe se tri tedne 
po nabreæju Drave sprehaja kup ljudi gor in dol in gor in dol, prej in 
po tem pa je vse prazno. In, prosim, govorimo o verjetno najveËjem 
slovenskem festivalu na prostem.

Naj bodo naπi gostinci (πe) bolj prijazni, naj se delovni Ëasi lokalov 
in trgovinic zakljuËijo pozno, pozno zveËer, zavijmo veËkrat v knji-
garno, da nam Rok skuha kavo (in proda kakπno knjigo) in, zaboga, 
vzemimo æe enkrat naπi okajeni mladini ≈njihov« evropski parkec in 
naredimo iz njega naπo skupno dnevno sobo.

GORAN ZAVR©NIK
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Tvoje æivljenje je odtekalo
v kapljicah boleËine, 
a spomin nate
v nas nikdar ne mine!

    
ZAHVALA

Po teæki bolezni nas je v 77. letu 
zapustil naπ dragi moæ, oËe, brat, stric 

in dedek

FRANCE STROJAN
iz Nevelj (1934-2011)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za pomoË, izreËena soæalja, podarjeno 

cvetje, sveËe in maπe. 
Hvala gospodu æupniku Vinku Podbevπku za lepo opravljen 

pogrebni obred.

Za njim æalujemo: æena Ani, sin Brane, brata Milan in Stane, 
sestri Danica in Marica z druæinami

Julij 2011

Glej, zemlja si je vzela, kar je njeno,
a kar ni njeno, nam ne more vzeti,
in to, kar je neskonËno dragoceno,
je veËno in nikdar ne more umreti.

ZAHVALA

Mnogo prezgodaj nas je zapustil  
naπ dragi

LJUTVIJA MEHOVI∆
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem za izreËena soæalja ter πtevilËno 

spremstvo na njegovi zadnji poti.
Vedno boπ ostal v naπih srcih, spominjali se bomo tvoje 

ljubezni, dobrosrËnosti, dejanj...

ÆalujoËi vsi njegovi

Julij 2011

ZAHVALA

V 82. letu starosti nas je zapustila 
draga mami, mama in prababica 

©TEFKA PODGORNIK
iz Kamnika, Ljubljanska cesta 3

Vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem iskrena 
hvala za izreËena soæalja, cvetje in sveËe.

Hvala pevcem MoPZ Solidarnost in trobentaËu Marjanu za 
lepo opravljeno zadnje slovo.

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

ÆalujoËi vsi njeni

Julij 2011

ZAHVALA

V 84. letu je odšel od nas

CIRIL  
GRKMAN

iz Tunjic

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, našim 
sodelavcem, prijateljem in znancem za pomoË, darove, 
izreËeno sožalje, cvetje, sveËe, svete maše ter spremstvo na 

poslednji poti.
Zahvala g. župniku, domaËim pevcem in gasilcem. 
Hvala zdravnici in patronažni službi ZD Kamnik.

ŽalujoËi vsi njegovi

Junij 2011

PoËivaj mirno, sladko spavaj.
V grobu ni gorja in ni skrbi. 
A enkrat snidemo se vsi
nad zvezdami, nad zvezdami. 

ZAHVALA

V 68. letu nas je nenadoma zapustil 
naπ dragi

IGNAC JURJOVEC
iz ©marce

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste se priπli poslovit od njega, ga 

pospremili na zadnji poti, podarili cvetje in sveËe. 
Hvala g. æupniku za lepo opravljen pogrebni obred.

ÆalujoËi: vsi njegovi

Julij 2011

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin
bo vedno ostal.

ZAHVALA

V 70. letu nas je zapustila naπa draga 
æena, mami, babi, sestra in teta

TON»KA ANTONIN
roj. BERLIC, iz Kamnika, Medvedova 42

Hvala vsem za izreËena soæalja, cvetje, sveËe in podarjene 
maπe. Iskrena hvala dr. Damjani Pleπnar Cvirn in Onkoloπkemu 
Inπtitutu za zdravniπko pomoË, gospodu æupniku Tonetu 
Dularju za duhovno oskrbo in lepo opravljen pogreb ter 

pevcem za lepo petje.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

ÆalujoËi: vsi njeni

Kamnik, junij 2011

V SPOMIN

Minilo je leto dni, odkar je za vedno 
odπla naπa draga mama in babica

LJUDMILA MARINI»
(1930-2010)

Pogreπamo jo!

Vsi njeni

Julij 2011

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

Planinski kotiËek
TE»AJ ZA VPZS A KATEGORIJE KON»AN

V soboto in nedeljo, 11. in 12. junija, se je na Kokrskem sedlu in na 
poti s sedla preko Kalπke gore in Kalc v Kamniπko Bistrico s teoretiËnim 
in praktiËnim izpitom konËal teËaj za vodnike kategorije A (lahke kop-
ne ture) v organizaciji PZS. Izpitov se je udeleæilo 29 kandidatov, med 
katerimi tokrat ni bilo nobenega KamniËana, eden je bil iz Komende 
(Brane Osolnik), ocenjevalo je 7 inπtruktorjev, med njimi KamniËana Frane 
Kemperle in Bojan Pollak.

RE©EVALCI SO USPOSOBLJENI TUDI ZA RE©EVANJE 
IZ GONDOLE

Na obmoËju, kjer reπuje GRS Kamnik, je tudi gondolska æiËnica, zato 
morajo biti reπevalci usposobljeni pomagati tudi za reπevanja iz nje. Si-
cer so vsi sprevodniki usposobljeni za spust potnikov iz kabine z novim, 
enostavnejπim sistemom, vendar je svet na trasi pod æiËnico tak, da je 
tam nujno potrebna pomoË GRS. Tako mora biti reπevanje iz gondole 
usklajeno z reπevanjem iz teæko prehodnega sveta. Zato imajo æiËniËarji in 
gorski reπevalci najmanj enkrat letno skupno vajo, na kateri uskladijo oz. 
ponovijo postopke, da bi bilo reπevanje, kadar bi bilo resniËno potrebno, 
Ëim boljπe in hitrejπe. Zato so v petek, 24. junija, izvedli skupno vajo reπe-
vanja iz gondole pod vodstvom Jerneja Laniπka. Sprevodniki so spuπËali 
≈potnike« iz gondole, reπevalci so jih varno sprejeli na tleh. Po zaËetnem 
usklajevanju je delo steklo hitro in varno. Na koncu so πe analizirali potek 
vaje in se dogovorili za naprej.

ALPINISTI»NA ©OLA JE KON»ANA
S pisnimi testi in praktiËnim preizkusom znanja se je konec junija ko-

nËala zadnja alpinistiËna πola AO Kamnik. Vodila sta jo Ambroæ Bajde in 
Urban Novak, obiskovalo jo je 12 teËajnikov in dve teËajnici. V Ëasu alpi-
nistiËne πole, ki se je zaËela konec lanskega septembra, je bilo izvedenih 
dvajset predavanj, sedem praktiËnih vaj ter deset tur, na katerih je bilo 
teËajnikom posredovano kar najveË alpinistiËnega znanja.

V πolo so se vpisali: Jaka Capuder, Barba »aleta, Æiga Humar, Timijan 
Kolar, Matic Levinger, Uroπ Maroh, Ambroæ Modrijan, Matej MuËiË, Æiga 
Oraæem, Simon Razpotnik, Patricija Trobevπek, Jernej VavpetiË, Alen Volj-
kar in Aleπ Zobavnik, uspeπno jo je konËalo 11 teËajnikov. Za pridobitev 
statusa mlajπega pripravnika jim manjka πe doloËeno πtevilo plezalnih 
vzponov in preizkusna tura. Ker je bila ekipa mlada in homogena, hkrati 
pa je pri izvedbi πole pomagal celoten odsek, je AO Kamnik z letoπnjimi 
teËajniki pridobil mlade in zavzete Ëlane, za katere vsi upajo, da bodo 
nadaljevali z alpinistiËnim udejstvovanjem. Naslednja alpinistiËna πola se 
bo predvidoma zaËela v septembru. BOJ»

Pred turo se je potrebno ustrezno opremiti.

V nedeljo, 24. julija, KGT Papeæ organizira enega najzahtevnejπih 
ekstremnih gorskih tekov v Evropi, 13. gorski tek na Grintovec. To 
je tek za kralje viπin, za vztrajne, uporne, polne moËi in energije, 
ne gleda na vreme, starost in Ëas. Tek v osrËje Grintovcev pomeni 
poseben izziv, ima pa tudi izjemen Ëar, zato je med najbolj priljublje-
nimi. Leta 2010 je odpadel zaradi 26. svetovnega prvenstva v gorskih 
tekih na Veliko planino. V juliju je bila namesto teka na Grintovec 
pokalna tekma na Veliko planino, ki je veljala za izbirno tekmo za 
svetovno prvenstvo. Izjemna prireditev, organizirana na svetovnem 
nivoju, je zelo uspela in odmeva med svetovnimi gorskimi tekaËi πe 
danes. Ponosni smo, da smo Ëastno ponesli ime Kamnika in Slovenije 
po vsem svetu. Dokumentarni film o svetovnem prvenstvu Dobrodoπli 
v Sloveniji, ki prikaæe le del celotnega projekta, je letos na festivalu 
πportnih filmov v Rusiji prejel prvo nagrado. 

Tek na Grintovec je 4. tekma za Pokal Slovenije, dræavno prven-
stvo za otroπke kategorije in v okrilju svetovne zveze za gorske 
teke 3. tekma za WMRA Grand Prix (leta 2006, 2008). Po uspeπni 

organizaciji svetovnega prvenstva 
priËakujemo letos πe veËje πtevilo 
tekaËev z vsega sveta (l. 2009 jih 
je bilo 306). Proga je tradicional-
na (po markirani poti) do vrha 
Grintovca, zelo skrbno trasirana 
in oznaËena. Neutrudni in priza-
devni markacisti PD Kamnik so 
æe popravili del poti. Pod klopco 
(okrepËevalnica za tek na Grinto-
vec, Ëudovita razgledna toËka) so 
odstranili jeklenice, v nadaljevanju 
poti pa namestili stopnice in loj-
tro za laæje vzpenjanje. 

Zaradi zahtevnosti proge (Grin-
tovec-2558 m, viπinska razlika 
1957 m, dolæina 9,6 km) je proga 
za otroπke kategorije in mladince 
krajπa (Kokrsko sedlo). Start je 
ob 9. uri pri Domu v Kamniπki 
Bistrici (600 m), slovesna razglasi-
tev rezultatov in podelitev medalj, 

Udeleæbo teka na Grintovec so æe potrdili Mitja Kosovelj, sveto-
vni prvak v gorskem maratonu, eritrejska ekipa z Valdemariamom, 
podprvakom z lanskega svetovnega prvenstva na Veliko planino, 
»eh Robert Krupicka, zmagovalec Grintovca 2009. Petkratna kraljica 
Grintovca in rekorderka Ana Pichrtova je postala mamica, ji bo letos 
katera odvzela naslov? 

Kje so meje? Lahko temnopolti tekaË preseæe rekord (1:15:43), lah-
ko po petih letih Slovenec postane Kralj Grintovca 2011?

Gorski tek na Grintovec bo 24. julija

priznanj ter nagrad (nagradni sklad znaπa 12.000 evrov) pa ob 15. uri. 
Rekorderja proge Ëaka πe posebna nagrada. Limitni Ëas teka je dve 
uri in pol. Za varnost bodo kot vedno poskrbeli alpinisti in gorska re-
πevalna sluæba z zdravniki. OkrepËevalnice z redarji bodo na sedmih 
mestih, kjer bodo tudi kontrolne toËke. V primeru slabega vremena 
si organizator pridræuje pravico do skrajπanja proge ali odpovedi. 

Zaradi zahtevne organizacije so nujne predprijave od 10. do 22. ju-
lija po telefonu, faksu ali na prijavnici na prenovljeni spletni strani: 
http://www.kgtpapez.si
Preglednica kraljev in kraljic Grintovca v letih 1996-2009 :
leto1996 Marjan ZupanËiË (1:29:45) Marija Trobec (1:51:24)
leto 1997 Igor ©alamun (1:25:22) Olga Grm (1:53:46)
leto 1998 Igor ©alamun (1:24:03) Marija Trobec (1:51:30)
leto 2001 Igor ©alamun (1:27:22) Silva Vivod (1:50:46)
leto 2002 Andrej Mesner (1:21:17) cilj Kokrsko sedlo
leto 2003 Andrej Mesner (1:24:52) cilj Kokrsko sedlo
leto 2004 Marco Giardo (1:18:21) Ines Hiæar (1:39:19)
leto 2005 Robert KrupiËka (1:19:07) Anna Pichrtova (1:31:53)
leto 2006 Jonathan Wyatt (1.15:43) Anna Pichrtova (1:31:50) rekord!
leto 2007 Jon Tvedt(1:17:27) Anna Pichrtova (1: 34:24)
leto 2008 Ricky Gates ( 1:19:07) Anna Pichrtova (1:35:18)
leto 2009 Robert Krupicka (1:17:05) Ana Pichrtova (1:32:48) 
Rekordi prog:
proga (0,7 km) Cene RakuπËek 3:44 leto 2008
proga (1,5 km) Bor Grdadolnik 8:05 leto 2009
proga (2,7 km) Miha ©imenc 13:24 leto 2009
proga (5,9 km) Mitja Kosovelj 48:47 leto 2003
proga (9,6 km) Jonathan Wyatt 1:15:43 leto 2006 

Prijatelji gorskega teka, pohodniki in gorniki vabljeni v osrËje 
Grintovcev!  Mira Papeæ

Gorska tekaËa Sebastjan Zarnik 
in Metod Bregar med poËitkom 
na novi lojtri proti Kokrskemu 
sedlu (Foto Andrej Medved).



mojmarket
www.mojmarket.si Kamnik, Kranjska cesta 3c

100% NaravnoEkostojnicastojnica

www.mojmarket.si

Na www.mojmarket.si predstavljamo našo
razširjeno ponudbo in dodatne popuste.

Dnevno povečujemo ponudbo BIO/Eko pridelkov in izdelk-
ov. Prednost dajemo slovenski pridelavi in predelavi, iz 
tujine pa dopolnjujemo z najkvalitetnejšimi proizvodi.

Aktualno ponudbo lahko preverjate tudi na naši spletni strani

Odprto od 7.30 - 19.30, sobota 7.30 - 17h, nedelja 8h- 12h.
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�������������������������
����������������
��������������������
���������������������������������
����������������������

V skrbi za vaše zdravje smo pripravili pestro ponudbo EKO/BIO 
pridelkov in proizvodov s slovenskih kmetij kontrolirane naravne 
pridelave ter preverjenih tujih pridelovalcev.

�������������
dnevno sveže pripravljeno in začinjeno meso

OSVEŽITEV V VROČIH 
POLETNIH DNEH

za vsak žep in okus!

Iz NAŠE TOPLOTEKE vsak dan sveže pečena rebra, krače, 
piščanec, kosi odojka in drugo pečenje po naročilu na 01/831 10 41
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Obiščite  salon oken in vrat  AJM na Ljubljanski 4 j !
Brezplačno

svetovanje in 

izmere pri vas 

doma!
Okna so najtanjši ovoj 
stavbe in se skozi njih 
izgubi največ toplotne 
energije, zato mislite 

že v toplejših dneh 
na naslednjo zimo. 

Poskrbite za zamenjavo 
starih energetsko 

potratnih oken z novimi 
energetsko učinkovitimi 

okni AJM. Z njimi 
lahko privarčujete
pri porabi energije 
tudi do 36% letno!

AJM - predstavništvo 

Kamnik
Ljubljanska cesta 4j,
SI-1241 Kamnik
t: +386 (0)1 831 18 28
f: +386 (0)1 831 18 28
e: kamnik@ajm.si
i: www.ajm.si

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.* Rojstnodnevna pustolovščina 
       v Kavarni Veronika Kamnik

* Rojstnodnevne vragolije 
       pri Bernardiju, Vir pri Domžalah

* Rojstnodnevni direndaj s prijatelji 
       v Harmoniji Mengeš

  Info: 051 364 333
www.zabavanaprostem.si 

* Rojstnodnevna pustolovščina 
       v Kavarni Veronika Kamnik

* Rojstnodnevne vragolije 

Pojdite z nami:

30. 7.  Grossglocner
6. 8.  Višarje

vsak teden na kopanje v Izolo
VRANKAR-BUS d.o.o, Buč 20,  Laze v Tuhinju
tel.: 01 834 60 23,
gsm: 041 606 321
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Homec, Vaška pot 38a, Radomlje
tel.: 0599 58 914, GSM: 070 550 590,

e-mail: veterina.noe@siol.net
http://www.veterina-noe.net

� ambulanta
����������������������������������������

����������������
ponedeljek 9h-19h, torek 9h-15h, sreda 11h-19h,
���������h-15h, petek 9h-19h, sobota 8h-12h.

STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net
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SPC ©KERJANEC d.o.o.,
Krumperπka 21, Domæale, tel.: 01 724 40 85
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